
ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ
Τετάρτη 28 Μαρτίου 2001 ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ ΕΙΔΗΣΕΩΝ Αρ. Φύλλου 15.303 Δρχ. 300 -  €  0,88

ΕΚΤΟΣ ΑΠΟ ΤΟ ΣΠΑΤΟΣΗΜΟ

3.500 δρχ.
_____________  ______  ϊοτο. ειοπτιριο.

. ■ 1 ΘΟΒΟΤΚΙΡΟΑβ
Με νέο «κεφαλικό φόρο» 3.500 δρχ. εκτός από το σπστό- νέο αεροδρόμιο «Ελευθέριος Βενιζέλος». Μόνο για τους 10%-15% στις π έσεις  εσωτερικού 

σημο και αύξηση των τιμών των αεροπορικών εισιτηρίων, φόρουςθαπληρώνουμεέναπεντοχίλιαροπαραπάνω.Σπα- I  5,5% στις πτήσεις εξωτερικού 

τουλάχιστον, κατά 12% τίθεται σε λειτουργία από αύριο το τόσημο θα πληρώνουν και τα παιδιά ηλικίας 5 ετών και άνω. Β Ρ · * * · *  "
......... ' ΣΕΛ. 14-15 ................

ΓΚΑΛΟΠ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟΤι λένε για τα ΣΠΑΤΑ οι Ελληνες
Πολύ λίγοι Αθηναίοι -μόλις το 27,7%- έχει θετική γνώμη για το 
αεροδρόμιο των Σπάτων και την Αττική Οδό. Τα αποτελέσματα 
γκάλοπ στο Διαδίκτυο προκαλούν εντύπωση.

.................................. '................... ΣΕΛ. 4 —

«Πονηρή» 
η ρύθμιση 

για τα 
πανωτόκια

Ν.Δ.: ΕΧΕΙ ΑΔΥΝΑΜΙΕΣ
ΔΑΝΕΙΟΛΗΠΤΕΣ:

ΔΕΝ ΜΑΣ ΚΑΛΥΠΤΕΙ
Κενά και ασάφειες κρύβει και η νέα 
«•πονηρή» ρύθμιση για τα πανωτό
κια, όπως επισημαίνουν Νέα Δημο
κρατία και ενώσεις δανειοληπτών. 
____________________ ΣΕΛ. 11

ΠΑΓΚΑΛΟΣ

Θα χάσει 
το ΠΑΣΟΚ 
τις εκλογές 

αν δεν...
Το ΠΑΣΟΚ χάνει τις εκλογές προ
βλέπει ο Θ. Πάγκαλος, που καλείτο 
κόμμα να αποκτήσει την αυτοτέλειά 
του και <«τη δική του σκέψη». 
_____________________ ΣΕΛ. 7

Γ. ΑΛΟΓΟΣΚΟΥΦΗΣ

Δύναμη 
της Ν.Δ. 
η ιδεο

λογία της
________________ ΣΕΛ. 10

ΜΕ ΠΟΛΛΕΣ ΑΤΕΛΕΙΕΣ ΞΕΚΙΝΟΥΝ ΟΙ ΠΤΗΣΕΙΣ

η βούικρ φιέστα
•  ΚΑΡΑΜΑΝΛΗΣ: ΕΡΓΟ ΤΗΣ Ν.Δ.

ΤΟ ΑΕΡΟΔΡΟΜΙΟ

•  ΠΑΡΑΦΩΝΙΕΣ ΛΑΛΙΩΤΗ 
ΣΤΑ ΕΓΚΑΙΝΙΑ

Φ ιέστα εντυπωσιακή που έκρυψε πολλές ατέλειες, χθες, 
στα Σπάτα. Το νέο αεροδρόμιο ανοίγει σήμερα τους... 

διαδρόμους του με πτήσεις λιγότερες και από αυτές που κα
λύπτει το  Ελληνικό, ενώ οι ελεγκτές εναέριας κυκλοφορίας 
δεν μπορούν να εξυπηρετήσουν, λόγω καθυστέρησης πα
ράδοσης των συστημάτων, πολλά δρομολόγια. 
-------------------------------------------------------- ΣΕΛ. 4, 14-15 ----

ΡΑΔΙΟΣΙΩΠΗ ΜΕ... ΜΑΤ
ΕΚΛΕΙΝΑΝ
ΤΟΥΣ
ΣΤΑΘΜΟΥΣ 
ΟΛΗ ΝΥΧΤΑ

ΠΟΛΙΤΙΚΟ
ΘΕΜΑ
ΘΕΤΕΙ Η Ν.Δ.

Με τη... δύναμη των ΜΑΤ 
η κυβέρνηση προσπαθεί 
να φιμώσει τους ραδιο
σταθμούς.
_____________  ΣΕΛ. 41

ΦΟΙΤΗΤΙΚΕΣ ΕΚΛΟΓΕΣ

Πρόκριμα 
νίκης της Ν.Δ.
___________________________:______  ΣΕΛ. 3

ΑΠΟΨΕ ΟΙ ΑΝΔΡΕΣ ΚΑΤΑ ΤΗΣ ΓΕΡΜΑΝΙΑΣ

Οι Ελπίδες έδειξαν το δρόμο
ΣΕΛ. 23-34



2 Α Π Ο Γ Ε Υ Μ Α Τ ΙΝ Η Τετάρτη 28 Μαρτίου 2001

Οι νέοι στέλνουν 
ξεκάθαρο μήνυμα

ΞΕΚΑΘΑΡΟ, ηχηρό και αδιαμφισβήτητο πο
λιτικό μήνυμα με πολλούς αποδέκτες στέλ
νουν οι νέοι με την ψήφο τους. Ως το  πλέ
ον αξιόπιστο γκάλοπ στο χώρο της νέας 
γενιάς, οι φο ιτητικές και σπουδαστικές ε
κλογές δίνουν συμπεράσματα πολύτιμα για 
τους προσεκτικούς αναλυτές των αποτε
λεσμάτων.

ΣΤΗΝ ΠΑΡΟΥΣΑ συγκυρία, οι εκλογές αυτές 
αποκτούν ξεχωριστό ενδιαφέρον, διότι συ
μπίπτουν με μια φορτισμένη εκπαιδευτικά 
περίοδο, ενώ παράλληλα αποτελούν πρό- 
κριμα για τ ις  εθν ικές εκλογές, αφού το 
κόμμα που έχει μέλλον είνα ι ασφαλώς ε
κείνο το οποίο απολαμβάνει της στήριξης 
των νέων ανθρώπων.

ΜΠΡΟΣΤΑΡΗΔΕΣ, μαχητές και πρωτοπόροι 
οι νέοι, αποδεικνύουν -όπ οτε οι περιστά
σεις το  επ ιβάλλουν- ότι συμμετέχουν, α- 
γωνιούν και ασκούν εποικοδομητική κρ ιτι
κή, χωρίς να χαρίζονται σε κανέναν ή να 
χαϊδεύουν αυτιά. Κόντρα σε όσους, ενδε
χομένως, τους θέλουν στο περιθώριο, α- 
πενεργοποιημένους και ανίσχυρους, υψώ
νουν τη φωνή τους και δίνουν γροθιά σε 1 
καθεστώτα, βολεμένους και πολυποίκιλα |  
συμφέροντα.

Η ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ προβάλλει ως η λέξη-κλειδί, 
γ ια τί η έκφραση γνώμης και η άσκηση κρι
τικής πρέπει να γίνονται από τον αγωνιστι
κό χώρο και όχι από τον πάγκο. Μόνο τότε 
έχει αξία και μπορεί να εκτιμηθεί και να συ
νυπολογιστεί στη λήψη των αποφάσεων.
Και είναι εκε ί ακριβώς η θέση των νέων αν
θρώπων: Μέσα στο παιχνίδι, δυναμικά και 
θαρραλέα να αποφαίνονται για όλα τα μεί- 
ζονα θέματα, να κρίνουν και να εγκρίνουν, 
να απορρίπτουν και να διεκδικούν.

Η ΜΕΙΩΣΗ του ποσοστού της αποχής από τις 
φοιτητικές και σπουδαστικές εκλογές, που 
παρατηρήθηκε πέρσι, ελπίζουμε ότι θα κα- 
ταγραφεί και σήμερα με αντίστοιχα ποσο
στά. Δ ιότι η αποχή είνα ι ανοχή και, ακο
λούθως, η ανοχή συνενοχή. Το δικαίωμα 
της ψήφου είναι και καθήκον μαζί, κι αυτό 
καθόλου δεν μπορεί να σχετίζετα ι με την 
υποχρεωτικότητα της  συγκεκριμένης ε
νέργειας.

«Α»

Σ Τ Α Ε Σ Ω Τ Ε Ρ Ι Κ Α  Τ ΗΣ  « Α»

ΕΙΝΑΙ ντροπαλό, 
κοιμάται την ημέ
ρα και... διασκεδά
ζει το βράδυ. Το 
μπάνπκουτ-το μικρό 
αυστραλέζικο μαρ- 
σιποφόρο με τη 
μεγάλη μύτη- που 
«αναπαύεται» στο 
χέρι του φύλακα 
του Ζωολογικού 
Κήπου του Σίδνεϊ, 
ζει στις αυλές των 
σπιτιών και κινδυ
νεύει με εξαφάνι
ση καθώς αποτε
λεί... μεζέ για τα 
κατο ικ ίδ ια  ζώα.

ΘΑ ΞΕΠ ΕΡΑΣΟ ΥΝ  τα 3.000.000 οι 
πιστοί που θα υπογράψουν στο δη

μοψήφισμα για τις ταυτότητες. Η πρωτο
βουλία της Εκκλησίας της Ελλάδος εστέ- 
φθη μ ε  επιτυχία. Οι πιστοί μπορούν να υ
πογράφουν έω ς τα τέλη Απριλίου.

Σελ. 12

✓  ΣΤ Ο  ΕΛ Ε Ο Σ
του UCK η 

Βόρεια Αλβανία. Οι α
ντάρτες δημιουργούν 
-μ ε  την εκδίωξη των 
κατοίκων- ένα «κρά
τος» που θα ελέγχ ε
ται από τη βαλκανική 
μαφία, που ανενόχλη
τη θα διακινεί ναρκω
τικά, γυναίκες, πλα
στά χαρτονομίσματα 
και όπλα. Οι Βορειοη
πειρώ τες δημογέρο
ντες καταγγέλλουν το 
κλίμα τρομοκρατίας.

Σελ. 17

Ο Ι Π Ο ΛΓΠ ΚΟ Ι μηχανικοί των ελ 
ληνικών ΑΕΙ είναι έτοιμοι για σκλη

ρό, ακόμη και μ ε  ένδικα μέσα, αγώνα για 
να αντιμετωπίσουν την «ανωτατοποίηση» 
των ΤΕΙ -το  νομοσχέδιο κατατέθηκε- ενώ 
τα ΑΕΙ βάζουν τριήμερο λουκέτο.

Σελ. 13

ΕΠ ΕΙΔΗ  ο πόλε
μος σταμάτησε 

μια μέρα δεν  σημαίνει 
ότι τελείωσε. Προκλητι
κοί οι Αλβανόφωνοι α
ντάρτες απειλούν τα 
Σκόπια μ ε  νέο γύρο πο
λεμικών ενεργειών. Την 
ίδια ώρα ο Χαβιέ Σολά- 
να τους καλούσε να πα
ραδώσουν τα όπλα τους 
και προέτρεπε τη σκο
πιανή κυβέρνηση να 
αρχίσει διάλογο. Η κα
τάσταση παραμένει επι
κίνδυνη.

Σελ. 39

Ετσι Τον «είδαν»
Αυτό που διέπραξαν οι Β ρε
τανοί επιστήμονες σοκάρει.

Αποπειράθηκαν, 
μ ε αυθαίρετα μ έ
σα, να βρουν το 
«πραγματικό πρό
σωπο» του Ιησού 

Χριστούμε τη βοήθεια των τε
λειότερων τεχνικών της έ 
ρευνας και της πληροφορι
κής. Το αποτέλεσμα ουδόλως 
θυμίζει, βέβαια, τη γλυκύτατη 
μορφή του Μεσαία.

Σελ. 39

7 Λ Ε ΙΨ Ο Ι στο φως, ακό
μη πιο Λ ειψ οί στη φρο

ντίδα της ΔΕΗ. Οι κάτοικοι του 
νησιού για δεύτερη συνεχή 
χρονιά αντιμετωπίζουν σοβα
ρά προβλήματα στηνηλεκτρο- 
δότηση και διαμαρτύρονται.

Σελ. 4 0

Η αγορά προσδοκά 
την Ανάσταση...

Σελ. 21

Οι τ ιμ έ ς  τ ω ν  μ ε το χ ώ ν
Σελ. 22, 35, 36-38

_ ____________ (  Δ Ι Λ Ο Η Η

Ο Ι ΑΜ ΕΡΙΚΑΝΟΙ αμφισβητούν 
τους χειρισμούς του προέδρου 
Μπους στα οικονομικά και τρέ
μουν την οικονομική ύφεση που 
«έρχεται».

Σελ. 18,39

------- Α Π Ο ΓΕΥ Μ Α ΤΙΝ Η ----------
Ι Δ ΙΟ Κ Τ Η Σ ΙΑ :  « Ε Κ Δ Ο Σ Ε Ι Σ  Α Π Ο Γ Ε Υ Μ Α Τ ΙΝ Η  Α . Ε .»  ( Φ ε ι δ ίο υ  1 2  -  1 0 6  7 8  Α θ ή ν α )  

ΙΔΡΥΤΕΣ: Α. και Δ. ΜΠΟΤΣΗΣ 
ΕΚΔΟΤΗΣ: Π Α Ν Ο Σ  Κ Α Ρ Α Γ ΙΑ Ν Ν Η Σ  

ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ ΓΙΩΡΓΟΣ ΧΑΤΖΗΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ
ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ ΣΥΝΤΑΞΕΩΣ: ΦΩΤΗΣ ΣΙΟΥΜΠΟΥΡΑΣ

ΑΡΧΙΣΥΝΤΑΚΤΗΣ ΓΙΑΝΝΗΣ ΜΑΘΙΟΥΔΑΚΗΣ
ΑΡΧΙΣΥΝΤΑΞΙΑ ΚΑΛΛΙΤΕΧΝΙΚΟΥ: ΒΑΓΓΕΛΗΣ ΡΟΥΣΣΗΣ 

Ο ΙΚΟ ΝΟ Μ ΙΚΗ Δ ΙΕΥΘΥΝΣΗ : ΓΙΩΡΓΟΣ ΚΟΥΡΑΣΗΣ 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ ΕΚΔΟΣΕΩΣ: ΤΙΤΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΑΔΗΣ 

ΔΙΕΥΘΥΝΟΝΤΕΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ:

ΠΑΝΟΣ ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ 
ΓΙΩΡΓΟΣ ΣΑΡΑΝΤΟΠΟΥΛΟΣ 

ΔΗΜΟΣΙΕΣ ΣΧΕΣΕΙΣ:
Διευθυντής: ΓΙΩΡΓΟΣ ΒΗΤΟΣ Marketing: ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΤΣΕΛΙΟΣ 

Ετήσιες συνδρομες+ΦΠΑ 4%: Εσωτ. 106.420 δρχ.-312,31 ευρώ, 
Ευρώπη 237.880 δρχ.-698,11 ευρώ, Λοιπές χώρες 297.350 δρχ.- 872,63 ευρώ 

e-mail: apogevmatini@ath.forthnet.gr

/<ΓΛ ΤΗΛΕΦΩΝΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ
6 4 3 0 . 0 1 1  (1 0  γ ρ α μ μ έ ς ) ,  3 8 1 8 . 8 1 1  (5  γ ρ α μ μ έ ς )  

3 8 4 6 . 2 8 1  (5  γ ρ α μ μ έ ς )  Τ Ε Λ Ε Ξ : 2 2 4 . 2 6 9  
A P O G  T E L E F A X :  ( 0 0 3 0 1 )  3 8 0 9 . 8 7 6 - 3 8 0 9 . 5 0 7

Μ ΙΚ Ρ Ε Σ Α ΓΓΕΛΙΕΣ Δ ΙΑ Φ Η Μ ΙΣ Ε ΙΣ  
Φ ειδ ίο υ  12 Γρ α φ ε ία : Φ ε ιδ ίο υ  12 

3 8 3 2 .8 7 4  -  3 8 3 2 .8 7 5  3 8 3 2 .4 9 1  

ΓΡΑΦ ΕΙΑ Θ ΕΣΣΑ Λ Ο Ν ΙΚ Η Σ
Π ο λυ τε χν ε ίο υ  2 1, 7 ο ς  ό ρ ο φ ο ς  τη λ . 5 4 2 .6 0 9 -  5 4 2 .7 0 9  F A X  5 4 2 .1 0 9

ΡΑΦΟΥΝ ΓΙΑΣΑΣ

Γ , Κρίμα να  έχου 
μ ε  σύγχρονο Λ Η Δ ικ α ιο σ ύ ν η  

έδ ε ιξ ε  το δρόμο

k J αεροδρόμιο και 
να ταλαιπωρεί-

για επίδειξη φρο
ν τ ίδ α ς  σ το υς

τα ι το  κοινο, παρατηρεί ο 
Τίτος Αθανασιάδης.

Σελ. 8

Οι φίλαθλοι της 
ΑΕΚ θα ε ίν α ι 
έκ το ς  παίκτης 
κ ό ν τρ α  σ τη ν '
Τάου, σημειώνει ο Κώστας 
Μουρούζης.

Σελ. 31

πολύτεκνους, εκημάο Σιμός 
Κεδίκογλου.

Σελ. 8

Οδπγούμεθα,με 
τη  μείω ση των 
επαρχιακών ομά
δων, σε πρωτά
θλημα Λεκανοπεδίου, τονί
ζ ε ι ο Στέφανος Αεμσνίδης.

Σελ. 34

Από συγγνώμη 
σε συγγνώμη το 
πάνε στο ΠΑΣΟΚ 
με την ανικανό

τητά τους, γράφει η Τόνια 
Κονταξή.

Σελ. 9

Στο «Κλαμπ των 
χ ω ρ ισ μ έ ν ω ν  
γυναικών»... στέλ
ν ε ι απόψε τους 
θ εα τές  της μικρής οθόνης 
η Ροζίτα Σώκου.

Σελ. 4 7

"I ΤΥΧΕΡΟΙ ΣΗΜΕΡΑ σελ. 53 Κ

Τι θα δείτε στα κανάλια
•  ΣΕΛ. 46-47

ΣΙΝΕ-ΘΕΑΤΡΟ
•  ΣΕΛ. 48-49

ΜΑΡΘΑ ΚΑΡΑΠΑΝΝΗ 
Και σεξ σύμπολ 
και... αντράκι

•  ΣΕΛ. 44

> '

ΙΡΟΣ, ΩΡΟΣΚΟΠΙΟ, ΣΤΑΥΡΟΛΕΞΟ σελ. 54

Τα αστέρια 
ιης σκηνής 
τραγουδούν Μίκη 

•  ΣΕΛ. 45

ΡΗΣΙΜΑ ΤΗΛΕΦΩΝΑ σελ. 55

mailto:apogevmatini@ath.forthnet.gr
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ΚΕΡΑΥΝΟΙ ΤΟΥ ΠΡΟΕΔΡΟΥ ΤΗΣ Ν.Δ. ΓΙΑ ΤΟ ΔΙΕΦΘΑΡΜΕΝΟ ΚΡΑΤΟΣ ΚΑΙ ΤΗΝ ΑΠΟΤΥΧΗΜΕΝΗ ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΗ ΠΟΛΙΤΙΚΗ

Κάλεσμα νίκης στους 
φοιτητές από τον Καραμανλή
Πρώτη
για 14 χρόνια 
η ΔΑΠ-ΝΔΦΚ

ΜΕ ΤΗ ΔΥΝΑΜΗ της ψήφου τους, δεκά
δες χιλιάδες νέοι άνθρωποι στέλνουν σήμε
ρα πολιτικό μήνυμα ιδιαίτερης βαρύτητας, 
εν μέσω μιας ταραγμένης -εκπαιδευτικά- 
περιόδου. Μήνυμα, το οποίο θα πρέπει δεό
ντως να αξιολογήσει η κυβέρνηση, ως το 
αποτέλεσμα του πιο αξιόπιστου γκάλόπ στο 
χώρο της νέας γενιάς.

Από το πρωί άνοιξαν οι κάλπες σε όλα 
τα ΑΕΙ και τα ΤΕΙ της χώρας. Η ψηφοφορία 
θα ολοκληρωθεί με τη δύση του ηλίου και 
τα αποτελέσματα θα αρχίσουν να εκδίδο- 
νται περίπου δύο ώρες μετά.

Την ψήφο φοιτητών και σπουδαστών 
διεκδικούν η ΔΑΠ-ΝΔΦΚ -πρώτη δύναμη 
επί 14 συναπτά έτη - η ΠΑΣΠ, οι Παν
σπουδαστικές Κινήσεις Συνεργασίας, η 
Ενιαία Ανεξάρτητη Αριστερή Κίνηση (Γρά- 
ψας και άλλες αριστερές δυνάμεις), το 
ΔΙΚΤΥΟ (νεολαίοι του Συνασπισμού και άλλοι 
ανεξάρτητοι αριστεροί φοιτητές), καθώς και 
ανεξάρτητα σχήματα. Η φοιτητική παρά
ταξη της Πολιτικής Άνοιξης «Νέοι Ορίζο
ντες» δεν θα καταγράψει τη δύναμή της στις 
φετινές εκλογές. Πρόωρη κρίθηκε, απάτην 
άλλη πλευρά, η συμμετοχή στις φετινές εκλο
γές ψηφοδελτίων του νεοσύστατου Κινή
ματος Ελευθέρων Πολιτών του Δημήτρη 
Αβραμόπουλου.

Εκαναν 
ιο νομοσχέδιο 
...φυλλάδιο!

ΠΡΟΕΚΛΟΓΙΚΟ φυλλάδιο έκανε η ΠΑΣΠ 
το νομοσχέδιο για τα ΤΕΙ! Καταγγέλλοντας 
την κίνηση αυτή της κυβερνητικής σπου
δαστικής παράταξης, ο υπεύθυνος του κλά
δου των ΤΕΙ και θεμάτων Νέας Γενιάς Μιχ. 
Παπαδόπουλος διερωτάται εάν ο υπουρ
γός Παιδείας έχει καταλάβει την ιδιότητά 
του ή αισθάνεται κομματικός ινστρούχτο
ρας του ΠΑΣΟΚ και τονίζει:

«Βλέπω ένα νομοσχέδιο το οποίο δεν 
έχει δοθεί στα κόμματα, να κυκλοφορεί σε 
χιλιάδες αντίτυπα, ως προεκλογικό φυλλά
διο της ΠΑΣΠ. Εύλογα αναρωτιέται κανείς: 
ο υπουργός Παιδείας, ως κομματικός καθο
δηγητής της ΠΑΣΠ, βλέποντας την ΠΑΣΠ 
να καταρρέει στις εκλογές, τι προσπαθεί να 
κάνει με αυτό; Οι πληροφορίες, μάλιστα, 
που έχουμε είναι ότι το νομοσχέδιο έχει τόσα 
πολλά αντισυνταγματικά σημεία, ώστε ο 
υπουργός Παιδείας σκέφτεται να το αλλά
ξει. Πώς θα το αλλάξει, λοιπόν, όταν έχει 
δώσει ήδη το φυλλάδιο αυτό στην ΠΑΣΠ, η 
οποία και το κυκλοφορεί;».

κάλεσμα νίκης και 
προσκλητήριο 

συμμετοχής στον 
φοιτητόκοσμο από 
τον Κώστα 
Καραμανλή. 
Επικρίνοντας σε 
υψηλούς τόνους την 
κυβέρνηση για την 
πολιτική της στην 
Παιδεία και τον 
Πολιτισμό, ο 
πρόεδρος της Νέας 
Δημοκρατίας μίλησε 
για διεφθαρμένο 
κράτος και 
αποτυχημένη 
εκπαιδευτική πολιτική 
και χαρακτήρισε 
καίρ ιας σημασίας τη 
συμμετοχή των νέων 
στα κοινά, στη 
δημόσια ζωή, στο 
φοιτητικό κίνημα.

Ρεπορτάζ:
ΛΙΑ ΝΙΚΗΤΑΚΗ · 
Φω τογραφίες:
ΣΤΑΜΟΣ ΣΙΑΦΑΚΑΣ

«ΙΣΩΣ τις μεγαλύτερες χαρές 
που έχω αισθανθεί, τ ις  έχω 
αισθανθεί από τη δική σας δρά
ση, με τις δικές σας επιτυχίες», 
είπε απευθυνόμενος στο ενθου
σιώδες ακροατήριο του κατά
μεστου αμφιθέατρου Σβώλου. 
Με ιαχές και χειροκροτήματα, 
οι ΔΑΠίτες και οι ΔΑΠίτισσες 
τον διέκοΛταν φωνάζοντας συν
θήματα.

«Θέλω να σας ζητήσω να

«Νιώθουμε τις αγωνίες σας. Στηρίζουμε τους αγώνες σας. Ακούμε τις επισημάνσεις σας και ανταποκρινόμαστε στην πρόκληση που 
μας απευθύνετε. Σας εμπιστευόμαστε», είπε ο Κώστας Καραμανλής απευθυνόμενος στους νέους και τις νέες που είχαν κατακλύσει 
το αμφιθέατρο Σβώλου της Νομικής.

αποδεικνύετε καθημερινά με 
τη συμπεριφορά σας ότι αντί
παλοί μας δεν είναι τα παιδιά, 
δεν είναι οι άνθρωποι που μπο
ρεί να πιστεύουν διαφορετικά 
από μας. Μπορεί να έχουν δια
φορετικές απόψεις. Σεβόμα
στε τις  απόψεις και τις τοπο
θετήσεις όλων. Τιμούμε τις προ
σπάθειες όλων. Πιστεύουμε ότι 
η Ελλάδα του 21ου αιώνα, μ’ 
εσάς μπροστάρηδες πρέπει να 
πετύχει, επιτέλους, μια ατμό
σφαιρα συνεννόησης, αμοι
βαίου σεβασμού και συνένω
σης δυνάμεων και προσπαθει
ών. Αντίπαλός μας δεν είναι οι 
άλλοι πολίτες. Δεν είναι άλλοι 
νέοι άνθρωποι, έστω κι αν πιστεύ

ουν διαφορετικά από μας. Αντί
παλοί μας είναι τα προβλή
ματα, ένα κράτος αδιάφορο 
και εχθρικό στον πολίτη, μια 
εκπαιδευτική πολιτική που 
έχει χρεοκοπήσει και στέλνει 
στην απόγνωση και στην αβε
βαιότητα χιλιάδες νέους ανθρώ
πους», τόνισε ο πρόεδρος της 
Νέας Δημοκρατίας και εξαπέ
λυσε δριμύτατη επίθεση στην 
κυβέρνηση για την πολιτική της 
στο χώρο του Πολιτισμού: 

«Δυστυχώς, σήμερα, το 
υπουργείο Πολιτισμού έχει 
καταλήξει να είναι ουραγός. 
Και όχι μόνον αυτό, αλλά ο προ
σωρινός σταθμός για την ενί
σχυση προσωπικών φιλοδο

ξιών διαφόρων διαττόντων 
αστέρων», είπε, για να προ
σθέσει: «Το κράτος αδυνατεί 
να διαπαιδαγωγήσει αισθητι
κά και να θέσει ένα ευρύτερο 
πλαίσιο διευκόλυνσης και ενθάρ
ρυνσης των δημιουργών. Αντί
θετα, σήμερα το κράτος πρω
τοσ τατεί στη βάναυση προ
σβολή της αισθητικής. Παρεμ
βάλλει εμπόδια, αποθαρρύνει. 
Ελάχιστα πρόσωπα και οι αυλές 
τους καταδυναστεύουν την 
πολιτική ζωή του τόπου. Οι 
εξαρτήσεις από ισχυρά και κρα
τικοδίαιτα συμφέροντα, που 
ελέγχουν μέσα ενημέρωσης, 
δεν του επιτρέπουν να προ
στατεύσει τα πνευματικά δικαι-

Μπακογιάννη: Μήνυμα θριάμβου 
ιης ΑΑΠ από ιμ Θεσσαλονίκη

«ΟΠΟΙΟΣ έχει αμφιβολία για το αποτέλεσμα των 
φοιτητικών εκλογών ας έρθει στη Θεσσαλονίκη». Μ’ 
αυτά τα λόγια η Ντόρα Μπακογιάννη έστειλε το μήνυ
μα νίκης μιλώντας σ’ ένα επουσιώδες ακροατήριο στο 
κατάμεστο από ΔΑΠίτες και ΔΑΠίτισσες αμφιθέατρο 
της Νομικής Σχολής του ΑΠΘ. Συχνά οι ΔΑΠίτες διέ- 
κοπταν την ομιλία της κ. Μπακογιάννη με συνθήματα 
και χειροκροτήματα. Οταν φώναξαν «Λαλιώτη γερά, τα 
Σπάτα είναι κοντά» η κ. Μπακογιάννη σχολίασε: «Δεν 
θα συμβιβαστούμε με την εικονική πραγματικότητα και τα απο
σπασματικά έργα». Οταν τα στελέχη της ΔΑΠ είπαν το γνωστό σύν
θημα με τη φωτογραφία του Κώστα Καραμανλή στο Μαξίμου, η 
κ. Μπακογιάννη τόνισε καταχειροκροτούμενη: «Δεν θα βάλουμε 
φωτογραφία, θα βάλουμε τον ίδιο μέσα».

Η Ντόρα Μπακογιάννη είπε ότι η νέα γενιά λέει όχι στη μιζέ- 
ρια και στην παρακμή και αναφερόμενη στην κυβέρνηση υπο
γράμμισε: «Σήμερα τσακώνονται ποιος είναι πιο κουρασμένος. 
Οποιος και να είναι κουρασμένος ας πάει σπίτι του».

«Στην Ελλάδα τα φαινόμενα της αδιαφάνειας και της διαπλο
κής δεν μπορεί να συνεχίσουν να υπάρχουν» είπε η κ. Μπακογιάννη 
ενώ για το συνέδριο της Νέας Δημοκρατίας τόνισε ότι θα κάνει

Ρεπορτάζ: ΒΑΣΙΛΗΣ ΚΟΝΤΟΓΟΥΛΙΔΗΣ

τις τομές ώστε η Νέα Δημοκρατία με νέα ορμή, νέα 
ενότητα να ξεκινήσει τον αγώνα τον καλό που θα την 
οδηγήσει στη νίκη.

Μετά την ομιλία της η κ. Μπακογιάννη απαντώντας 
σε ερωτήσεις δημοσιογράφων χαρακτήρισε την εκδή
λωση εκπληκτική και απάντησε σε εκείνους που λένε 
ότι η ελληνική νεολαία είναι αδιάφορη και απούσα.

Για το αεροδρόμιο των Σπάτων τόνισε ότι είναι ένα έργο το 
οποίο σχεδιάστηκε από τη Νέα Δημοκρατία, προχώρησε επί Νέας 
Δημοκρατίας παρά τον πόλεμο που είχε δεχτεί. «Χαιρόμαστε που 
τελείωσε. Θα ήμασταν ευτυχέστεροι αν είχαν τελειώσει και τα υπό
λοιπα έργα, τα οποία έπρεπε να έχουν τελειώσει για να λειτουρ
γήσει άψογα το νέο αεροδρόμιο», σημείωσε.

Γ ια τον Γ. Σουφλιά επανέλαβε τις θέσεις της ότι στη μεγάλη 
οικογένεια της Νέας Δημοκρατίας έχουν θέση όλοι και εξέφρασε 
την ελπίδα ότι αυτό το θέμα να λήξει. Τέλος, για τη νέα δημοσκό
πηση που δίνει στη Νέα Δημοκρατία'την πρωτιά και στην πρόθε
ση ψήφου και στην παράσταση νίκης τόνισε: «Θα συνεχίσουμε με 
την ίδια δυναμική για να μεγαλώσουμε τη διαφορά».

ώματατων δημιουργών και να 
εξασφαλίσει συνθήκες ισονο
μίας. Ο Πολιτισμός λαμβάνει 
σήμερα ένα μικρό υποπολλα- 
πλάσιο πόρων σε σχέση με τον 
ευρωπαϊκό μέσο όρο. Τα ευρω
παϊκά προγράμματα τα λυμαί
νονται λίγοι. Δισεκατομμύρια 
διασπαθίζονται υπέρ “ημετέ- 
ρων”».

Ιδιαίτερα αιχμηρός ήταν ο 
κ. Καραμανλής στην κριτική 
του και για την εκπαιδευτική 
πολιτική της κυβέρνησης: «Η 
κατάσταση που επικρατεί σήμε
ρα στο χώρο της Παιδείας είναι 
συνέπεια ερασιτεχνισμού, προ
χειρότητας, αντιφατικών παρεμ
βάσεων και πειραματισμών που 
παρακολουθούμε, δυστυχώς, 
χρόνια τώρα», τόνισε. Και συμπλή
ρωσε: «Είναι το αποτέλεσμα 
της κυβερνητικής αιχμαλω
σίας σε αλαζονικές μονο
κομματικές και μικροκομμα- 
τικές σκοπιμότητες. Είναι προϊ
όν της διαχειριστικής νοοτρο
πίας, που παραμένει μακριά 
από τις δυνατότητες αυτού του 
τόπου και του ανθρώπινου δυνα
μικού μας», καλώντας τους 
νέους να συνδράμουν την προ
σπάθεια της μεγάλης επανά
στασης στο χώρο της Παιδεί
ας, η οποία αποτελεί το βασι
κό όπλο στη μάχη κατά της 
ανεργίας.

«Νιώθουμε τις αγωνίες σας 
και στηρίζουμε τους αγώνες 
σας. Ακούμε τις επισημάνσεις 
σας και ανταποκρινόμαστε στην 
πρόκληση που μας απευθύνε
τε», διαβεβαίωσε τους φοιτη
τές ο κ. Καραμανλής και πρό- 
σθεσε: «Μας συνδέει μια βαριά 
έννοια. Η εμπιστοσύνη. Πιστεύ
ουμε σ' εσάς. Σας εμπιστευό
μαστε. Και σας ευχαριστούμε 
που μας κάνετε περήφανους».
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ΓΚΑΛΟΠ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ ΓΙΑ ΣΠΑΤΑ-ΑΤΤΙΚΗ ΟΔΟ

Επιφυλακτικοί οι Αθηναίοι
ΜΟΝΟ το 27,7% των κατοίκων της πρωτεύουσας έχει σχημα

τίσει μέχρι στιγμής θετική γνώμη για τα  δύο έργα υποδομής, τόσο 
τΟυ νέου Διεθνούς Αεροδρομίου των Σπάτων «Ελευθέριος Βενι- 
ζέλος», όσο και του έργου κατασκευής της Αττικής Οδού. 
Σύμφωνα με γκάλοπ που διεξήχθη χθες στη διαδικτυακή 
πύλη «ln.gr» με θέμα την κατασκευή των δύο αυτών έργων 
το κοινό αποφάνθηκε ότι «είναι δύο καλοφτιαγμένα έργα 
ζωής για την πρωτεύουσα αναγκαία εν όψει του 2004», μόνο 
κατά το ένα τρίτο!

Ειδικότερα από το σύνολο των 4.524 ατόμων που έλα
βαν μέρος στην έρευνα το 24,91 % (1.127 ψήφοι) τόνισαν ότι τα  δύο 
έργα ανακουφίζουν μεν την Αθήνα αλλά υπό προϋποθέσεις και
συγκεκριμένα υπό την προϋπόθεση ότι θα μάθουμε να κινούμαστε

εκτός των ορίων της πόλης για να εξυπηρετηθούμε. Το 15,85% των 
συμμετασχόντων δήλωσαν ότι τα  δύο έργα έχουν πολύ δρόμο ακό
μα προτού να ολοκληρωθούν και εξέφρασαν την ευχή να είναι 

έτοιμα τουλάχιστον το 2004. Τέλος το 28% των ατόμων που 
απάντησαν οικειοθελώς στην έρευνα (1.277 άτομα) επέλε- 
ξαν την επιλογή που διετύπωνε την άποψη ότι τα  δύο έργα 
είνια ημιτελείς κατασκευές που εγκαινιάζονται πρόωρα για 
χάρη πολιτικής σκοπιμότητας... Στο γκάλοπ δεν θέλησαν 
ή δεν ήξεραν να απαντήσουν το 3,23%. Από την κατανομή 
αυτή συνάγεται εύκολα το  συμπέρασμα ότι το  σχεδόν το 

69% του κοινού εκφράζει τουλάχιστον επιφυλάξεις για την απο- 
τελεσματικότητα των έργων και τη συνεισφορά τους στην ανά
πτυξη της πρωτεύουσας εν όψει και των Ολυμπιακών του 2004.

Μικρό ποσοστό Αθηναίων έχουν θετική γνώμη για Σπάτα-Αττική Οδό 
μέχρι να τελειώσουν τα έργα και να λειτουργήσουν.

Εχουν
ακόμα
πολύ

δρόμο

Ο ΚΑΡΑΜΑΝΛΗΣ 
ΣΤΗΝ «ΙΝΤΕΡΝΑΣΙΟΝΑΛ 
ΧΕΡΑΛΝΤ ΤΡΙΜΠΙΟΥΝ»

Χρειάζεται ενωμένη
αντίδραση
σιην εθνοιική βία

«ΠΡΕΠΕΙ να καθοριστούν σαφείς κατευ
θύνσεις για  την προστασία των δικαιωμά
των των μειονοτήτων και να συγκροτηθούν 
τελεσφόροι μηχανισμοί περιφερειακής συνερ
γασίας γ ια  την εφαρμογή τους. Η Ελλάδα, 
εγγύς γείτονας της πΓΔΜ, επιθυμεί μια περισ
σότερο ουσιαστική επί
δειξη αποφασιστικότη
τας από την πλευρά της 
διεθνούς κο ινότητας 
γ ια  τη ν  αντιμετώπιση 
της εθνοτικής τρομοκρατίας», επεσήμανε 
ο πρόεδρος της Ν.Δ. σε άρθρο του στην εφη
μερίδα «Ιντερνάσιοναλ Χέραλντ Τρίμπιουν» 
με τίτλο «μια ενωμένη αντίδραση στην εθνο- 
τική βία».

Με τη χθεσινή του παρέμβαση στην έγκυ
ρη εφημερίδα, ο κ. Καραμανλής αναφέρε- 
ται στην ανάγκη να υπάρξει μια ενιαία συντο
νισμένη δράση της διεθνούς κοινότητας, 
ώστε να παρεμποδιστεί ένας νέος γύρος 
εθνοτικής βίας στα Βαλκάνια και χαρακτη
ρίζει «μακρύ το  δρόμο που απομένει να βαδί
σουμε, ώστε να φθάσουμε σε μια μόνιμη, 
διαρκή και ειρηνική κατάσταση πραγμάτων 
στην πολύπαθη αυτή περιοχή».

Συγκεκριμένα, ο κ. Καραμανλής επανέ- 
λαβε τη θέση του για το απαραβίαστο των 
υπαρχόντων συνόρων στην περιοχή και πρό- 
σθεσε ότι «οι πρόσφατες εξελίξεις παρέχουν 
ελπίδα ότι το  ΝΑΤΟ έχει υιοθετήσει μια περισ
σότερο ισορροπημένη πολιτική έναντι των 
εμπλεκομένων μερών».

«Ατυχώς, οι βομβαρδισμοί του ΝΑΤΟ 
τον περασμένο χρόνο ερμηνεύθηκαν από 
ορισμένες εθνοτικές ομάδες ως εφαρμό
σιμη εναλλακτική προοπτική. Η αποκλει
στική εστίαση του  ενδ ιαφέροντος τη ς  δ ιε
θνούς κοινότητας στον πρώην πρόεδρο, Σλ. 
Μιλόσεβιτς, εμπόδισε τ ις  γιουγκοσλαβικές 
δυνάμεις ν’ αναλάβουν τον έλεγχο της απο- 
στρατικοποιημένης ζώνης ανάμεσα στο 
Κόσοβο και τη Σερβία, δημιουργώντας το ι
ουτοτρόπως έναν ασφαλή παράδεισο για 
τις  ένοπλες ομάδες και τ ις  εθνοτικές συμ
μορίες», σημειώ νει ο κ. Καραμανλής και 
εκφράζει, τέλος, την ελπίδα «να οικοδομή
σουμε αυτή τη στιγμή την εμπιστοσύνη, να 
χαμηλώσουμε τους διαχωριστικούς φρά
κτες και να δράσουμε συντονισμένα, ώστε 
να παρεμποδίσουμε ένα νέο, πολλαπλά 
δαπανηρό ξέσπασμα του βαλκανικού εθνι
κισμού».

ΠΑΡΑ ΤΙΣ ΣΥΣΤΑΣΕΙΣ ΑΚΟΜΗ ΚΑΙ ΤΟΥ ΣΗΜΙΤΗ

0  Λαλιώιης ούτε χ8ες 
απέφυγε τις προκλήσεις

Ο Κ. Λαλιώτης παρά τις συστάσεις του Μαξίμου δεν απέφυγε στην ομιλία του 
τις προκλήσεις και τους χαρακτηρισμούς.

Οσες προσπάθειες κι αν 
κατεβλήθησαν, ο 
υπουργός ΠΕΧΩΔΕ δεν 

κατάφερε ούτε χθες, στα 
εγκαίνια του νέου 
αεροδρομίου, να ξεπεράσει 
τον εαυτό του.
ΣΤΗΝ ΟΜΙΛΙΑ του, για τη σύντα

ξη τη ς  οπ ο ίας ε ίχαν  π ρο ηγη θεί 
παρεμβάσεις από το Μέγαρο Μαξί
μου προκειμένου να έχει εο ρ τα 
στικό  και υπερκομματικό χα ρα 
κτήρα, ο Κ. Λαλιώ της δεν συμ
μορφώθηκε απολύτως προς τας 
υποδείξεις, καθώς και γκρίνια και 
μιζέρια απέπνεαν τα  όσα είπε και 
μικροκομματικού χαρακτήρα περιε
χόμενο είχαν.

Α ν τιθ έ τω ς , τό σ ο  ο π ρω θυ
π ου ρ γό ς  Κ. Σ η μ ίτη ς  όσο κα ι ο 
υπουργός Μ εταφορώ ν Χρ. Βερε- 
λής, που μίλησαν, απέφυγαν τέτο ι
ες  αναφορές και προκλήσεις, όσο 
κι αν επ έμειναν σε π ροπαγανδ ι
σ τικές δηλώ σεις γ ια  αποτελεσμα- 
τικό τητα  του κυβερνητικού έργου.

Πληροφορίες ανέφεραν χθες 
ό τ ι ακόμη και προχθές το  βράδυ, 
με εντολή του  πρωθυπουργού Κ. 
Σημίτη, σ υ νερ γά τες  το υ  επ ικο ι
νώνησαν με τον υπουργό ΠΕΧΩΔΕ, 
συνιστώντας του ν’ αποφύγει κατά 
τη  δ ιά ρ κ ε ια  τη ς  ο μ ιλ ία ς  το υ  τ ις  
προκλήσεις και το υς  χαρακτηρι
σμούς που διατυπώνει τ ις  τελ ευ 
τα ίε ς  η μ έρ ες  κατά της  Ν.Δ. και 
κυρίως κατά στελεχών του  κόμ
ματος με προσωπικές επ ιθέσεις 
κατά  τη ς  Ντόρας Μπακογιάννη 
και του  πρώην πρωθυπουργού Κ. 
Μητσοτάκη.

Η στάση αυτή και η^συμπερι- 
φ ορά του  υπουργού ΠΕΧΩΔΕ έχει 
π ρ ο κα λ έσ ε ι δυσφορία  σ τον Κ. 
Σημίτη και ο πρωθυπουργός, φοβού
μενος προφανώς ό τι ο Κ. Λαλιώ
της θα χρησιμοποιήσει και το  βήμα 
τω ν εγκαινίων του  νέου αεροδρο

μίου, παρενέβη δυναμικά και όπως 
δ ιεφ ά νη  χθ ες  η π αρέμβασή του  
ε ίχ ε  απ οτέλεσμα, όχ ι όμως αυτό 
που επ ιθυμούσε το  Μ έγαρο Μ αξί
μου.

Μ ικρότερος των περιστάσε
ων ο Κ. Λαλιώτης, όπως σχολία
ζαν και στελέχη του  κυβερνώντος 
κόμματος, αναγκάστηκε να αναδι
πλωθεί, ρ ίχνοντας το υ ς  τόνους,

δεν μπόρεσε ωστόσο να ξεπερά- 
σει εαυτόν.

Η αναδίπλωσή του έγινε, καθώς 
αιπή τη φορά δεν τόλμησε να εμφα
ν ίσ ει το  νέο δ ιεθνές  αεροδρόμ ιο  
ως αποκλειστικά δικό του έργο 
(!) όπως προπαγάνδιζε τον τελευ
τα ίο καιρό.

Μ ιλώντας γ ια  την  ισ τορ ία  του 
αεροδρομ ίου  αναφέρθηκε στους

«μεγάλους απόντες που μόχθη
σαν σε δ ια φ ο ρ ετ ικές  στιγμές»,
λέγοντας:

«Σίγουρα χαμογελά ο Ελευθέ
ριος Βενιζέλος που οραματίσ τη
κε την αναγκαιότητα γ ια  ένα αερο- 
δρόμιο-κόμβο. Σ ίγουρα χαμογελά 
ο Κωνσταντίνος Καραμαλής, που 
με την επιμονή του για τα μεγά- 
λ9  έργα, από το  1978 επ έλεξε το

χώρο και προχώρησε σ τις  απαλ
λο τρ ιώ σ ε ις  κα ι στον πρώτο Δ ια 
γω ν ισ μ ό . Σ ίγ ο υ ρ α  χ α μ ο γ ελ ά  ο 
Α νδρέας Παπανδρέου, που το  
1994 π έτυχε να εν τά ξε ι το  έρ γο  
αυτό, όπως και όλα τα  άλλα Μ εγά
λα  Π ερ ιφ ερειακά  Εργα στα Διευ- 
ρωπάίκά Δ ίκτυα και να δ ιασφαλί
σει το υ ς  απαραίτητους πόρους».

Στη συνέχεια αναφέρθηκε στον

πρωθυπουργό Κ. Σημίτη και συνέ
χισε μιλώντας γ ια  την προκήρυξη 
το υ  Δ ιαγω νισμού το υ  1991 που 
είχε μονογραφηθεί από την κυβέρ
νηση τη ς  Ν έας Δ ημοκρατίας για 
να δηλώσει:

«Κάνω ιδιαίτερη μνεία στη συμ
βολή του τό τε  πρωθυπουργού Κ. 
Μητσοτάκη, του αντιπροέδρου Τζ. 
Τζαννετάκη και των υπουργών Στέ
φανου Μάνου και Αχ. Καραμαν
λή».

Κι ως εκ ε ί καλά.
Στη σ υνέχεια  ο Κ. Λαλιώτης 

άρχισε τ ις  γνω στές του  προκλή
σεις περί τη ς  επί των ημερών του, 
συμφέρουσας επαναδιαπραγμά
τευσης με όφ ελος -όπω ς ισχυρί
ζ ε τα ι-  100 δισ. δρχ. ενώ κατηγο- 
ρ ε ίτα ι ό τ ι επ ιβάρυνε το  έρ γο  με 
200 δισ. δρχ. κα ι προχώρησε σε 
συγκρίσεις γ ια  να κατηγορήσει τη  
Ν.Δ. Και καταλήγοντας ξέσπασε 
ο υπουργός ΠΕΧΩΔΕ, εμφανιζό
μενος και ως «μεγαλόκαρδος» (!)

«Η συγκίνηση που νιώθω ξεπερ
νάει το αίσθημα κάθε πικρίας, κάθε 
δύσκολης στιγμής, κάθε άδ ικης ή 
κα ι α ν ο ίκ ε ια ς  επ ίθεσ ης, κάθε 
συκοφαντικής και λασπολογικής 
επίθεσης, που έχουν περάσει τόσο 
εγώ όσο και η ο ικογένειά μου για 
το έργο» είπε, χω ρίς ωστόσο να 
νιώσει την ανάγκη να αναφερθεί 
σ τις  δ ικές  του  συκοφαντικές και 
λασπολογικές επιθέσεις κατά αντι
πάλων πολιτικών και κυρίως κατά 
οικογενειών που υβρίζει κατά κόρον.

Οι ομ ιλ ίες του  πρωθυπουργού 
Κ. Σημίτη και του υπουργού Μ ετα
φορών Χρ. Βερελή περιορίστηκαν 
στη σημασία του  νέου Δ ιεθνούς 
Αεροδρομ ίου, σ τις  δ υνα τότητές  
του  και στη συμβολή που θα έχε ι 
στην ανάπτυξη της χώρας και κυρίως 
σ τους το μ ε ίς  τω ν μεταφορώ ν και 
τουρισμού, αλλά και στη δ ιοργά
νωση τη ς  Ολυμπιάδας του  2004.

Αλλά υποχρεώθηκε ν’ αναγνωρίσει 
ότι ήταν όραμα του Κωνσταντίνου Καραμανλή 

και το έργο ξεκίνησε από τον Μητσοτάκη



Τετάρτη 28 Μαρτίου 2001 σεις Α Π Ο Γ Ε Υ Μ Α Τ ΙΝ Η  5

Μ. ΚΕΦΑΛΟΓΙΑΝΝΗΣ

Ερώτηση 
στη Βουλή 
γτα τα Σπάτα

ΕΡΩΤΗΜΑΤΑ συγκε
κρ ιμένα  γ ια  τη ν  ο ικο 
νομική και πολιτιστική 
δ ιαχείρ ιση του  έργου 
κατασκευής του  αερο
δρομ ίου  τω ν Σπάτων 
θέτε ι με ερώ τησή του 
χθες στη Βουλή ο Μαν.
Κεφαλογιάννης (Ν.Δ.). Ο κ. Κεφαλο- 
γιάννης ερωτά τους αρμόδιους υπουρ
γούς:
1. Πο ιες ε ίνα ι ο ι πόσης φύσεω ς πλη
ρω μές που εκκρεμούν προς εξόφληση 
και οφείλοντα ι από τη  Δ ιεθνής Αερολι- 
μήν Αθηνών Α.Ε. προς κατασκευαστές, 
προμηθευτές και παροχείς υπηρεσιών 
από τη ς  ενάρξεω ς τη ς  εκτελέσ εω ς του 
έργου μέχρ ι σήμερα;
2. Πο ιες και πόσες είνα ι ο ι οικονομικές 
απ α ιτήσεις τω ν πόσης φύσεω ς υπερ- 
γολάβων προμηθευτών, κατασκευαστών 
κ.λπ. παροχέων από τη ν  ετα ιρ ε ία  κατα
σκευής και δ ιαχείρ ισης του  αεροδρο
μίου, γ ια  τ ις  οποίες υπάρχει δ ιαφωνία 
κι έχουν κινηθεί δ ιαδ ικασ ίες επιδίκασης 
τω ν ζητουμένων ποσών;
3. Ποιες ε ίνα ι οι δ ιαφω νίες και απαιτή
σ ε ις  τη ς  κα τα σ κευά σ τρ ια ς  ε τα ιρ ε ία ς  
κατά το υ  ελληνικού δημοσίου, γ ια  τ ις  
οποίες αυτή έχε ι προσφύγει στο Δ ια ι
τη τικό  Δ ικαστήριο του  Λονδίνου;
4. Ποια και πόσα αρχα ιολογικά αντικε ί
μενα ανευρέθησαν κατά την κατασκευή 
του  αεροδρομίου, ποια κατεγράφησαν 
και ποια από αυτά βρίσκονται σήμερα 
αποθηκευμένα και σε ποιους χώρους;

Σημίτης και 
Καραμανλής 
οιη Θεσααλονίκη 
για ιην Ευρώπη

«ΕΛΛΑΔΑ κα ι Ευρώπη τα  20 επό
μενα χρόνια» είνα ι το  θέμα  τη ς  εκδή 
λωσης που δ ιοργανώνειτο Σάββατο στο 
Μέγαρο Μουσικής Θεσσαλονίκης η αντι
προσωπεία τη ς  Ευρωπαϊκής Επιτροπής 
στην Ελλάδα με ομιλητή το ν  πρόεδρο 
τη ς  Ευρωπαϊκής Επιτροπής, Ρομάνο 
Πρόντι. Στην εκδήλωση θα μιλήσει και 
ο πρωθυπουργός Κώστας Σημίτης, ενώ 
θ ’ απευθύνει χα ιρ ετισ μ ό  ο π ρόεδρος 
τη ς  Νέας Δημοκρατίας Κώστας Καρα
μανλής.

Ο κ. Πρόντι θα επ ισκεφθεί το  Σάβ
βατο το  ευρωπαϊκό κέντρο γ ια  την  ανά
πτυξη τη ς  επαγγελματικής κατάρτισης, 
τη ν  ευρωπαϊκή υπηρεσία γ ια  την  ανα
συγκρότηση των Βαλκανίων, και το  γρα
φείο του συμφώνου σταθερότητας. Επί
σης, θ ’ αναγορευθεί επ ίτιμος δημότης 
Θ εσσαλονίκης από το  δήμαρχο Βασί
λη Παπαγεωργόπουλο και θα του παρα
δοθεί το  χρυσό μετάλλιο τη ς  πόλης. Το 
μεσημέρι ο Ρομάνο Πρόντι και ο Κώστας 
Σημίτης θα παραστούν σε γεύμα με τη  
συμμετοχή 45 φοιτητώ ν σε εστιατόρ ιο  
του Μύλου και θα συζητήσουν με τους 
νέους γ ια  θέματα που αφορούν το  μέλ
λον τη ς  Ευρωπαϊκής Ενωσης.

Μ ΗΤΣΟΤΑΚΗΣ: Ο Κ. Λ Α Λ ΙΩ ΤΗ Σ Ν Α  ΞΕΚ ΑΘ ΑΡΙΣΕΙ ΤΟ Θ ΕΜ Α  ΤΩ Ν ΣΥΜ ΒΑΣΕΩ Ν

Καραμανλής: Εργο 
της Ν.Α. το αεροδρόμιο

Θερμή χειραψία του προέδρου της Ν Α . Κ. Καραμανλή με τον Πρόεδρο της Δημοκρατίας Κ. Στεφανόπουλο στα εγκαίνια 
του νέου αεροδρομίου στα Σπάτα.

Μ / Ι  ε αίσθημα ευθύνης 
1 Γ Χ  απέναντι στον ελληνικό 

λαό, η Ν.Δ. τίμησε και τιμά 
το νέο σύγχρονο 
αεροδρόμιο «Ελευθέριος 
Βενιζέλος», που αποτέλεσε 
όραμα των ηγετών του 
κόμματος από το 1978.
Η ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΗ αντιπολίτευση 

εκπροσωπήθηκε στη χθεσινή εκδή
λωση από τον  ίδ ιο τον  πρόεδρο Κ. 
Καραμανλή, το ν  πρώην πρω θυ
πουργό Κ. Μητσοτάκη, το ν  πρώ
ην πρόεδρο Μ. Εβερτ και από πολ
λο ύ ς  β ο υ λ ευ τέ ς , πρόσω πα που 
«κινήθηκαν» μακρ ιά  από μ ιζέρ ιες  
και γκρ ίν ιες , σ το ιχε ία  που περιε- 
λάμβανε η ομ ιλ ία  το υ  υπουργού 
Περ ιβάλλοντος Κ. Λαλιώτη.

Ο κ. Κ. Καραμανλής φτάνοντας 
στο νέο αεροδρόμιο, αφού υπεν
θύμισε ό τ ι «η Ν.Δ. σχεδίασε, προ
γραμμάτισε και ξεκ ίνησε το  μεγά
λο αυτό έργο», πρόσθεσε: «Μετά 
από πολλά χρόνια, ένα έργο  που 
το  πλήρωσε ο ελληνικός λαός, οι 
Ε λληνες  φ ο ρ ο λο γο ύμ ενο ι, ε ίνα ι 
έτο ιμο και γ ι’ αυτό ανήκει σε όλους 
το υς  Ελληνες. Εμείς δεν ακολου
θούμε αμετροεπ είς  και δ ιχαστικές 
νοοτροπίες, που μας γυρίζουν πολ
λά  χρόν ια  πίσω». Α ναφ ερόμενος 
στη συνολική λειτουργ ία  του  νέου 
διεθνούς αερολιμένα, σημείωσε ότι 
«σημαντικά έργα, όπως οι οδ ικές 
προσβάσεις και ο προαστιακός σιδη
ρόδρομος, όχι μόνον δεν είναι έτο ι
μα, αλλά  θα καθυσ τερήσ ουν γ ια  
πολύ ακόμα. Είναι δικό μας χρέος 
να ελέγχουμε τη ν  κυβέρνηση γ ια  
λάθη, π αρ αλε ίψ εις  κα ι κα θ υσ τε
ρ ή σ ε ις  κα ι α υ τό  θα κά νο υμ ε με 
αυστηρότητα και υπευθυνότητα».

Ο πρώ ην π ρω θυπ ουργός Κ. 
Μητσοτάκης δήλωσε περήφανος 
γ ια  το  έρ γο  το  οποίο ο ίδ ιος ε ίχε 
αποφασίσει να προχωρήσει και θα 
το  έκανε, εά ν  δεν α νετρ έπ ετο  η

κυβέρνηση, έδωσε ιδ ια ίτερη έμφα
ση σ την ουσ ία  κα ι απ άντησ ε με 
ευθύτητα στις απώσεις του κ. Λαλιώ
τη. Συγκεκρ ιμένα αφού υπενθύμι
σε ό τ ι το  1993 η κυβέρνηση τη ς  
Ν.Δ. ε ίχ ε  π ροχω ρήσει τα χ ύ τα τα  
τον όλο σχεδίασμά και η σύμβαση 
ήταν έτο ιμ η  να υπογράφει, πρό
σ θ εσ ε : «Το ΓΊΑΣΟΚ επ α ν α δ ια - 
π ρ α γ μ α τεύ τη κ ε  τη  σύμβασ η με 
καθυστέρηση δύο ετών. Ο κ. Λαλιώ- 
της ισχυρ ίζετα ι ό τ ι εξο ικονόμησε 
100 δισ. δραχμές προς όφελος του 
ελληνικού λαού. Ο κ. Μάνος λέε ι 
ό τ ι η επαναδιαπραγμάτευση επ ι
βάρυνε με 200 δισ. το ν  ελληνικό 
λαό. Προσωπικά π ιστεύω  π ερ ισ 
σότερο τον κ. Μάνο, ο οποίος επι

τέλο υς  και τεχν ικός ε ίνα ι και ο ικο
νομο λόγο ς κα ι σ το  π ολυτεχνε ίο  
της Ζυρίχης και στο Χάρβαρντ σπού
δασε και έχει επιτυχή εμπειρία δ ιε
θνών συμβάσεων, ενώ ο κ. Λαλιώ- 
της δεν έχε ι τίποτε από όλα αυτά». 
«Ελπίζω» -σ ημείω σε ο κ. Μητσο- 
τά κη ς- «ότι ο κ. Λαλιώτης δεν θα 
θελήσει να υπαναχωρήσει από τη 
δέσμευση που ανέλαβε να ορ ίσει 
από κοινού με τον κ. Μάνο ένα δ ιε
θνή εκτιμητή , γ ια  να εκτιμηθούν οι 
δυο συμβάσεις και να ξεκαθαρίσει 
το  θέμα».

Ο επ ίτιμος πρόεδρος τη ς  Ν.Δ. 
προχώρησε ακόμη περισσότερο, 
λέγοντας ότι «η επαναδιαπραγμά
τευση είχε ως αποτέλεσμα να συντο-

μεύσει το  χρόνο διάρκειας της σύμ
βασης και να αυξήσει το  ποσοστό 
του  Δημοσίου. Η μεν αύξηση του 
ποσοστού του Δημοσίου σε τίπο
τ ε  δεν ωφέλησε, δ ιότι τ ις  αποφά
σεις τ ις  παίρνει η γερμανική πλευ
ρά, η οποία και τιμολόγησε τις  υπη
ρεσίες του αεροδρομίου και η ελλη
νική πλευρά δέχθηκε υποχρεωτι
κά ότι με τη  σύντμηση του χρόνου 
έπρεπε τα  τέλη  να είνα ι ψηλότερα 
κι έτσ ι το  αεροδρόμιο έγινε πολύ 
ακριβό».

Ο εκπρόσωπος της Ν.Δ. Θ. Ρου- 
σόπουλος, απαντώντας στην ομ ι
λ ία  του  υπουργού ΠΕΧΩΔΕ, τό ν ι
σε ότι «η ημέρα των εγκαινίων δεν 
ε ίν α ι γ ια  γ κ ρ ίν ιες  κα ι μ ιζέρ ιες» .

0  Βουλγαράκης δεν λέει
ΤΗΝ ΕΠΙΘΥΜΙΑ να διεκδικήσειτο Δήμο 

τη ς  Αθήνας υποστηριζόμενος από τη  Νέα Δημο
κρατία , εξέφ ρ ασ ε ο Β ουλευτής Α ’ Αθηνών Γ. 
Βουλγαράκης, μιλώντας στην εκπομπή «Persona 
Grata» στην τηλεόραση του «Άλτερ».

«Πράγματι εξεδήλω σα ένα ενδ ιαφ έ
ρον», είπε ο κ. Βουλγαράκης, αναφερόμενος στο 
ενδεχόμενο να δ ιεκδικήσει την θέση του  υπο
ψηφίου δημάρχου και πρόσθεσε: «Εκανα μια κου
βέντα με τον πρόεδρο και του άφησα το  ενδια
φέρον μου, το  οποίο δεν δεσμεύει ούτε εμένα 
απέναντι στο κόμμα γ ια  μια πιθανή υποψηφιό
τη τα  ούτε τον πρόεδρο απέναντι σε μένα γ ια  μια 
πιθανή υποψηφιότητα. Ο πρόεδρος μου απά-

«οχι» για ιο
ντησε ότι συμφωνεί μαζί μου και 
ότι είναι μια πολύ καλή σκέψη».

Για τη  θέσπιση γραμ
ματέα Κεντρικής Επιτροπής στη 
Ν.Δ. ο κ. Βουλγαράκης ξεκα 
θάρισε ότι δεν τον ενδιαφέρει η 
συγκεκριμένη θέση, ενώ χαρα

κτήρ ισε «πολύ καλή περίπτωση» τον Βαγγέλη 
Μεϊμαράκη. «Πιστεύω ότι ανταποκρίνεται στο 
προφίλ του ανθρώπου που θα κάνει αυτή τη δου
λειά», τόνισε ο κ. Βουλγαράκης και επεσήμανε 
ότι «υπάρχει έλλειψη και κενό στην συγκεκριμέ
νη θέση που θα πρέπει να καλυφθεί σύντομα».

Στην ίδια εκπομπή, ο Γ. Βουλγαράκης, σχο-

Δήμο ιης Α8ήνας
λιάζοντας τ ις  τελευτα ίες  δημοσκοπήσεις, υπε- 
ραμύνθηκε τη ς  καλής εικόνας που έχει σήμερα 
η Ν.Δ. προσθέτοντας, επίσης, ότι «ποτέ ένα χρό
νο μετά τ ις  εκλογές δεν υπήρχε τόσο καλή εικό
να για τη Ν.Δ. και κυρίως όσον αφορά στην «παρά
σταση νίκης», ενώ αναφερόμενος στο νέο κόμ
μα του κ. Αβραμόπουλου, διαπίστωσε ότι όσο 
περνά ο καιρός θα μειώνει τη  δύναμή του. «Όσο 
πιο συγκεκριμένος γ ίνετα ι ο κ. Αβραμόπουλος, 
τόσο χάνει, και πιστεύω ότι στο τέλος δεν θα έχει 
την εικόνα με την οποία ξεκίνησε, αλλά, αντιθέ- 
τως, θα έχει μια προσγειωμένη εικόνα, που αυτή 
είναι και η ουσία του πράγματος», απάντησε ο κ. 
Βουλγαράκης.
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«Εριξαν» 500 δισ. στη 
Σοφοκλεους οι τράπεζες

Μ Μ άνω από μισό 
Λ .  Λ .  τρισεκατομμύριο 

δραχμές ήταν οι 
πιστώσεις των 
ελληνικών τραπεζών 
σε φυσικά ή νομικά 
πρόσωπα και σε 
επ ιχειρήσεις και 
επενδυτικές ετα ιρ είες  
για την αγορά μετοχών 
ή τη συμμετοχή σε 
αυξήσεις μετοχικών 
κεφαλαίων.
ΑΥΤΟ α π ο κά λυψ ε χ θ ες  

στην Επιτροπή Ο ικονομικών 
Υποθέσεων τη ς  Βουλής ο διοι
κητής της Τράπεζας τη ς  Ελλά
δος Λ. Παπαδήμος κατά την 
ενημέρωση γ ια  την έκθεσή του 
επ ί τη ς  νομ ισ ματικής π ολ ιτ ι
κής.

Ο κ. Παπαδήμος τό ν ισ ε  
ό τ ι με βάση τη ν  οδ η γ ία  τη ς  
ΤτΕ γ ια  μέγ ισ το  όρ ιο  π ίστω
σης τα  15 εκατομ. ανά άτομο 
τα  φυσ ικά πρόσωπα έλαβαν

από τ α  π ισ τω τικά  ιδ ρ ύ μ α τα  
περίπου 30 δισ. ενώ σε μεγα- 
λ ο μ ε τό χ ο υ ς  ή επ ιχ ε ιρ ή σ ε ις  
χορηγήθηκαν 370 δισ. γ ια  να 
σ υμ μ ετάσ χο υν  σε α υ ξή σ ε ις  
μετοχικού κεφαλαίου.

Περίπου 100 δισ. χορηγή
θηκαν σε ΑΧΕ και ΕΠΕΥ προ- 
κειμένου να δανείσουν π ελά
τ ε ς  το υ ς  ή να καλύψουν βρα
χυπρόθεσμες ανάγκες.

Ο δ ιο ικη τής τη ς  ΤτΕ τό ν ι
σε ότι οι π ιστώσεις αυτές είναι 
απ ολύτω ς α σ φ α λ ε ίς  καθώ ς 
έχουν χορηγηθεί με ενέχυρο 
μ ετο χ ές  κα ι τ ίτλ ο υ ς , η α ξ ία  
τω ν οποίων είνα ι πολύ μεγα 
λύ τερ η  α υ τή ς  τω ν δανείω ν.

Επ ισήμανε, π άντω ς, ό τ ι 
σ τα  ποσά που α ν έφ ερ ε  δεν 
συμπεριλαμβάνονται ο ι εγγυη
τικές επιστολές των τραπεζών.

Ο κ. Π απ αδήμος έκ α ν ε  
έκκληση γ ια  αλλαγή τη ς  ο ικο
νομ ικής π ολιτικής με μείωση 
τω ν φόρων, επ ιβεβαιώ νοντας

ο υ σ ια σ τικά  τ ις  κ α τα γ γ ελ ίε ς  
τη ς  Ν.Δ. ό τ ι ο ι κυβ ερ νήσ εις  
Σημίτη έχουν μ ετα τρ έψ ει την 
Ελλάδα σε φορολογική... «κόλα
ση». Οπως είπε δεν ενδείκνυ- 
τα ι επιπλέον φορολόγηση αλλά 
φ ο ρ ο λογ ική  μετα ρρ ύ θμ ισ η .

Π αράλληλα τόν ισ ε ό τ ι και 
γ ια  το  2001 η ε ισ ο δ η μ α τική  
π ολ ιτ ική  θα π ρέπ ει να  ε ίν α ι 
σφ ικτή ενώ εκτίμησ ε ό τ ι κατά 
το  β ’ εξάμηνο του έτους ο πλη
θωρισμός θα υποχωρήσει κάτω

Ο διοικητής της Τράπεζας της 
Ελλάδος αποκάλυψε ότι οι 
πιστώσεις των τραπεζών 
προεκλογικά για αγορά μετοχών 
από επιχειρήσεις και φυσικά και 
νομικά πρόσωπα ήταν 
περισσότερα από μισό τρισ.Ι

Εκκληση για 
μείωση της 

βαριάς φορολογίας

από 3%. Ο κ. Παπαδήμος απευ
θύνθηκε επ ίσης σ τους κοινω
νικούς ε τα ίρ ου ς  επ ισημαίνο- 
ντα ς  ό τ ι σ τις  δ ιαπ ραγματεύ 
σ εις  γ ια  τ ις  σ υλλογικές συμ
βάσεις θα πρέπει να λάβουν 
υπόψη τη ν  ανάγκη ανταγω νι
σ τικό τητας τη ς  εθν ικής ο ικο 
ν ο μ ία ς  α λ λ ά  κα ι τ ο  κό σ το ς  
εργασ ίας, που πρέπει να μ ε ι
ωθεί.

«Η έκθεση του  δ ιο ικητού 
τη ς  Τ ράπ εζας τη ς  Ε λλάδος

έρ χ ε τα ι να  επ ιβ εβ α ιώ σ ε ι τη  
δυσάρεστη κατάσταση στην 
οποία βρ ίσ κετα ι η π ραγματι
κή οικονομία.

Χαμηλή ανταγω νιστικότη
τα , υψηλή φορολογία, απου
σ ία διαρθρω τικώ ν μεταρρυθ
μίσεων. Τα αποτελέσματα αυτής 
της κατάστασης δεν είναι άγνω
στα  σ τους Ελληνες πολίτες.

Τα ζουν καθημερινά με την 
ανεργία, με τη  φτώχεια, με την 
κατάσταση του  Χ ρ ηματισ τη
ρίου, με την παρακμή της ελλη
ν ικής π ερ ιφέρειας.

Η κυβ έρ νησ η  π ρέπ ει να 
αφυπνισθεί. Το καμπανάκι που 
κρούει η Τράπεζα τη ς  Ελλά
δος, πρέπει να τη ν  π είσει να 
προχωρήσει σε μεγάλες αλλα
γές  στην οικονομική πολιτική» 
ε ίπ ε ο α ρ μ όδ ιο ς  το μ εά ρ χ η ς  
τη ς  Ν.Δ. Γ. Α λογοσκούφης 
και πρόσθεσε:

«Η οικονομική πολιτική πρέ
πει να οδηγηθεί σε άλλη κατεύ

θυνση. Να υπάρξουν πρωτο
βουλίες γ ια  να αρθούν τα  αντι
κίνητρα στις μικρομεσαίες επι
χειρήσεις, να απελευθερω θεί 
η οικονομία, να χρησιμοποιη
θούν αποτελεσματικά οι πόροι 
το υ  Γ ’ Κ ο ινοτικού  Π λα ισ ίου  
Στήριξης γ ια  την ανάπτυξη της 
ελληνικής π ερ ιφέρειας και να 
αντιμετω π ισθούν τα  μεγάλα  
κοινωνικά και οικονομικά προ
βλήματα που κυρίως σχετίζο
ν τα ι μ ε το  δ ημόσ ιο  τομέα» .

Τη διαφοροποίηση του διοι- 
κητού τη ς  Τράπεζας τη ς  Ελλά
δος  από τ ις  ε κ τ ιμ ή σ ε ις  τη ς  
κυβέρνησ ης γ ια  τη ν  ο ικονο
μία, υπογράμμισε ο βουλευ
τή ς  τη ς  Ν.Δ. Δ. Κωστόπου- 
λος.

Οπως επ ισήμανε, ο ρυθ
μός αύξησ ης το υ  ΑΕΠ ε ίνα ι 
μ ικ ρ ό τερ ο ς  από α υ τό ν  που 
ε κ τ ιμ ά  η κυβέρνησ η , ενώ  ο 
πληθω ρισμός θα είνα ι μ εγα 
λύτερος του προσδοκώμενου.

«Ουδέν νεώιερον» για ιο όνομα ιων Σκοπιών
ΕΚΚΡΕΜΕΣ παραμένει το  

θέμα του ονόματος της πΓΔΜ, 
εξα ιτίας της αναταραχής που 
σημειώνεται το  τελευτα ίο  διά
στημα στη χώρα. Το θέμα αυτό 
έχει κατ' επανάληψη επισημαν- 
θεί από την ελληνική κυβέρνη
ση προς την πολιτειακή και πολι
τική ηγεσία της γειτονικής χώρας 
και δεν θα πρέπει να θεωρείται 
ότι η ανάπτυξη των πολύ καλών 
διμερών σχέσεων ξεπερνά το  
θέμα του ονόματρς.

Τα παραπάνω τόνισε ο πρω
θυπουργός μ ετά  τη  χθεσ ινή 
συνάντηση που είχε στο Μέγα
ρο Μαξίμου με τη γ.γ. του ΚΚΕ 
Αλέκα Παπαρήγα, την οποία 
ενημέρωσε για τ ις  εξελίξεις στα 
σύνορα της πΓΔΜ με το  Κόσο- 
βο, εξαιτίας της τρομοκρατικής 
δράσης αλβανικών εξτρεμιστι- 
κών ομάδων.

Όπως ανακοινώθηκε σχετι
κά, το  Ευρωπαϊκό Συμβούλιο 
έκανε δεκτή πρόταση της Ελλά
δος να υπογράφει το  συντομό
τερο δυνατό η αποκαλούμενη 
«Συμφωνία Σταθεροποίησης - 
Σύνδεσης» της Ε.Ε. με την πΓΔΜ. 
Εν τω μεταξύ, οι ολιγάρ ιθμοι 
Αλβανοί εξτρεμιστές θα πρέπει 
ν' αλλάξουν τακτική και ν ’ ανα
θεωρήσουν τη στάση τους, αν 
θέλουν να συμβάλουν στην εξο
μάλυνση της κατάστασης», τόνι
σε ο υπουργός Εξωτερικών, 
Γιώργος Παπανδρέου, σε συνέ

ντευξή του στο τηλεοπτικό δίκτυο 
ΟΝΝ. Ο κ. Παπανδρέου ανα- 
φερόμενος στις εξελ ίξε ις  στα 
Σκόπια και ε ιδ ικό τερ α  στους 
Αλβανούς εξτρεμιστές, επισή- 
μανε ότι «η δράση τους δεν είναι 
κατάλληλη γ ια τα  Βαλκάνια, τα  
οποία αλλάζουν μορφή, γ ίνο 
νται πιο αισιόδοξα, όπου η εθνι
κή κάθαρση ανήκει στο παρελ

θόν και πως μπορούμε να λύνου
με προβλήματα με δημοκρατι
κά μέσα και όχι με τη βία και την 
τρομοκρατία . Και, βέβαια, όχι 
δημιουργώντας νέα σύνορα και 
νέα κράτη, αλλά πολυεθνικές 
κοινωνίες». Υπάρχουν δύο προ
σεγγίσεις, τόνισε: «Η μια αυτή 
που υποστηρίζουμε εμείς, που 
θέλουμε Βαλκάνια πολυπολιτι-

σμικά, πλουραλιστικά και δημο
κρατικά. Και η δεύτερη, αυτή 
που υποστηρίζουν οι τρ ο μ ο 
κράτες, οι οποίοι θέλουν τη δημι
ουργία εθνικά καθαρών και αυταρ
χικών περιοχών».

Ο κ. Παπανδρέου επισή- 
μανε επίσης πως δεν είναι σωστή 
τόσο η ελληνική στρατιω τική 
παρουσία στην πΓΔΜ όσο και η

στρατιωτική παρουσία κάποιας 
άλλης γειτονικής χώρας. «Πρέ
πει να είμαστε προσεκτικοί σ ’ 
αυτό. Αλλά η διεθνής παρουσία 
είναι πολύ σημαντική, ιδίως για 
τον έλεγχο των συνόρων», υπο
γράμμισε. Εν τω μεταξύ, χθες 
το  πρωί ο Κ. Σημίτης ενημέρω
σε λεπτομερώ ς το  Βούλγαρο 
ομόλογό του, Ιβάν Κόστοφ, για

τα  αποτελέσματα της πρόσφα
της Συνόδου Κορυφής της Ευρω
παϊκής Ένωσης, στη Στοκχόλ
μη. Οι τελευταίες εξελίξεις στην 
πΓΔΜ υπήρξαν το  κύριο θέμα 
τη ς  τηλεφωνικής επικοινωνίας 
των πρωθυπουργών της Ελλά
δας και της Βουλγαρίας, οι οποί
οι συντόνισαν εκ νέου τις  θέσεις 
των δύο χωρών.

400 χιλιάδες οι 
παράνομοι μετανάστες!

ΠΕΡΙΠΟΥ 400.000 είνα ι ο ι παράνομοι μετανάσ τες στη χώρα μας. Τον 
αριθμό ανέφ ερε χθες στη Βουλή η υπουργός Εσωτερικών Βάσω Παπαν
δρέου, επ ισημαίνοντας ό τ ι ο ι νομ ικο ί μ ετανάσ τες  στη χώρα μας, όπως 
προκύπτει από την πρόσφατη απογραφή, φθάνουν τ ις  300.000. Εκ του 
αριθμού αυτού, σ τατισ τικά  συμπεραίνετα ι ο αρ ιθμός τω ν 400.000 παρα
νόμων, ανέφ ερε η υπουργός, απαντώντας, κυρίως, στις επ ικρ ίσεις τω ν κ. 
Ευγ. ΧαϊτίδΗ, Απ. Ανδρεουλάκου, I. Τζαμτζή (Ν.Δ), ο ι οποίοι τόνισαν την 
ευχέρεια  τω ν λαθρομεταναστώ ν να μπαίνουν στη χώρα μας.

Η κ. Παπανδρέου, πάντως, με χθεσινή ρύθμιση δ ίδει τη  δυνατότητα 
σε αλλοδαπούς που μπορούν να αποδείξουν (ακόμη και με απ οδείξε ις  
τη ς  ΔΕΗ, το υ  OTE, τη ς  ΕΥΔΑΠ) τη  διαμονή το υς  γ ια  ένα χρόνο μέχρ ι τη  
δημοσίευση του  νόμου που θα δ ιαπ ιστώνεται από το ν  κατά τόπους δήμο. 
Η υπουργός Εσωτερικών ανακοίνωσε, επίσης, βελτιω τικές τροποποιήσεις 
και όσον αφορά την προϋπόθεση τη ς  εργασ ίας αλλοδαπών στην Ελλάδα 
που αρχικά είχε π ροβλεφθεί πως θα πρέπει να ε ίνα ι κατώ τερη από δω δε
κάμηνο. Ε ιδ ικότερα, θα δοθεί η δυνατότητα  σε ερ γο δ ό τες  λαθρομετα 
ναστών που δεν κατέβαλαν μέχρ ι σ ήμερα ασ φ αλ ισ τικές  ε ισ φ ο ρ ές  γ ια  
δωδεκάμηνη εργασ ία  αλλοδαπών, να το υ ς  ασφαλίσουν αναδρομικά γ ια  
250 ημερομίσθια  χωρίς να το υς  επ ιβληθούν πρόστιμα από το υς  ασφαλι
στικούς οργανισμούς.

Η Ευρώπη «τρίζει ια δόντια» 
στην Τουρκία για την Κύπρο

Ο ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ γ ια  τη ν  έν τα ξη  τη ς  
Κύπρου σ την Ευρώπη σ το  Ευρω παϊ
κό Κ ο ινοβούλ ιο , Ζακ Πόος, π ρότε ι- 
νε όπως στην περίπτωση που η Τουρ
κ ία  υ λ ο π ο ιή σ ε ι τ ις  α π ε ιλ ές  τη ς  γ ια  
ενσ ω μ ά τω σ η  τω ν  κ α τεχ ο μ έν ω ν  να  
δ ια κοπ ε ί αμέσ ω ς ο δ ιά λ ο γ ο ς  με τη ν  
Ευρωπαϊκή Ενωση. Ο κ. Πόος μ ιλο ύ 
σε στο πλαίσιο τη ς  19ης συνόδου τη ς  
Μ ε ικ τή ς  Κ ο ιν ο β ο υ λ ευ τ ικ ή ς  Ε π ιτρ ο 
π ής Κ ύπ ρ ου -Ε υ ρω π α ϊκή ς  Ενω σης.

Ο ε π ικ ε φ α λ ή ς  τ η ς  δ ια π ρ α γ μ α 
τευτικής ομάδας για ένταξη της Κύπρου 
σ τη ν  Ε υ ρω π α ϊκή  Ενω ση, Γ ιώ ρ γο ς  
Βασ ιλείου , α ν έφ ερ ε  ό τ ι με τη ν  π ρό
ταση αυτή ο κ. Πόος σ τέλνει ένα πολύ 
ισ χυ ρ ό  μ ή νυ μ α  π ρο ς  τη ν  Τ ο υ ρ κ ία .

Οπως ε ίπ ε  ο κ. Β ασ ιλε ίου , ο κ. 
Πόος χ α ιρ έ τη σ ε  τ ις  β α σ ικές  θ έσ ε ις

που τέθ η κ α ν  από το ν  κο ινο τικό  επ ί
τροπ ο, υπεύθυνο γ ια  τη  δ ιεύρυνσ η, 
Γ κο ύ ν τερ  Φ ερ χ ό ιγκεν  ό τ ι δ η λα δ ή  
δ εν  υ π ά ρ χ ε ι δ υ ν α τό τη τα  γ ια  χω ρ ι
σ τέ ς  δ ια π ρ α γ μ α τεύ σ ε ις  τη ς  Ε υρω 
π α ϊκής Ενωσης με το  ψ ευδοκρά τος, 
α π ο κ λ ε ίε τα ι έν τα ξη  δύο κυπριακώ ν 
κρατώ ν κα ι ό τ ι ο ι Β ρ υ ξέλλες  ανα μ έ
νουν από τη ν  Τ ο υ ρ κ ία  να σ υμ β ά λε ι 
σ τη  λύση το υ  Κυπριακού.

Ο κ. Πόος, π ρόσ θεσ ε ο κ. Βασι
λείου, π ρό τε ινε  να υπάρξει τ έ τα ρ το ς  
ό ρ ο ς  σε π ερ ίπ τω ση που η Τ ου ρκ ία  
θ ελή σ ε ι να π ροχω ρήσ ει με υλοπ οίη
ση τω ν απειλώ ν τη ς  γ ια  προσάρτηση 
τω ν κατεχομένω ν και η πρόταση αυτή 
α φ ο ρ ά  το ν  τερ μ α τ ισ μ ό  κάθε δ ια λ ό 
γου  με τη ν  Τουρκία .
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Κοινωνική πολιτική 
χωρίς... πόρους

ΚΟΙΝΩΝΙΚΗ πολιτική χωρίς τους διαθέσι
μους πόρους και με αυξημένες δαπάνες για την 
Ολυμπιάδα του 2004 σχεδιάζει η κυβέρνηση, 
όπως προέκυψε από τη χθεσινοβραδινή σύσκε
ψη που είχε ο πρωθυπουργός Κ. Σημίτης με 
τους οικονομικούς υπουργούς.

Πρόκειται προφανώς για μια προσπάθεια 
αντιστροφής του αρνητικού κλίματος για την 
κυβέρνηση, που επικρατεί στο εκλογικό σώμα 
και καταγράφεται στις τελευτα ίες δημοσκοπή
σεις. Επίσης, η εξαγγελία των μέτρων δήθεν 
κοινωνικού χαρακτήρα εντάσσεται και στο πλαί
σιο του εσωκομματικού πολέμου που μαίνεται 
στο ΠΑΣΟΚ, καθώς κορυφαία στελέχη κατη
γορούν την κυβέρνηση ότι δεν δ ιαθέτει πλέον 
κοινωνικό πρόσωπο.

Ειδικότερα στη χθεσινή σύσκεψη που συμ
μετείχαν ο υπουργός Εθνικής Οικονομίας και 
Οικονομικών Γ. Παπαντωνίου και ο υφυπουρ
γός Οικονομικών Γ. Δρυς, παρουσιάστηκαν 
στοιχεία σύμφωνα με τα  οποία κατά την τρ ιε
τία  2002-2004, θα πρέπει να εξασφαλιστούν με 
αύξηση των εσόδων ή μείωση των δημοσίων 
δαπανών πρόσθετοι φόροι ύψους 4 τρ ισεκα
τομμυρίων δραχμών, χωρίς να προσφύγει σε 
δανεισμό που θα αυξήσει το  δημόσιο χρέος.

Το ποσό αυτό που ανέρχεται στο 9% του 
ΑΕΠ αναλύεται ως εξής:

•Το κόστος των κοινωνικών μέτρων που θα 
εφαρμοστούν από το έτος 2002, θα ανέλθει σε 
1 με 1,5 τρισ. δραχμές, μέχρι το  2004. Η από
κλιση των 500 δισ. δραχμών οφείλεται στο ότι 
ακόμα δεν έχουν αποφασιστεί ποια μέτρα θα 
αποφασιστούν και από πότε θα ισχύσειτο καθέ
να.
•Το  κόστος της διεξαγωγής των Ολυμπιακών 
Αγώνων του 2004 στην Αθήνα, εκτιμάται πλέον 
ότι θα αυξηθεί κατά 500 δισ. δραχμές περισ
σότερο σε σύγκριση με τον αρχικό προϋπολο
γισμό και θα υ π ερ β ε ίτο  1,5 τρ ισ . δραχμές. 
•Τ ο  κόστος των φορολογικών ελαφρύνσεων 
που θα ισχύσουν για τα  εισοδήματα του 2003. 
Η υλοποίηση των ελαφρύνσεων θα μειώσει τα 
έσοδα του προϋπολογισμού κατά 500-600 δισ. 
δραχμές σε ετήσια βάση προς όφελος των επι
χειρήσεων και λιγότερο των φυσικών προσώ
πων. Το κόστος θα βαρύνει τον προϋπολογι
σμό του 2003, αλλά περισσότερο τον προϋπο
λογισμό του 2004.

Η εξοικονόμηση όμως των 4 τρισ. δραχμών 
αποδεικνύεται δύσκολη υπόθεση, όπως προ
κύπτει άλλωστε από τους τρόπους που παρου
σιάστηκαν κατά τη σύσκεψη. Ειδικότερα, οι προ
τάσεις που υποβλήθηκαν σχετικά με τον τρό
πο κάλυψης του κόστους των μέτρων και των 
υποχρεώσεων που δημιουργεί η Ολυμπιάδα 
είναι:
-  Οι υψηλοί ρυθμοί αύξησης του ΑΕΠ θα δια
τηρήσουν αντίστοιχα σε υψηλά επίπεδα και το  
ρυθμό αύξησης των δημοσίων εσόδων.
-  Η μείωση των αμυντικών δαπανών κατά 100 
δισ. δραχμές ετησίως.
-  Η έκδοση Ομολόγων Προεσόδων, που θα επι
τρέψουν την προείσπραξη μελλοντικών εσόδων 
δημοσίων φορέων ή απευθείας του Δημοσίου.

Σημειώνεται ότι τα  κοινωνικά μέτρα που 
πρόκειται να εξαγγελθούν στις επόμενες μέρες 
αφορούν την καθιέρωση ελάχιστου εγγυημέ
νου εισοδήματος, την ενίσχυση των απόρων, 
την οικονομική ενίσχυση των πολυτέκνων οικο- 

• γενειών, των απόρων φοιτητών και σπουδαστών 
και των μακροχρόνια ανέργων.

Σε δηλώσεις του μετά τη σύσκεψη ο κ. Παπα
ντωνίου ανέφερε ότι συζητήθηκαν οι δημοσιο
νομικές προοπτικές της χώρας για την περίο
δο 2002-2004, ενώ σχετικά με τα  κοινωνικά 
μέτρα παρέπεμψε στην αυριανή συνεδρίαση 
τής Κυβερνητικής Επιτροπής.

Σταθεροποιείται το προβάδισμα της Ν Α
ΣΤΑΘΕΡΟΠΟΙΕΙΤΑΙ πάνω από 3,5% το  

προβάδισμα τη ς  Ν.Δ. από το  ΠΑΣΟΚ. Αυτό 
επ ιβεβα ιώ νετα ι και από τ ις  π ρόσφατες δημο
σκοπήσεις που είδαν το  φως τη ς  δημοσ ιότη
τας. Ιδ ια ίτερα επ ισημαίνεται 
ό τ ι σ ε υψ ηλά επ ίπ εδα  βρ ί
σκεται η συσπείρωση τη ς  Ν.Δ.
(77,5%) παρά τη  ρευστότητα 
το υ  π ολιτικού  σκηνικού και 
τη  χαλαρ ότη τα  που προκύ
πτει από το  κλείσιμο του πρώ
το υ  μ ε τεκ λ ο γ ικ ο ύ  κύκλου.

Στις δυο τελευτα ίες δημο
σκοπήσεις δ ιαπ ιστώνεται η δ ιάχυτη απογοή
τευση τη ς  κοινής γνώμης από τη ν  κυβέρνηση 
και η απαισιοδοξία των πολιτών γ ια  την πορεία 
τη ς  χώρας.

Συγκεκριμένα, 7 στους 10 π ολίτες δηλώ
νουν ό τ ι δεν  το υ ς  ικανοπ οιεί «η π ορεία  τη ς

κυβέρνησης και ο τρόπ ος με το ν  οποίο χε ιρ ί
ζετα ι ο κ. Σημίτης τα  σημαντικά προβλήματα 
τη ς  χώρας». Ενας στους δύο π ολίτες π ιστεύ
ουν ό τ ι τον  τελευτα ίο  χρόνο τα  πράγματα στη 

χώ ρα πήγαν π ρος το  χ ε ι
ρότερο, ενώ το  κλίμα κόπω
σης που είνα ι διάχυτο μέσα 
σ την  ίδ ια  τη ν  κυβέρνηση 
μ ετα τρ έπ ετα ι σε απογοή
τευσ η στην κοινή γνώμη, η 
οποία βλέπει να διαψεύδο- 
νται σε χρόνο ρεκόρ οι προσ
δοκ ίες  τη ς  από την κυβέρ

νηση του  κ. Σημίτη.
Από τ ις  δημοσκοπήσεις που είδαν το  φως 

τη ς  δ η μ ο σ ιό τη τα ς  τ ις  τ ε λ ε υ τα ίε ς  η μ έρ ες , 
καταρρ ίπ τετα ι ο μύθος ό τ ι το  δ εύτερο  ισχυ
ρό χα ρ τ ί εκ τό ς  από τη ν  ε ικόνα  το υ  πρωθυ
πουργού ήταν η παράσταση νίκης.

Ο συνδυασμός τω ν δυο αυτών στοιχείων 
δημιουργούσε ένα ισχυρό δίπολο που συγκρο
το ύσ ε μεγάλους αριθμούς ψηφοφόρων στις 
τά ξε ις  του.

Έ τσ ι, γ ια  πρώτη φορά τα  τελευτα ία  χρό
νια η πλειοψηφία του εκλογικού σώματος θεω
ρ ε ί π ιθανότερη νικήτρ ια  στις επόμενες εκλο
γές  τη  Ν.Δ., αφού το  39,3% των ψηφοφόρων 
π ισ τεύουν σε νίκη τη ς  Ν.Δ. έναντι μόλις το  
33,4% που εξακολουθεί να π ιστεύει σε νίκη 
του  ΠΑΣΟΚ. Τέλος, από τ ις  δύο δημοσκοπή
σεις προκύπτει ξεκάθαρα ότι οι πολιτικοί ανα
λυτές, ο ι οποίοι ε ξ  αρχής επεσήμαιναν ότι το  
ΚΕΠ θα π λήξει περισσότερο το  ΠΑΣΟΚ δικαι
ώθηκαν απόλυτα.

Από τη  δ ιαρροή του ΠΑΣΟΚ προς το  ΚΕΠ, 
δ ιαπ ιστώνεται ό τ ι ο ι π ολιτικοί ισχυρισμοί του 
κυβερνώντος κόμματος να εμφανίζει το  ΚΕΠ 
ως «πρόβλημα τη ς  Ν.Δ.» έπεσαν στο κενό.

Ενισχΰεται 
η απογοήτευση 

των πολιτών 
από τα πεπραγμένα 

της κυβέρνησης

ΠΡΟΕΙΔΟΠΟΙΗΣΗ - ΒΟΜΒΑ ΤΟΥ Θ. ΠΑΓΚΑΛΟΥ ΣΤΟΝ ΣΗΜΙΤΗ

Χαμένες οι εκλογές 
για το ΠΑΣΟΚ...

Θ Ε Σ Σ Α Λ Ο Ν ΙΚ Η

1 ην προειδοποίηση ότι το 
.  ΠΑΣΟΚ θα χάσει τις  
επόμενες εκλογές αν δεν 
αποκτήσει την αυτοτέλειά 
του σε σχέση με την 
κυβέρνηση, απηύθυνε ο 
Θεόδωρος Πάγκαλος σε 
ομιλία του στα Γιαννιτσά.

Ρεπορτάζ:
ΒΑΣΙΛΗΣ ΚΟΝΤΟΓΟΥΛΙΔΗΣ

Ο κ. ΠΑΓΚΑΛΟΣ ήταν ιδ ια ί
τερ α  αιχμηρός γ ια  την πορεία του 
ΠΑΣΟΚ: «Εχουμε γ ίνε ι ένα εξά ρ 
τημα  τη ς  κυβερνητικής μηχανής. 
Ετσι δεν πάμε μπροστά.

Ο ύτε η κυβέρνηση θα δικαιω
θ ε ί ο ύ τε  εκ λ ο γ ές  μπ ορούμε να 
κερδίσουμε αν δεν αποκτήσουμε 
την αυτο τέλειά  μας.

Π ρέπ ει το  κόμμα να έχ ε ι τη  
δ ίκιά του  ζωή, το  δικό του  τρόπο

σκέψης», τόνισε, και άφησε φ αρ
μ α κερ ές  α ιχμ ές  γ ια  τη ν  π ορεία  
του  ΠΑΣΟΚ.

«Πρέπει το  κόμμα να δείχνει 
το  δρόμο και να μη βρίσκεται ούτε 
δεξιά ούτε αριστερά από την κυβέρ
νηση και να ασκεί κριτική. Αυτός 
ε ίν α ι ο ρ όλος το υ  κα ι αυτόν  το  
ρόλο τον έχουμε μέχρι ενός σημεί
ου ξεχάσει». Δεν είνα ι τυχα ίο ότι 
ο κ. Πάγκαλος όπου κι αν π άει 
κρούει το ν  κώδωνα του  κινδύνου 
γ ια  την κυβέρνηση και το  ΠΑΣΟΚ.

Μ ετά τη ν  προχθεσινή ομιλία  
του  σε εκδήλωση τη ς  ΠΑΣΠ στη 
Νομική του  ΑΠΘ, όπου εξαπέλυ-

Δεν πάει 
άλλο γιατί έχουμε 

γίνει εξάρτημα 
της κυβερνητικής 

μηχανής

σε βολές κατά τη ς  πολιτικής τη ς  
κυβέρνησης και ζήτησε μία «κοι
νω νική, τα ξ ικ ή , α ρ ισ τερ ή  π ρο
σέγγιση», συνέχισε τ ις  αιχμές στην 
ομιλία  του  σε κομματικά στελέχη 
στα Γιαννιτσά Πέλλας. Κι όσοι βρέ
θηκαν κοντά στον πρώην υπουρ
γό  α υ τές  τ ις  μ έρ ες  στη Β όρεια  
Ελλάδα διαπίστωσαν ό τι όσο τα  
πράγματα είναι στάσιμα στο ΠΑΣΟΚ 
κα ι σ την κυβέρνησ η, τό σ ο  ο κ. 
Πάγκαλος δεν θα μένει με σταυ
ρωμένα χέρια. Ο Θεόδωρος Πάγκα
λος αμφισβήτησε εκ νέου τη  σκο
π ιμότητα του  νέου αεροδρομίου 
τω ν Σπάτων κα ι αναρω τήθηκε:

«Μήπως θα μπορούσαμε να 
έχουμε λ ιγότερο αεροδρόμιο και 
περισσότερο τρένο Αθήνα - Θεσ
σαλονίκη;». Χθες δενπαρέστη στα 
εγκα ίν ια  το υ  αεροδρομ ίου  τω ν 
Σπάτων και προτίμησε να είναι με 
φίλους του στα σύνορα στον Αγιο 
Αθανάσιο και στη Βεγορίτιδα, στέλ
νοντας μ ’ αυτόν τον τρόπο ένα 
ακόμα μήνυμα στον πρωθυπουρ
γό.

Στα Γ ιαννιτσά δεν παρέλειψε 
να ανα φ ερ θεί και στο θέμα τη ς  
ονομασίας των Σκοπιών, ανατρέ- 
χοντας στο παρελθόν και ισχυρι- 
ζόμενος ότι είχε προειδοποιήσει 
το ν  Αντώνη Σαμαρά στις αρχές 
τη ς  δεκαετίας του ’90.

«Πες το υ ς  ό τ ι ανο ίγουμε τα  
σύνορά μας και πες τους το  όνο
μά σας είνα ι Μακεδονική Δημο
κρατία των Σκοπιών, γ ια τί η Ελλά
δα σας βαφτίζει έτσ ι και γ ια  μας 
η λέξη  “Μακεδονική” είνα ι απλός 
γεω γρ α φ ικό ς  προσδιορισμός», 
σημείωσε ο κ. Πάγκαλος.

Ευρωπαίοι βουλευτές στην Αθήνα για τη ΔΕΕ
Στην Α θήνα έφ θ α σ α ν  περίπου 45 βου

λ ευ τές  τη ς  Δ υτικοευρω π αϊκής Έ νω σης γ ια  
να συμμετάσχουν στη συνεδρ ίαση τη ς  Πολι
τ ικ ή ς  Επιτροπής τη ς  ΔΕΕ, μ ετά  από πρω το
βουλία  το υ  βουλευτή  τη ς  Ν.Δ. Μ ιχάλη Λιά- 
πη.

Στην αποστολή μετέχουν βουλευτές  από 
όλες τ ις  ευρωπαϊκές χώ ρες και από την Τουρ
κία και κύριο θέμα τη ς  συνεδρ ίασης ήταν «το 
μέλλον τη ς  ΔΕΕ σε σχέση με τη ν  Τουρκία».

Στη συνεδρίαση ο Μιχ. Λιάπης εκπροσω
πώντας τη ν  Ελλάδα αναφέρθηκε σ τις  αλλα
γ έ ς  που σ υντελού ντα ι σ τ ις  αντ ίπ ερα  όχθη 
του  Α τλαντικού ΗΠΑ μ ετά  τη ν  εκλογή του  Τζ. 
Μπους στην π ροεδρ ία  τω ν ΗΠΑ, τον ίζοντας

ό τ ι η Ευρώπη θα πρέπει να επ ιτύχει τη ν  πλή
ρη αυτονόμησή τη ς  σε θ έμ α τα  άμυνας και 
εξω τερ ικής  π ολιτικής. «Η Κοινή Ευρωπαϊκή 
Π ο λ ιτ ική  Α σ φ ά λ ε ια ς  
και Άμυνας ενισχύεται 
αλλά  δεν  ολοκληρώ 
ν ε τα ι.  Β λέπ ο υ μ ε τ ις  
ευρω παϊκές χώ ρες να 
θέλουν να αποκτήσουν 
μ ια  αυτονομ ία , αλλά  
δ εν  ο λ ο κλη ρ ώ νετα ι.
Β λέπ ουμε τ ις  ευ ρ ω 
π αϊκές χώ ρες να θέλουν να αποκτήσουν μια 
αυτονομ ία  σ τα  θ έμ α τα  ασ φ αλεία ς  και άμυ
νας, αλλά από τη ν  άλλη διστάζουν. Θα έλ ε 

γα  ό τ ι η Ευρωπαϊκή Ένω ση στα θέματα  άμυ
νας και εξω τερ ικής πολιτικής εξακολουθεί να 
δρα  αμήχανα και δειλά», τόν ισ ε ο κ. Λιάπης.

Στη Βουλή σ ήμε
ρ α  τ ο  μ ε σ η μ έ ρ ι ο 
υπουργός Εθνικής Άμυ
νας θα μ ιλή σ ει στην 
πολιτική επιτροπή τη ς  
ΔΕΕ και θ ’ αναφερθεί 
στις σχέσεις της Ευρώ
πης με τη ν  Τουρκία , 
ενώ σ ημ ειώ νετα ι ό τ ι 

χθες το  βράδυ η αντιπροσωπεία τη ς  ΔΕΕ συμ
μ ε τε ίχ ε  σε δείπ νο στο  γνω σ τό  εσ τ ια τό ρ ιο  
«Αίγλη».

Πρωτοβουλία 
του Μ. Λιάπη 

για τις αλλαγές 
στην πολιτική 

των ΗΠΑ
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Ν Σπάχα: Πίσω από
Τώρα που τα χειροκροτή

ματα και τα «ζήτω» για το 
νέο αεροδρόμιο της Αθήνας 

-πραγματικό κόσμημα- καταλάγιασαν, 
μπορούμε με νηφαλιότητα να βάλου
με στη ζυγαριά «τα συν και τα πλην» 
και να κρίνουμε.

Ο τι πρόκειται για ένα μεγάλο έργο, 
το μεγαλύτερο στην ιστορία του 

ελληνικού κράτους, δεν υπάρχει αμφι
βολία. Είναι άλλωστε και από τα σπου
δαιότερα και τελειότερα αεροδρόμια 
στην Ευρώπη. Σαφώς το πιο σύγχρονο.

Εκείνο ωστόσο που ενοχλεί τη μεγά
λη πλειοψηφία του ελληνικού λαού 

είναι ότι η κυβερνητική προπαγάνδα 
αγωνίζεται να το παρουσιάσει, κατά 
τρόπο έμμεσο αλλά σαφή, ως δικό της 
έργο. Ασφαλώς και η κυβέρνηση συνέ
βαλε στη δημιουργία του. Η συμβολή 
της, όμως, αυτή ήταν μίζερη και στό
χευε στην αποκόμιση κομματικών κερ
δών από την κατασκευή του. Και εξη
γούμαστε γιατί:

Το αεροδρόμιο των Σπάτων υπήρ
ξε όραμα και έμπνευση της Ν.Δ. 

στα μέσα της δεκαετίας του 1970 και 
ιδιαίτερα του ιδρυτή της, πρωθυπουργού 
τότε, Κωνσταντίνου Καραμανλή. Τότε 
έγιναν οι πρώτες απαλλοτριώσεις ακι

νήτων (17.500 στρέμματα). Και τότε 
(1978) κατατέθηκε στη Βουλή το πρώ
το νομοσχέδιο από τον υπουργό Συγκοι- 
νωνιών της εποχής εκείνης, Αλέξ. 
Παπαδόγγονα περί «Αερολιμένος Αθη
νών».

Τότε, όμως, ήταν που αντέδρασε 
κατά τρόπο λυσσώδη το ΠΑΣΟΚ 

με τα τοπικά του όργανα στην περιο
χή, με μια κινητοποίηση μέσα από την 
ελεγχόμενη από αυτό, Τοπική Αυτο
διοίκηση να μη γίνει το αεροδρόμιο 
στα Σπάτα. Ετσι, όταν το ΠΑΣΟΚ ανήλ
θε στην εξουσία το 1981, το ζήτημα 
του αεροδρομίου στα Σπάτα μπήκε 
στο ψυγείο. Για να βγει από αυτό πάλι 
από τη Ν Α  όταν επανήλθε στην κυβέρ
νηση με πρωθυπουργό τον Κ. Μητσο- 
τάκη.

Ηταν τον Αύγουστο του 1991, όταν 
προκηρύχθηκε ο διαγωνισμός για 

την κατασκευή του αεροδρομίου. Που 
σημαίνει ότι λόγω ΠΑΣΟΚ είχαν χαθεί 
10, περίπου, χρόνια. Το Νοέμβριο του 
1991 έγινε η προεπιλογή των υποψη
φίων κατασκευαστικών κοινοπραξιών 
και τον Ιούλιο του 1993 υπεβλήθησαν 
οι προσφορές και ήταν όλα έτοιμα για 
την υπογραφή της συμφωνίας κατα
σκευής, πράγμα που εσήμαινε ότι τέλος 
του 1993 θα μπορούσε να υπογράφει'

η σύμβαση. Και αρχές του 1994 να 
ψηφιστεί από τη Βουλή και ν’ αρχίσει 
η κατασκευή του έργου.

Πάλι, όμως, το ΠΑΣΟΚ, αντέδρα
σε, αυτή τη φορά περισσότερο 

σε πολιτικό και κοινοβουλευτικό επί
πεδο, με συνέπεια να καθυστερήσει

Γ ράφει 
ο ΤΙΤΟΣ 
ΑΘΑΝΑΣΙΑΔΗΣ

η προώθηση της σύμβασης κατασκευής 
του αεροδρομίου με την ξένη κοινο
πραξία. Γ ια άλλη μια φορά το ΠΑΣΟΚ 
επεδίωξε να αναστείλει την όλη δια
δικασία με τη γνωστή μέθοδο της συκο
φαντίας: Οτι, δηλαδή, το κόστος κατα
σκευής του ήταν μεγάλο κ.λπ. Το απο
τέλεσμα ήταν η σύμβαση να μην προ
χωρήσει λόγω και της μικρής πλειο- 
ψηφίας της Ν.Δ. στη Βουλή και της 
εξαιτίας της ανατροπής της κυβέρ
νησής της.

Από την πτώση της κυβέρνησης της 
Ν.Δ. παρήλθαν 48 μήνες για να 

υπογραφεί η σύμβαση με τη γερμανι-

τη βιτρίνα
κή κοινοπραξία και να κυρωθεί από 
τη Βουλή. Που σημαίνει απώλεια δύο 
ακόμα ετών. Εάν στο χρόνο αυτό των 
δύο ετών, προστεθεί και ο χρόνος των 
10 ετών (της πρώτης καθυστέρησης 
από το ΠΑΣΟΚ), είναι προφανές ότι 
το αεροδρόμιο καθυστέρησε να ολο
κληρωθεί κατά 12, περίπου, χρόνια.

Η κυβέρνηση υποστηρίζει ότι η σύμ
βαση που υπέγραψε με τη γερ

μανική κοινοπραξία υπήρξε βελτιω
μένη. Υπάρχουν ορισμένα στοιχεία 
που πράγματι δείχνουν ότι σημειώ
θηκαν βελτιώσεις. Μία από τις βελ
τιώσεις αυτές αφορά το τίμημα. Το 
ΠΑΣΟΚ ισχυρίζεται ότι περιόρισε το 
τίμημα κατά 100 δισ. δρχ. Αυτό (το 
ΠΑΣΟΚ) υπέγραψε μια σύμβαση ύψους 
500 δισ. δρχ. Τελικά, όμως, το ποσό 
που κόστισε το νέο αεροδρόμιο έφτα
σε τα 658 δισ. δρχ. Εχουμε, δηλαδή, 
υπέρβαση 160 δισ. δρχ., περίπου. Ητοι, 
αύξηση του κόστους άνω του 33%. Η 
αύξηση αυτή αποδίδεται στην αύξη
ση της τιμής του μάρκου.

Από εκεί και μετά, τι είδους βελ
τιώσεις και μάλιστα υπέρ της κοι

νοπραξίας, έχουν γίνει (διότι μην αμφι
βάλλει κάποιος ότι από την αναθεώ
ρηση δεν κέρδισε και η ξένη πλευρά...), 
ουδείς γνωρίζει. Διότι, η σύμβαση δεν

έχει δοθεί στη δημοσιότητα. Και ερω- 
τάται: Γιατί κρατείται μυστική;..

Α λλες αρνητικές πτυχές σε σχέση 
με το νέο αεροδρόμιο, πρέπει να 

θεωρήσουμε τη μη εύκολη πρόσβα
ση σ’ αυτό. Το γεγονός ότι δεν έχουν 
περατωθεί η Αττική Οδός και οι άλλοι 
μεγάλοι και μικροί δρόμοι προσέγγι
σης του αεροδρομίου των Σπάτων (στη 
λεωφόρο που περνάει από τη Βάρη 
θα δημιουργηθεί σύντομα κυκλοφο- 
ριακό χάος), όπως και το ότι δεν προ- 
βλέφθηκε η σιδηροδρομική σύνδεση 
του αεροδρομίου με το μετρό, είναι 
μεγάλο μειονέκτημα που θα ταλαιπω
ρεί το επιβατικό κοινό, τους Αθηναί
ους, τους κατοίκους των περιοχών 
πέριξ του αεροδρομίου και τους του
ρίστες, για πολλά χρόνια, μετά και τους 
Ολυμπιακούς του 2004. Αλλη μειονε
κτική πτυχή είναι η αύξηση των εισι
τηρίων λόγω του «σπατόσημου» και 
του κόστους μεταφοράς στο αερο
δρόμιο.

Η αντίληψη ότι θα διορθωθούν όλα 
εν καιρώ, δεν είναι σωστή. Διότι 

είναι κρίμα να διαθέτει η χώρα ένα 
τόσο σύγχρονο αεροδρόμιο και το κοι
νό να ταλαιπωρείται να φθάσει σ’ αυτό. 
Και να του κοστίζει η ταλαιπωρία αυτή 
σε χρόνο και χρήμα.

Ασέβεια
ΕΒΑΛΑΝ τον κ. Κ. Μητσοτάκπ οτη δ εύ τε 

ρη -ουσιαστικά τρ ίτη - σειρά να καθήσει, χωρίς 
ίχνος ντροπής να τους διακρίνει. Μπροστά 
από αυτόν καθόταν ο κ. Κ. Σκανδαλίδης και 
άλλοι «κομματικοί» αρμόδιοι.

Κι όμως...
Ο κ. Μητσοτάκης δεν ήταν μόνο ο πρώ

ην πρωθυπουργός, αλλά ο άνθρωπος που 
υλοποίησε την απόφαση για την κατασκευή 
του αεροδρομίου των Σπάτων.

Δυστυχώς, η μικροψυχία τους δεν είχε τα 
όριά της, ού τε χθες, στην τελ ε τή  των εγκαι
νίων.

Σ.

: Χαστούκια
^ στον Πειραιά!

ΠΡΩΤΟΦΑΝΕΙΣ σκηνές εκτυλίχθηκαν προ
χθές το βράδυ στη συνεδρίαση του Δημο
τικού Συμβουλίου Πειραιά με πρωταγωνιστές 
δύο συμβούλους της παράταξης του δημάρ
χου Πειραιά, Χρήστου Αγραπίδη, η αντιπα

ράθεση των οποίων έφ τασ ε ως τη χειροδι
κία.

Ολα ξεκίνησαν όταν άρχισε η συζήτηση 
για το  διορισμό νέω ν μελών στα διοικητικά 
συμβούλια τω ν δημοτικών επιχειρήσεων. Η 
συζήτηση ήταν σε υψηλούς τόνους, όταν ο 
πρόσφατα ανεξαρτητοποιηθείς σύμβουλος 
της πλειοψηφίας, Γιάννης Παπαγγελής, κατήγ
γειλε τη  συνάδελφό του ΛΙτσα Καλαγιά για 
αδιαφάνεια σε τομείς  που έχει αναλάβει. Ακο
λούθησε φραστική αντιπαράθεση μεταξύ των 
δύο δημοτικών συμβούλων σε υψηλούς τόνους, 
όταν ο Παπαγγελής αποκάλεσε την Καλα- 
γιά με ειρωνικό ύφος «γλάστρα».

Ο δήμαρχος, που παρίστατο, προσπα
θούσε όλη την ώρα να αμβλύνει την αντιπα
ράθεση. Κάποια στιγμή, η κ. Καλαγιά σηκώ
θηκε από το  έδρανό της, την ώρα που περ
νούσε ο Παπαγγελής και τον χαστούκισε.

Η παρέμβαση των ψυχραιμοτέρων, που 
συγκρότησαν τη  δημοτικό σύμβουλο, απέ
τρ εψ ε τη μετατροπή της αίθουσας σε... ριγκ. 
Λίγη ώρα αργότερα , αποχώρησαν αρκετο ί 
δημοτικοί σύμβουλοι, ενώ ο Παπαγγελής απει
λεί μ ε προσφυγή στην τακτική  δικαιοσύνη.

Ελληνικό σύνδρομο Φρανκενστάιν
^ * . Τ Ο  ΣΥΝΔΡΟΜΟ του Φραν- 

κενστά ιν μας δ ιακατέχει, 
σύμφωνα με τ ις  δημοσκοπήσεις, 
θ έλουμε κυβέρνηση με το κεφά
λι ενός, το  σώμα άλλου και τα  
πόδια τρίτου...

7ΣΤΟ ΜΥΘΙΣΤΟΡΗΜΑ της Μαί-
ρ η ς  Σ έ λ ε ϊ το  αποτέλεσμα 

ήταν ένα τέρας, άρα οι προτιμή
σεις μας είναι... τερατώ δεις!
ι- ^ β ^ Α Κ Ο Μ Α  κ ι όταν ένα κομπι- 

ο ύ τερ  σ υνθέτε ι τα  μάτια  
της Ο ρνέλα  Μ ούτι, το στόμα της 
Α ν τ ζ ε λ ίν α  Τζόλ ι, τα  μήλα τη ς  
Κ ά μ ερ ο ν  Ν τ ιά ζ  κ.λπ., το  αποτέ
λεσμα  είνα ι πάλι τερατώ δες ...

7ΤΟ ΑΥΤΟ αποτέλεσμα περί
που έχεις και όταν συνδυά

ζεις μια καλή ιδέα του παρελθό
ντος με κακή υλοποίηση του παρό
ντος. Κοιτάξτε τα  Σπάτα.
^^■^.ΤΟ ΠΑΛΙΟ αεροδρόμιο της 

Α θήνα ς  ήταν το Ελληνικό,
το  νέο είναι... γ ερ μ α ν ικό !

.¿^ΤΣΑΝΤΙΣΤΗΚΕ η Ο υ ά σ ιγκ το ν
από την αθώωση Λ εσ π έρ ο- 

γλου  - λ έ τ ε  να έχουμε σύντομα 
νέο τρομοκρατικό χτύπημα;

ΠΡΩΙΜΕΣ πυρκαγιές και πρό
ωρη αντιπυρική περίοδος. 

Τελικά, μόνο τα κακά μάς έρχονται 
νωρίτερα.

Τζορτζ Ρόμπερτσον
«Δ ιάλογο ή ν έο  
λ ο υ τ ρ ό  α ίμ α 
τ ο ς ;»  ε ίν α ι το  
δ ίλ η μ μ α  που 
έ θ ε σ ε  σ τη ν  
κυβέρνηση και 

τους κατοίκους των Σκοπιών 
ο γ ρ α μ μ α τ έ α ς  το υ  ΝΑΤΟ. 
Πρέπει να ομολογήσουμε ότι 
έχει σημειώσει πρόοδο· παλιά 
ο ύ τε  που ρωτούσε...

^ Π Ο Ι Ο Σ  να κάνει στην Ελλά- 
δα παιδιά; Οι πλούσιοι δεν 

έχουν χρόνο και οι φτωχοί δεν 
έχουν λεφτά...
Λ^ρ^,ΣΤΟ ΠΛΑΙΣΙΟ της  συνταγ

μ α τ ικ ή ς  α να θ εώ ρ η σ η ς , 
μήπως να κατοχυρώσουμε θεσμι
κά τους «τεκνοπ ο ιούς» ;

7ΑΛΛΟΙ θέλουν «μάρτυρες» 
στην Εκκλησία κι άλλοι «οπα

δ ο ύς» . Συνιστούμε φ ίλους του 
Π αναθηνα ϊκού, που είναι και τα 
δύο!

ΤΕΤΡΑΧΡΟΝΟ κοριτσάκι κέρ- 
δισε έμπειρους επενδυτές 

και αστρολόγους σε διαγωνισμό 
χρηματιστηριακών προβλέψεων. 
Οσονούπω ο πλειστηριασμός για 
την υιοθεσία της...
.¿^ΕΠΙΚΑΙΡΟ  ανέκδοτο: Πότε 

πάνε οι κομμουνιστές εκκλη
σία, Τη Μ εγά λη  Π αρασκευή, που
έχει και πορεία!

Δικαστικό
παράδειγμα

ΤΙΣ ΕΠΙΚΙΝΔΥΝΕΣ δια
στάσεις που έχει πάρει 
το πρόβλημα της υπο- 
γ εν ν η τ ικ ό τη τα ς  στη 
χώρα μας υπογράμμι
σαν τα αποτελέσματα 
τη ς  τελ ευ τα ία ς  απο- 
γραφής και η κυβέρ
νηση έσπευσε (κατό
πιν... εο ρ τή ς  ως είθι- 
σται) να ανακοινώσει 
ότι «θα ληφ θούν απα
ρ α ίτη τα  μέτρα», όμως 
πρώτη δεν έδ ε ιξ ε  το  
σωστό δρόμο η εκ τε 
λεστική εξουσία, αλλά 
η δικαστική!

Η χθεσινή απόφα
ση του Συμβουλίου της  
Επικράτειας, που έκρι
νε αντισυνταγματικούς 
τους περιορισμούς για 
τη  χορήγηση ειδικού 
επιδόματος στις πολύ
τεκνες  μητέρες, ήταν 
επιβεβλημένη. Οταν το 
Σ ύ ν τα γ μ α  ορ ίζε ι ότι 
δικαιούνται ειδική φρο
ντίδα ο ι π ο λύ τεκνο ι, 
δεν μπορεί η πολιτεία 
να περιορίζει τη βοή
θ εια  σε όσους ζουν 
στα όρια της φτώχει
ας -εκ τό ς  κι αν θέλει 
να περάσει το μήνυμα 
ότι γεννοθολούν μόνον 
οι... μη έχοντες. Η δικα
στική απόφαση δείχνει 
το  δρόμο στην πολι
τε ία , η οποία Βέβαια 
δεν θα πρέπει μόνο να 
φροντίζει όσους είναι 
ήδη πολύτεκνοι, αλλά 
και να ενθαρρύνει μιμη
τέ ς  τους.
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Γράφει η ΤΟΝΙΑ ΚΟΝΤΑΞΗ

✓ Η κώφωση θα θ ερ α π εύ ε τα ι 
μ ε  εν έσ ε ις  κυττάρω ν λ έν ε  οι 

επ ισ τήμονες. Η... κόπωση;

Από συγγνώμη σε συγγνώμη
-  ΣΥΓΓΝΩΜΗ, κάναμε λάθος, 

είχαμε Βάλει το έργο του αερο
δρομίου των Σπάτων σε παρέν
θεση, παραδέχθηκε ο Κ. Λαλιώ- 
τη ς , στην τελ ε τή  εγκαινίων 
του νέου αεροδρομίου.

-  Συγγνώμη, κάναμε λάθος, 
ε ίχ α μ ε  Βάλει την  ΕΟΚ σε 
«παρένθεση», πρέπει να παρα

δεχθούν σε μια εβδομάδα 
στην τελετή ένταξης της Ελλά
δ α ς  στην Ε.Ε., οι εκπρόσωποι 
του ΠΑΣΟΚ.

-  Συγγνώμη, κάναμε λάθος 
με τα  πανωτόκια, π αραδέ
χθηκε ο Γιάννος Παπαντωνί- 
ου.

Τώρα, Βέβαια, η αναγνώ

ριση των λαθών είναι ένδειξη 
σοφίας, αλλά και η συχνή διά- 
πραξη λαθών δεν είναι από
δειξη ανικανότητας;

Και ποιος θα έχ ε ι εμπ ι
στοσύνη ότι η σύλληψη οποι- 
ουδήποτε οράματος από ένα 
τέτοιο κόμμα, δεν θα είναι, εν 
τέλει, λάθος;

Ευρωπαίοι
μόνο
στο «ξήλωμα»

ΠΕΡΙ του κόστους προ
σ έγ γ ισ η ς  στο  ν έο  α ε ρ ο 
δ ρ όμ ιο  η συζήτησ η  χ θ ες  
στον ALPHA και οι πρόχειροι 
υπολογισμοί έδειχναν ότι για 
ταξί ή για πάρκιγκ, χρειά ζε
τα ι να ξοδέψ ουν οι επ ιβά
τ ε ς  σεβαστά ποσά, αλλά ο 
Χ αρ . Κ α σ τα ν ίδ η ς  ε ίχ ε  το  
επιχείρημα: Και στη Σ το υ τ- 
γκάρδη , στο αεροδρόμιο, οι 
επ ιβ ά τες  τα  ίδια χρήματα 
πληρώνουν.

Οπότε ακούγεται εν χορώ 
από τους υπόλοιπους προ
σκεκλημένους:

-  Ναι, αλλά οι Γερμανοί 
τα  ίδια χρήματα παίρνουν;

Δεν μπορεί να ε ίμ α σ τε  
σε όλα Ευρωπαίοι. Είμαστε 
Ευρωπαίοι όταν πληρώνου
με και τρ ιτοκοσμ ικο ί ό ταν 
μας... πληρώνουν.

Που «κότσια» 
για ανασχημα
τισμό!

ΦΑΙΝΕΤΑΙ ότι δεν πείθει 
τη  συντριπτική πλειοψηφία 
της κοινής γνώμης ούτε τους 
οπ αδούς του  ΠΑΣΟΚ ο Κ. 
Σ ημ ίτης  όταν ισχυρίζεται ότι 
έχει μια κυβέρνηση που απο
δίδει έργο  και ότι θα κριθεί 
στο τέλο ς  της 4ετίας.

Ενα από τα  σαφέστερα 
ευρήματα  των δημοσκοπή
σεων είναι ότι οι ερω τηθέ- 
ντες σε ποσοστό 56% ζητούν 
ανασχηματισμό.

Μια λέξη, τώρα, είναι ο 
ανασχηματισμός. Χρειάζε
ται δύναμη, θάρρος, τόλμη 
για να την κάνει με τόσους 
πρωτοκλασάτους μέσα. Μπο
ρεί;

Αρνήθηκε και να παρευρεθεί
ΑΡΝΗΘΗΚΕ να παραστεί στα εγκαίνια του νέου 

αεροδρομίου ο θόδ. Πάγκαλος. Προτίμησε να περιο
δεύσει στην περιφέρεια και Βλέποντας τη γύμνια 
των έργων εκεί δεν δίστασε χθες να γίνει,., μεμψί
μοιρος και γκρινιάρης, που θα 'λεγε και ο Κ. Σημίτης.

«Εδώ μ ε το  μ ετρ ά  κάνουμε τη  δ ιαδρομή Αθή
να - Θ εσσαλονίκη σε 6 ώ ρες, μήπως θα μπορού
σαμε να έχουμ ε λ ιγό τερ ο  α εροδρόμ ιο  και π ερ ισσότερο μετρά;», 
είπε σε ομιλία του από τη Θεσσαλονίκη.

Γιατί να είμαστε όμως όλα του... «λίγου», όπως παρατήρησε χθες 
ο Κ. Καραμανλής; Και πολύ αεροδρόμιο να έχουμε και πολύ μ ετρά .

Αλλωστε, τι νομίζει ο Θ εόδω ρος Πάγκαλος; Και αεροπορικώς, 
6 ώρες θα κάνει για να φθάσει στη Θ εσσαλονίκη ο Πειραιώτης επι
βάτης...

Με ζωε'ς μετριούνται 
τα πανωτόκια

ΕΙΠΑΜΕ να κάνει ρήξεις η κυβέρνηση, αλλά όχι να τα 
βάλει και με τις τράπεζες. Το πολύ πολύ να κάνει ρήξη με 

τον θ. Πάγκαλο και τον θ. Τσουκάτο...
-Νομίζαμε ότι θα τελειώναμε για πάντα με τη ρύθ

μιση για τα πανωτόκια, έλεγε χθες απογοητευμένος 
ο θ. θανόπ ουλος πρόεδρος της Πανελλήνιας Ενω
σης Δανειοληπτών (ΣΚΑΙ), αλλά ο κ. Παπαντωνίου 
κάνει το ίδιο λάθος, σκόπιμα ή μη. Αλλα είχαμε 

συνεννοηθεί, να πληρώναμε τρεις 
φορές το αρχικό δάνειο και να τελει
ώναμε. Τώρα βάλανε το δάνειο μια 
φορά το κεφάλαιο, συν 50% που 
τελικά πηγαίνει έξι φορές επάνω 
από το αρχικό κεφάλαιο.

★ ★ ★ ★ ★
Τα θύματα της... δανειοληπτικής 

πολιτικής των τραπεζών είναι πολ
λά και ο κ. θανόπουλος, που συγκε
ντρώνει, στοιχεία αποκάλυψε χθες: 

«Δεν περίμενα ποτέ να υπάρ
χουν τόσα θύματα. Εχουν έ ρ θ ε ι 
πάνω από τε τρ α κ ό σ ιε ς  περιπτώ
σεις ανθρώπων που έχασαν τη  ζωή 
το υ ς , που έπ α θα ν  εγ κ ε φ α λ ικ ό , 
που ε ίνα ι σ ε παράλυση...».

...Εισφορά σε χρήμα και είδος.

a îgg ¡¡¡Jr λ

Κ. Μητσοτάκης
Σχολιάζοντας 

την ομιλία Σημί
τη  στα εγκαίνια 
του αεροδρομί
ου:

« Χ α ίρ ο μ α ι 
που ο Κ. Ση μ ί
τ η ς  κ ρ ά τ η σ ε  
αποστάσεις από 
τις ακρότητες του υπουργού ΠΕΧΩΔΕ».
•Οχι αποστάσεις, ψαλίδι κράτηαε...

Κώστας Καρράς
Τι περιμένει 

από το Συνέδριο 
της ΝΔ («ΕΘΝΟΣ»), 

«Να βρούμε 
ρ ε α λ ι σ τ ι κ έ ς  
λύσεις στα προ
β λ ή μ α τ α  το υ  
τόπ ου  μας...» .

•  0 ,τι έχασαν οι... άλλοι.

Βασ. Παπακωνσταντίνου
Περί πολιτι

κής και κομμά
των («Δίφωνο»): 

«Τα π ά ν τ α  
σ ή μ ε ρ α  ε ίν α ι  
ΠΑΣΟΚ κα ι πιο 
πολύ ΠΑΣΟΚ είναι 
η Ν. Δ η μ ο κ ρ α 
τία...»

•...χαιρετίσματα.

Κ. Σκανδαλίδης
Περί δ ιεύ 

ρυνσης του 
ΠΑΣΟΚ («Ε»):

«Να σ τα μ α 
τή σ ει το  καλα
μπούρι ότι πάμε 
να διαλύσουμε  
το  ΠΑΣΟΚ επ ει
δή θ α  έ ρ θ ο υ ν

κάποια στελέχη».
•Μπορούν και μόνοι τους

Λευτ. Πανταζης
Περί πολιτι

κής:
«Μ έσ α  μου  

νιώθω λίγο πολι
τικός. Π ιστεύω  
ό τ ι  α ν  ή ξ ε ρ α  
γ ρ ά μ μ α τ α  θ α  
είχα ήδη κυβερ
νήσει την  Ελλά
δα...»
•...Φιλάκια.

κι επί ··■  ■  VJP Ίϊ ϋ  <C3MUP
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Ν Α
Η «Α»
ανοίγει
ιον
προουνε-
δριακό
διάλογο
Η «ΑΠΟΓΕΥ

ΜΑΤΙΝΗ»

ανοίγει τον 

προσυνεδριακό 

διάλογο με την 

κατάθεση 

απόψεων από 

στελέχη της 

Ν.Δ. εν όψει του 

συνεδρίου που 

θα γίνει 30, 31 

Μαρτίου και 

1η Απριλίου. 

Είναι μια 

ευκαιρία για να 

αναπτυχθούν 

θέσεις και 

επιχειρήματα, 

προκειμένου ν’ 

αποτελέσόυν 

αντικείμενο 

προβληματι

σμού εν όψει 

των εργασιών 

και των

αποφάσεων του 

συνεδρίου.

ΓΙΩΡΓΟΣ ΑΛΟΓΟΣ ΚΟΥΦΗΣ______

Δύναμη της Ν,Α. 
είναι η ιδεολογία της
τ.

*  Α
< ’ Λ >  · Λ

'..Λ.., 0

i  i

k i

ην ανάγκη, το  συνέδριο της 
Ν.Δ. να εκπέμψει πολιτικό 

μήνυμα αξιοπιστίας και 
κυβερνητικής 
αποτελεσματικότητας, 
επ ισημαίνει ο τομεάρχης 
Εθνικής Ο ικονομίας του 
κόμματος, Γ. Αλογοσκούφης 
στη συνέντευξη που 
παραχωρεί στην «Α». Δ ίνει 
έμφαση στα πολιτικά ζητήματα 
και όχι τόσο στα οργανωτικά, 
λέγοντας ότι στόχος όλων 
πρέπει να είναι «η προβολή 
μιας αξιόπιστης πολιτικής 
πρότασης».

Συνέντευξη στον
ΓΙΑΝΝΗ ΣΑΡΑΝΤΑΚΟ_____________

Ολόκληρη η συνέντευξη του κ. Γ. Αλο- 
γοσκούφη στην «Α» έχει ως εξής:

-  Ποιο είναι το μήνυμα το οποίο κατά  
τη  γνώμη σας π ρέπ ει να εκπ έμ ψ ει το  
συνέδριο της Ν.Δ.;

«Η Ν.Δ. είναι κόμμα εξουσίας. Πρω
ταρχικός μας στόχος πρέπει να είναι η 
προβολή μιας αξιόπιστης πολιτικής πρό
τασης που θα απαντά στα ακόλουθα ερω
τήματα:
•  Πώς θα αντιμετωπίσουμε τις  προκλή
σεις της νέας εποχής;
•  Πώς θα διασφαλίσουμε ότι η Ελλάδα 
θα αντιδράσει με επιτυχία 
σε αυτές τις προκλήσεις και 
θα τ ις  μετατρέψει σε όφε
λος για τη μεγάλη πλειοψη- 
φία των πολιτών;
•  Πώς πρέπει να ιεραρχή
σουμε τις  αναγκαίες μεταρ
ρυθμίσεις;
•  Ποια είνα ι η καλύτερη 
στρατηγική για την προώ
θηση των μεταρρρυθμίσε- 
ων που απαιτούνται στο κρά
τος, την κοινωνία και την 
οικονομία;
•  Πώς θα βελτιωθεί η Νέα Δημοκρατία 
διοικητικά και επικοινωνιακά, ώστε να προ
ωθήσουμε αποτελεσματικά τους πολιτι
κούς μας στόχους;

Για να απαντήσουμε με επιτυχία σε 
αυτά τα ερωτήματα, για να τα μετατρέ
ψουμε σε μία δημιουργική πολιτική στρα
τηγική, θα πρέπει να γίνουμε πιο συγκε
κριμένοι, να κάνουμε πιο αιχμηρό τον πολι
τικό μας λόγο, να υπερασπίσουμε την ιδε
ολογία μας και να μη διστάζουμε να λέμε 

τα πράγματα με το όνομά τους. Εχου- 
I  με και τις  ιδέες, καττους ανθρώπους 
I  και τ ις  ηθικές προϋποθέσεις για να 

αναλάβουμε για μία ακόμη φορά το 
μεγάλο έργο της καθοδήγησης τής 
ελληνικής κοινωνίας. Η ιδεολογία μας 
έχει δικαιωθεί αλλά αυτό δεν αρκεί. 
Πρέπει να προσαρμόσουμε τον πολι
τικό μας λόγο και να λάβουμε υπόψη 

μας τη νέα πραγματικότητα. Πρέπει να

Αλλη εικόνα 
πέρασαν τα ΜΜΕ 

απ’ αυτήν που 
πραγματικά 
επικράτησε 

στα προσυνέδρια

Οργάνωση και 
αξιοκρατική 
στελέχωση 
χρειάζεται 

το κόμμα κι όχι 
γενικό γραμματέα

γίνουμε πολιτικά πιο δημιουργικοί για να 
γίνουμε και πιο πειστικοί και αποτελε
σματικοί».

-  Ω στόσο, η συζήτηση στα  προσυ- 
νέδρια επ ικεντρώ θηκε σ ε οργανωτικά  
ζητήματα, π.χ. γραμματέας, θητεία  προ
έδρου κ.λπ. Εσάς σας κάλυψε η προσυ
νεδριακή διαδικασία;

«Αυτή είναι η εικόνα που πέρασε προς 
τον κόσμο από τα  μέσα μαζικής ενημέ
ρωσης. Στην πραγματικότητα όμως συζη
τήθηκαν πολλά προβλήματα που απα
σχολούν τους πολίτες στην καθημερινή 
τους ζωή, κατατέθηκαν ενδιαφέρουσες 
προτάσεις από όλους τους ομιλητές και 
η σύνθεση όλων αυτών μένει να γίνει στο 
τρ ιήμερο συνέδριό μας στο τέλος του 
μήνα».

-  Εκφράσατε την αντίθεσή σας μ ε τη  
θέσπιση θέσης γραμματέα. Γιατί;

«Εχω συγκεκριμένες προτάσεις για 
την αναδιοργάνωση του 
κόμματος, τις οποίες παρου
σίασα στην τελευταία συνε- 
δρίαση τη ς  Κοινοβου
λευτικής Ομάδας. Στην 
τοποθέτησή μου αυτή 
τάχθηκα υπέρ της ανα
βάθμισης του γενικού διευ
θυντή, με δ ιευρυμένες 
αρμοδιότητες για τα οργα
νωτικά. Ολη η κεντρική 
και περιφερειακή κομμα
τική οργάνωση θα πρέπει 

να υπάγεται σε αυτόν. Ο γενικός διευθυ
ντής θα πρέπει να είναι ένα ευρύτερης 
αποδοχής εξωκοινοβουλευτικό στέλεχος 
με δ ιοικητικές ικανότητες και πολιτική 
εμπειρία. Θα ορίζεται από τον πρόεδρο 
του κόμματος και θα επικουρείται στο έργο 
του από διευθυντές με ειδικά καθήκοντα 
(διευθυντής Οικονομικού, δ ιευθυντής 
Οργανωτικού, διευθυντής Τεκμηρίωσης, 
διευθυντής Προσωπικού, διευθυντής Γ ρα
φείου Τύπου και Δημοσίων Σχέσεων, διευ
θυντές Περιφερειακών Υπηρεσιών κ.ά.). 
Είναι καιρός το κόμμα να αποκτήσει μία 
σύγχρονη οργάνωση που να του επιτρέ
πει να λειτουργεί πιο αποτελεσματικά. Το 
οργανωτικό έργο ενός σύγχρονου κόμ
ματος είναι ιδιαίτερα πολύπλοκο και απαι
τε ί σύγχρονες μεθόδους οργάνωσης και 
αξιοκρατική στελέχωση. Στα οργανωτικά 
αυτά πλαίσια θεωρώ ότι θα μπορούσε να 
υπάρξει και η θέση γραμματέα της Εκτε
λεστικής Επιτροπής, με συντονιστικές,

κυρίως, αρμοδιότητες. Δεν αντιτάσσομαι 
σε άλλες προτάσεις, αλλά αντίθετα είμαι 
πρόθυμος να τις  συζητήσω».

-  Τελικά, η προσέγγιση με τον Γ. Σου- 
φλιά δεν ήταν αυτή που θα έπρεπε. Πιστεύ
ε τε  ότι ανεξαρτήτω ς μ ε τη μη πρόσκλη
ση του Θεσσαλού πολιτικού στο συνέ
δριο, ο κ. Σουφλιάς είναι σ το δρόμο της  
επιστροφής;

«Ο πρόεδρος του κόμματός μας, 
Κώστας Καραμανλής, ήταν σαφής στην 
τοποθέτησή του επί του συγκεκριμένου 
θέματος και νομίζω ότι η όποια περαιτέ
ρω “φιλολογία” δεν βοηθά στην εξέλιξή 
του. Πιστεύω ότι η επόμενη κίνηση πρέ
πει, πλέον, να γίνει από την πλευρά του 
κ. Σουφλιά».

-  Ποια θα πρέπει να είναι η πολιτική 
της Ν.Δ. ύστερα από το συνέδριο;

«Το κύριο ζητούμενο είναι να ενισχύ- 
σουμε την αξιοπιστία μας ως εναλλακτι
κή κυβερνητική λύση. Το πρόγραμμα και 
ο πολιτικός λόγος μας θα πρέπει να γίνουν 
πιο συνεκτικά και να επικεντρωθούν στα 
μεγάλα προβλήματα που απασχολούν 
τους πολίτες και στα οποία η κυβερνητι
κή πολιτική δεν μπορεί να δώσει λύση».

-  Πώς κρίνετε τις  τελευτα ίες δημο
σκοπήσεις;

«Το γεγονός ότι η Νέα Δημοκρατία 
αυξάνει το  προβάδισμά της στις προτι
μήσεις των ψηφοφόρων, οι οποίοι πιστεύ
ουν ότι εκείνη θα κερδίσει τ ις  εκλογές, 
επιβεβαιώνει τη δυσαρέσκεια που υπάρ
χει διάχυτη για το κυβερνών κόμμα. Ωστό
σο, η Ν.Δ. πρέπει να βελτιώσει ακόμη 
περισσότερο τη δημόσια εικόνα της και 
να αξιοποιήσει τις  συνθήκες που επικρα
τούν προς όφελος της, αυξάνοντας περαι
τέρω την απήχησή της στους πολίτες. Οσο 
για τα ποσοστά του νέου κόμματος του 
κ. Αβραμόπουλου, αυτά αφορούν έναν 
πολιτικό σχηματισμό που ακόμη δεν έχει 
εκτεθεί στην κοινή γνώμη και δεν έχει δια
τυπώσει σαφείς θέσεις και προτάσεις για 
τα  προβλήματα του τόπου».

-  Ωστόσο δεν δίνουν τα... κλειδιά του  
Μ. Μ αξίμου στη Ν.Δ...

«Αυτό είναι ένα μήνυμα που πρέπει 
ως κόμμα εξουσίας να λάβουμε υπόψη 
μας και να το συνεκτιμήσουμε στο επι
κείμενο συνέδριό μας και μετά, ώστε να 
καθορίσουμε με περισσότερη σαφήνεια 
την πολιτική μας και τις στρατηγικές μας 
και να γίνουμε πιο αποτελεσματικοί στην 
παρουσίαση των θέσεών μας».

I. ΒΑΡΒΙΤΣΙΩΤΗΣ

Πρόκληση 
οι αποδοχές 
ιης προέδρου 
του Ταχυδρομικού 
Ταμιευτηρίου

«ΣΚΑΝΔΑΛΩΔΗ απόφαση» 
και «πρόκληση» χαρακτηρίζει με 
ερώτησή του χθες στη Βουλή ο κ. 
I. Βαρβιτσιώτης αυτή, με την οποία 
ο υπουργός Μεταφορών -όπως 
αποκάλυψε πρώτη η «Απογευμα
τινή»- προσδιόρισε: «Τις αποδο
χές της προέδρου του Ταχ. Ταμι
ευτηρίου σε 70.000.000 ετησίως 
(5.000.000 μηνιαίως χ 14 μήνες), 
των δε τριών αντιπροέδρων (αλή
θεια, τι χρειάζονται τρεις αντιπρό
εδροι!) σε 49.000.000 ετησίως 
(3.500.000 μηνιαίως χ 14 μήνες)».

«Ακόμη και στην πρόεδρο και 
στους τρεις αντιπροέδρους διατί
θενται προς χρήση αυτοκίνητα που 
αγοράστηκαν από το Ταχυδρομι
κό Ταμιευτήριο με οδηγό», προ
σθέτει ο κ. Βαρβιτσιώτης και σημει
ώνει ότι η απόφαση του υπουργού 
δημοσιεύθηκε στην Εφημερίδα της 
Κυβερνήσεως (ΦΕΚ, τεύχος Β- 
6/12/2001 σελ. 20063).

Ο κ. Βαρβιτσιώτης ερωτά τον 
υπουργό:

Ποιοι λόγοι τον οδήγησαν στην 
υπογραφή τέτοιας σκανδαλώδους 
αποφάσεως; Διότι τέτοιες αμοιβές 
αποτελούν πρόκληση προς την κοι
νή γνώμη. Γι' αυτό καλείται ο κ. 
υπουργός Μεταφορών να εξηγή
σει στη Βουλή για ποιον λόγο τα 4 
αυτά κομματικά στελέχη έπρεπε 
να αμείβονται τόσο πλουσιοπάρο
χα.

Εξηγήσεις για τις 
πυρκαγιές και 
ιο Κιημαιολόγιο 
ζψάει
ο Ξαρχάκος

ΤΟ ΚΑΛΟΚΑΙΡΙ πλησιάζει και 
στον εφιάλτη της λειψυδρίας προ
στίθεται και εκείνος των επαπει- 
λούμενων πυρκαγιών. Οι ελληνικοί 
πνεύμονες πρασίνου αποψιλώνο- 
νται και ελάχιστοι απ’ αυτούς απο- 
καθίστανται, επισημαίνει με ερώ
τησή του προς την Ευρωπαϊκή Επι
τροπή, ο ευρωβουλευτής της Ν.Δ. 
Σταύρος Ξαρχάκος.

ο κ. Ξαρχάκος επισημαίνει τις 
ζημιές που υφίστανται η Ελλάδα 
από τις αλλεπάλληλες πυρκαγιές, 
οι οποίες πλήττουν ιδιαίτερα τους 
πνεύμονες πρασίνου γύρω από τα 
αστικά κέντρα της πατρίδας μας. 
Και ζητάει από την Κομισιόν να τον 
ενημερώσει για το ρυθμό των ανα
δασώσεων στην Ελλάδα και τις 
υπόλοιπες χώρες της Ενωσης. Ο 
Ελληνας ευρωβουλευτής επιση
μαίνει, εξάλλου, το ρόλο που θα 
μπορούσε να παίξει το Εθνικό Κτη
ματολόγιο στη μη καταπάτηση και 
οικοπεδοποίηση των καμένων δασι
κών εκτάσεων, ένα έργοι που απο
τελεί στίγμα για την ελληνική κυβέρ
νηση, αφού έχει απορροφήσει πάνω 
από 80% των πόρων από την Ε.Ε. 
έχοντας να παρουσιάσει ολοκλη
ρωμένο μόλις και μετά βίας το 25%.
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ΔΗΜ. ΣΙΟΥΦΑΣ

Δικαίωοτ] ιης ΝΔ. 
η απόφαση ιου Σ.ι.Ε. 
για ιο επίδομα 
στις πολύιεκνες 
μητέρες

ΔΙΚΑΙΩΣΗ της πολιτικής της Νέας Δημο
κρατίας για τις πολύτεκνες οικογένειες απο
τελεί η απόφαση του Συμβουλίου της Επικρά
τειας, σύμφωνα με την οποία το ειδικό επίδο
μα θα πρέπει να χορηγείται σε όλες τις πολύ
τεκνες μητέρες, ανεξάρτητα από το ετήσιο 

οικογενειακό τους εισό
δημα Οπως δήλωσε χαρα
κτηριστικά ο γενικός γραμ
ματέας της Κοινοβου
λευτικής Ομάδας της Νέας 
Δημοκρατίας, Δημήτρης 
Σιούφας, «το Συμβούλιο 
της Επικράτειας με χθε
σινή απόφασή του θεω
ρεί ότι είναι αντισυνταγ
ματική αυτή η ρύθμιση 

της κυβέρνησης για τις πολύτεκνες οικογένει
ες. Ετσι, για μία ακόμη φορά δικαιώνεται η Νέα 
Δημοκρατία. Το Συμβούλιο της Επικράτειας, 
με την απόφαση αυτή επιβεβαίωσε ότι η κυβέρ
νηση Σημίτη υπήρξε και είναι απόμακρη, αδιά
φορη και παγερή στα κοινωνικά προβλήματα. 
Επιχείρησε ν' αφαιρέσει ένα στήριγμα που 
ενθάρρυνε τις οικογένειες ν’ αποκτήσουν περισ
σότερα παιδιά και ήταν και είναι παγιδευμένη 
στη λογιστική της μιζέριας». Και συνέχισε: «Για 
τη Νέα Δημοκρατία οι πολύτεκνες οικογένειες 
δικαιούνται σεβασμού και προστασίας. Για τη 
Νέα Δημοκρατία, η προστασία των πολύτεκνων 
οικογενειών είναι τιμή για το παρελθόν και 
εγγύηση για το μέλλον».

ΔΑΚΕ-ΣΕΠ

«Ημέιεροι» 
οι 48 γενικοί 
διευθυντές η ς  ΔΕΗ

ΤΗΝ ΤΟΠΟΘΕΤΗΣΗ κομματικών στελε
χών στις θέσεις των 48 νέων γενικών διευθυ
ντών της ΔΕΗ καταγγέλλουν η ΔΑΚΕ-ΣΕΠ/ΔΕΗ 
και ο Σύλλογος Διπλωματούχων Μηχανικών 
ΔΕΗ. Υποστηρίζουν, μάλιστα, ότι ανατέθηκε 
σε εταιρεία συμβουλών έναντι του ποσού των 
180 εκατομμυρίων δραχμών να επιλέξει γενι
κούς διευθυντές, οι οποίοι δεν καλύπτουν ούτε 
καν τα τυπικά προσόντα της προκήρυξης μέσω 
επικίνδυνων ερασιτεχνισμών. Σύμφωνα με τη 
ΔΑΚΕ, η νέα διοίκηση χρησιμοποιεί τη ΔΕΗ ως 
κομματικό υποκατάστημα ικανοποίησης προ
σωπικών επιδιώξεων και πελατειακής συναλ
λαγής, αδιαφορώντας για τις απαιτήσεις που 
επιβάλλει η ανάγκη της απελευθέρωσης της 
αγοράς ενέργειας. Γ ια παιχνίδι με σημαδεμέ
νη τράπουλα χωρίς αρχές και κριτήρια, ένα 
παιχνίδι που εντείνει την αναποτελεσματικό
τητα της επιχείρησης, κάνει λόγο ο Σύλλογος 
Διπλωματούχων Μηχανικών της ΔΕΗ. Μάλιστα, 
επισημαίνει ότι στις θέσεις-κλειδιά επιλέγησαν 
άνθρωποι με υποδεέστερα τυπικά και ουσια
στικά προϊόντα.

«Γίνονται διευθυντές άνθρωποι χωρίς καν 
να έχουν υποβάλει υποψηφιότητα. Τελικά αυτοί 
που απροσχημάτιστα πανηγύριζαν την απε
λευθέρωση της αγοράς ηλεκτρικής ενέργειας 
και προπαγάνδιζαν τις φθηνότερες τιμές ενέρ
γειας από ιδιώτες στο Ζάππειο στις 19-2-2001 
σ’ ένα “θέατρο” σύγχυσης ρόλων και ευθυνών, 
οδηγούν το τρένο της μεγαλύτερης επιχείρη
σης της χώρας στο τούνελ της ανταγωνιστι
κής αγοράς με ερασιτεχνικούς ελιγμούς».
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Ανεφάρμοστη ρύθμιση
• «  .

για τα πανωτόκια...
Ο υτοπική και ανεφάρμοστη 

χαρακτηρίζει η Αττική 
Ενωση Προστασίας Πολιτών- 

Καταναλωτών-Δανειοληπτών 
τη νέα ρύθμιση για τα 
πανωτόκια που εξήγγειλε ο 
υπουργός Εθνικής 
Οικονομίας και Οικονομικών,
Γιάννος Παπαντωνίου.
ΤΑΥΤΟΧΡΟΝΑ την έντονη δυσα

ρέσ κεια  τω ν επ ιχειρηματιώ ν τη ς  
Θράκης, τη ς  Φλώρινας και του Κιλ
κ ίς π ροκάλεσαν οι κυβ ερ νητικές  
εξαγγελίες καθώς εξαιρούνται όλες 
ο ι παραμεθόριες περιοχές επ ιχει
ρήσεις που είχαν ρυθμίσει τ ις  οφει
λές τους βάσει κοινών υπουργικών 
αποφάσεων. Οι νομάρχες των συγκε- Ακάλυπτοι μένουν για μία ακόμη φορά 
κριμένων περιοχών με ψήφισμα δια
μαρτυρίας καλούν τον υπουργό να σμών. Κατά συνέπεια ουδόλως ωφε- 
αποσύρει τη  διάταξη που δεν περί- λούνται. Οσον αφορά τα  δάνεια από 
λαμβάνει το υ ς  νομούς το υ ς  σ τις  το  1985 και μετά  που είνα ι ενεργά, 
σχετικές ρυθμίσεις, καθώς αποτε- το  όφ ελος επ ίσης ε ίνα ι ελάχ ισ τα  
λούν περιοχές γ ια  τ ις  οποίες η πολι- δ ιό τ ι στην ουσία ο ι δανειολήπτες
τε ία  λόγω τη ς  ιδ ια ιτερότητάς τους καλούνται να πληρώσουν 3 έως 4,5 
θα έπρεπε να στηρίζει περισσότε- και 6 φ ο ρ ές  το  αρχικό κεφάλα ιο  
ρο. Δηλώ νουν μ ά λ ισ τα  ό τ ι ε ξα ι-  καλύπτοντας πλήρως τ ις  παράνο- 
ρούντα ι ο ι επ ιχειρήσεις που υπέ- μες απ α ιτήσεις τω ν τραπεζών. Η 
στησαν τ ις  μ εγα λύ τερ ες  επιπτώ- συντριπτική πλειοψηφίατω ν δανεί- 
σ εις  από τη ν  αλόγι- ,  ων αυτών εστιάζετα ι
στη συμπεριφορά του Σ η μ Π Υ Τ Ι Χ ε ζ  στη δεκαετία  1988-

τρ α π εζ ικο υ  σ υσ τή- π α ρ α λ ε ί ψ ε ι ς  1998’
ματος, μεσω τη ς  δια- Λ  Η πρόταση τη ς
στρέβλωσης των εκδο- 8  Τ ΙΙΟ ΐ]  ¡ ΐ α ΐ ν Ο Ι ί ν  Ενωσης είναι η όποια

θέντων κοινών υπουρ- δανειολήπτες ρύθμισμ,πρέ™ να 
γικων αποφάσεων με 1 3 εχειω ςβασητοαρχι-
αποτέλεσμα να χάνοντα ι καθημε- κό κεφ άλα ιο  με πλαφόν το  πολύ 
ρινά ανεκτίμητες θέσεις εργασίας. διπλάσιο ή τριπλάσιο. Επίσης ζητεί- 

Σύμφωνα με την Αττική Ενωση τα ι η διαγραφή από τον «Τειρεσία» 
Προστασίας, για τα  δάνεια πριν από όλων των δυσμενών στοιχείων των
το  1985 το  θέμα θεω ρείτα ι λήξαν δανειοληπ τώ ν. Ο ι δ α νε ιο λήπ τες  
δ ιότι η συντριπτική πλειοψηφία των θεω ρούν ό τ ι στην π ροτεινόμενη  
δανειοληπτών έχουν χάσει τα  ακί- ρύθμιση υπάρχουν σημαντικές παρα- 
νητά το υ ς  δ ιά  τη ς  μεθοδευμένης λείψεις:
υφαρπαγής τους, που κατά πλειο- ·Δ ε ν  λαμβάνεται μέρ ιμνα γ ια  τα  
ψηφία έχουν πάρει ο ι τράπεζες γ ια  θύματα τω ν τραπεζώ ν που έχουν 
τη  δημ ιουργία  παγίου κεφαλαίου κ α τα σ τρ α φ ε ί κα ι ας έχουν  απο- 
μέσω τω ν παράνομων πλειστηρια- πληρώσει στο πολλαπλάσιο το  αρχι-

οι δανειολήπτες από τη ρύθμιση της κυβέρνησης για τα πανωτόκια.

κό το υς  κεφάλαιο
•  Δεν λαμβάνεται μέριμνα γ ια  το  
τ ι θα γ ίνε ι με τα  χ ιλ ιάδες ακίνητα 
που έχουν στην κυρ ιό τη τά το υς  οι 
τράπ εζες αντί πινακίου φακής και 
ε ίνα ι προϊόν παρανόμων, αυθαιρέ
τω ν και καταχρηστικώ ν πλειστη- 
ριασμών.
•  Δεν αναφέρεται στην προτεινό- 
μενη ρύθμιση ο χρόνος αποπλη
ρωμής των όποιων οφει-

ρος των τραπεζών δηλαδή θα συνε- 
χίσουν οι τράπεζες να παίρνουν ό,τι 
βρ ίσκουν μπροστά τους. Είχαμε 
συνεννοηθεί να πληρώναμε τρεις  
φορές το  αρχικό δάνειο και να τελει
ώναμε. Τώρα βάλαμε το  δάνειο μία 
φορά το  κεφάλαιο, συν 50% που 
τελ ικά  πηγα ίνει έ ξ ι φορές επάνω 
από το  αρχικό κεφάλαιο». Την πρό
τασή του γ ια  τα  πανωτόκια παρου

σίασε και ο Συνασπι-
λών δ ια μ ο ρ φ ω θού ν  Ν ο μ ά ρ χ ε ς  σ μός κύρ ια  σημεία

αλλά αφήνεται στη δια- κ α ^ ο υ Υ  ΤΟΥ Γ ΐά Υ Υ Ο  τη ς  ΟΠοία^ είνα ι: Η 
κριτική ευχέρεια  τω ν _ π ερ ίο δ ο ς  τη ς  νέας
τραπεζών. Υ(Χ α π Ο Ο Ι ίρ ε ί  ρύθμισης να επεκτα-
•  Υπάρχει κ ίνδυνος δ ΐά τ α Η π  θεί μέχρι και την ημε-
γ ια  τ ις  όποιες οφειλές ' ^  ■ ρομηνία ισχύος της
τω ν δανειοληπτών να αφαιρεθούν πρώτης ρύθμισης. Να μηνεφ αρ -
αυθαιρέτως ποσά με σκοπό να διο
γκω θεί περαιτέρω  το  χρέος.

Για ασάφειες που υπάρχουν στη 
νέα ρύθμιση για τα  πανωτόκια κάνει 
λόγο και ο πρόεδρος τη ς  Πανελ
λήνιας Ενωσης Δανειοληπτών Θεό
δωρος Θανόπουλος, ο οποίος υπο
στήριξε: «Εχει εξα ιρέσεις, ασάφει
ες  που εάν δεν κανονιστούν θα είμα
στε μία από τα  ίδια και αλίμονο πλέ
ον δ ιό τ ι θα σ υνεχ ισ τε ί ο κατήφο-

μοσ τεί η προσαύξηση μέχρι 50% 
το υ  αρχικού κεφαλαίου γ ια  τους 
μικροδανειολήπτες. Να υπάρξει διά
ταξη γ ια  τους όρους και τους τρό
πους εξόφ λησ ης του  υπόλοιπου 
χρέους μετά  τη  ρύθμιση. Να υπάρ
ξουν ιδ ια ίτερα  αυστηρές οικονομι
κές κυρώσεις και ποινές σε περί
πτωση μη συμμόρφωσης των τρα
πεζών στη χορήγηση αναλυτικών 
στοιχείων γ ια  τους δανειολήπτες.

Ν.Δ.: Εχει πολλές αδυναμίες η νέα ρύθμιση
ΣΗΜΑΝΤΙΚΕΣ αδυναμίες και στη νέα ρύθμιση 

για τα πανωτόκια εντοπίζει η Νέα Δημοκρατία, υπο
γραμμίζοντας ότι η κυβέρνηση είναι αναγκασμένη 
να αναζητήσει βιώσιμη και οριστική λύση, για να 
αμβλυνθεί το τεράστιο οικονομικό και κοινωνικό πρό
βλημα, που η ίδια διαιώνισε.

Σε σύσκεψη που πραγματοποιήθηκε χθες στα 
γραφεία του κόμματος, οι βουλευτές της Ν.Δ. κατέ
ληξαν στα εξής συμπεράσματα:
1. Βάση αναφοράς δεν είναι το  αρχικό κεφάλαιο, 
αλλά το αρχικό κεφάλαιο προσαυξημένο κατά 50%.
2. Η ρύθμιση για τους αλληλόχρεους λογαριασμούς 
είναι δυσμενέστερη.
3. Δεν περιλαμβάνει τα δάνεια με εγγύηση του Δημο
σίου, που έχουν περιέλθει στις ΔΟΥ.
4. Δεν καλύπτει και ρυθμίσεις που έγιναν με νόμους

και οι οποίες ήταν ιδιαιτέρως επαχθείς. Οι ρυθμί
σεις αυτές αφορούν κυρίως επιχειρήσεις παραμε
θόριων περιοχών.
5. Βασική αδυναμία της ρύθμισης είναι η μη πρό
βλεψη κυρώσεων για τη μη συμμόρφωση των τρα
πεζών προς τις ρυθμίσεις που θα ψηφισθούν.

Συμπερασματικά, ενώ με την πρόταση της 
Νέας Δημοκρατίας, το σύνολο των απαιτήσεων 
των τραπεζών περιορίζεται στο τριπλάσιο του αρχι
κού κεφαλαίου, με την κυβερνητική πρόταση το 
σύνολο των απαιτήσεων μπορεί να φθάσει μέχρι 
το εξαπλάσιο ή και το οκταπλάσιο του αρχικού 
κεφαλαίου.

Η Νέα Δημοκρατία κατά τη συζήτηση στη Βου
λή θα επιμείνει στη δική της πρόταση.

Στη σύσκεψη προήδρευσε ο γενικός γραμμα

τέας της Κοινοβουλευτικής Ομάδας της Νέας Δημο
κρατίας Δημήτρης Σιούφας και συμμετείχαν οι βου
λευτές: Γιώργος Αλογοσκούφης, υπεύθυνος Τομέα 
Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, Δημήτρης 
Κωστόπουλος, υπεύθυνος Επιτροπής Κεφαλαια
γοράς, Χρηματιστηρίου, Τραπεζών, Δημοσίων Επι
χειρήσεων και Οργανισμών, Αποκρατικοποιήσεων, 
Ιδιωτικοποιήσεων, Νίκος Κατσαρός, υπεύθυνος 
Συντονισμού Επιτροπής Θεσμών και Διαφάνειας, 
Γ ιώργος Παναγιωτόπουλος, τέως υπουργός, υπεύ
θυνος Θεμάτων υπουργείου Μακεδονίας - Θράκης, 
Αριστοτέλης Παυλίδης, τέως υπουργός, βουλευ
τής, Αλέξανδρος Κοντός, υπεύθυνος Κλάδου Συλ
λογικών Δραστηριοτήτων και Βαγγέλης Μεϊμαρά- 
κης γραμματέας Πολιτικού Σχεδιασμού και Προ
γράμματος.
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Μαθήτρια 
αρνήθηκε 
να σηκώοει 
ιη οημαία

«Η ΑΡΝΗΣΗ τ η ς  μ α θ ή τρ ια ς  από τη ν  
Κοζάνη, η οπ ο ία  κα τά  το ν  εο ρ τα σ μ ό  τη ς  
25ης Μ αρτίου, δεν  δέχτηκε να γ ίνει σημαι
οφόρος υ π ο σ τη ρ ίζο ντα ς  
ότι δ ιαφ ω νεί ιδ εολογ ικά  
με όσα α π ο δ ίδ ο ν τα ι σ τα  
σύμβολα α π ο τελ ε ί βαρύ
τατη προσβολή το υ  εθ ν ι
κού μας συμβόλου και μάλι
σ τα  από Έ λ λ η ν ε ς  κ α ι 
σύμπτωμα επ ικ ίν δ υ ν ο υ  
εκφυλισμού», δήλω σ ε ο 
β ο υλευ τή ς  τη ς  Ν.Δ. Α πόστολος Α νδρε- 
ουλάκος (φ ω τογραφ ία ).

Στη δήλω σή το υ , ο βουλευτής  τη ς  Ν.Δ. 
επ ισημα ίνει α κό μ α  ότι το  θέμα λαμ β άνε ι 
ακόμη μ εγ α λ ύ τερ ες  π ροεκτάσεις  από το  
γεγονός ό τ ι ο πατέρας της μαθήτριας, ο 

οποίος είναι δάσκα
λος, επ ιβράβευσε 
τη στάση της, λέγο
ντας ό τ ι ε ίνα ι σύμ
φωνη με τ ις  ιδ εο 
λογικές αρχές της 
ο ικο γένε ια ς  της» 
και π ρ ο σ θ έτε ι ό τ ι 

«εύλογα ε ίν α ι τ α  ερ ω τημ α τικά  που γ εν - 
νώνται σ χετ ικά  με το  αν το έργο της  δ ιδα
σκαλίας που επ ιτελ ε ί ο σ υγκεκρ ιμ ένο ς  
άνθρωπος συνάδει με το  άρθρο 16 του 
Συντάγματος, σ το  οπ ο ίο δ ια κ η ρ ύ σ σ ετα ι 
ρητά ό τ ι η Π αιδεία  έχ ε ι σκοπό την ανά
πτυξη της εθνικής και θρησκευτικής συνεί
δησης των Ελλήνων».ΙΕΡΩΝΥΜΟΣ
Λεν μου δίνουν 
σιοιχεία

«ΣΕ ΑΥΤΗΝ τη ν  υπόθεση υπήρξε ένας 
μ η χα ν ισ μ ό ς  που λ ε ιτ ο ύ ρ γ η σ ε  κ α ι ε ίχ ε  
ανθρώπους και εφημερ ίδες που τον καθο
δηγούσαν». Αυτό υπ οσ τήρ ιξε χθ ες  από το  
βήμα του  μάρτυρα ο Μ ητροπολίτης Θηβών 
Ιερώνυμος, ενώ πιον το υ  Τ ρ ιμ ελού ς  Εφε- 
τε ίο υ  Κ ακουργημάτω ν, όπου δ ιε ξ ά γ ε τα ι η 
δίκη για την κακοδ ιαχείρ ιση  της  εκκλη 
σ ιαστικής π ερ ιουσ ίας.

«Επανειλημμένα ζήτησα α π ά τη  Δ ια ρ 
κή Ιερά Σύνοδο σ το ιχε ία  κα ι π ρακτικά  και 
επιμόνως μου αρνούντα ι. Ακόμη κα ι σ τις  
14 Φ εβρουά ρ ιου  2001 έ σ τε ιλ α  επ ισ το λή  
αλλά δεν έλαβα απάντηση. Υπήρξε μία δ ια 
σ τροφ ή, ας το  πω έ τσ ι, γ ια τ ί η Σ ύνοδος 
αποφάσισε να δοθούν τα  χρήματα στο Συνο
δικό Μ έγαρο, α ντ ί σ τα  μεμονω μένα  έργα .

Ο Ά γ ιο ς  Κ αλαβρύτω ν μας ε ίπ ε, ό τ ι η 
Επιτροπή καταχράστηκε 1 δισ., σύμφω να 
με τα  όσα το υ  ε ίχ ε  π ει ανώ τατος δ ικ α σ τ ι
κός. Όποιος ήθελε μπορούσε να μάθει ποια 

, ήταν τα  μέλη τη ς  Επιτροπής. Εγώ που ή θ ε
λα, το  έμαθα. Βρήκα το ν  μακαριστό Σερα
φ είμ  κα ι το ν  ρ ώ τη σ α  “ Πώς π ά ε ι α υ τή  η 
κατάσταση” . Μου είπε: «Ιερώνυμε μου έκα 
ναν μάθημα κι εμ ένα  να έλθω  να κ α τα θ έ
σω ενα ντίον  σου, αλλά  το υ ς  είπα: “ Πολλά 
έκανα στη ζωή μου, παλιάνθρωπος δεν θα 
γίνω ού τε τώ ρ α  που π εθα ίνω ...” ».

Η δ ίκη σ υνεχ ίζετα ι.

Ο δάσκαλος 
πατέρας της 
επιβράβευσε 
τη στάση της

Παραταση για 
υπογραφές

Την αίθουσα επεξεργασίας των στοιχείων επισκέφθηκε ο Αρχιεπίσκοπος Χριστόδουλος.

τις
ο εγχείρημα της 
συλλογής υπογραφών 

σχετικά με τη διενέργεια 
δημοψηφίσματος για την 
απάλειψη ή όχι του 
θρησκεύματος από τα νέα 
δελτία ταυτότητας 
στέφθηκε με επιτυχία.

Ρεπορτάζ:
ΚΩΣΤΑΣ ΜΙΧΑΗΛΙΔΗΣ
Φω τογραφίες:
ΣΤΑΜ. ΣΙΑΦΑΚΑΣ

ΚΑΙ Η ΕΚΚΛΗΣΙΑ της  Ελλά
δος αφού ευχαρίστησε διά  σ τό 
μ α τος  το υ  Αρχιεπ ισκόπου Α θη
νών κα ι Π ά σ ης  Ε λλά δ ο ς  το υ ς  
πιστούς για τη στήριξή τους στην 
«σ ταυρο φ ορ ία »  που ξεκ ίνη σ ε  
έ β α λ ε  σ ε  εφ α ρ μ ο γ ή  τη ν  η λ ε 
κτρονική επεξεργασία τω ν στο ι
χείω ν γ ια  να μην υπάρξουν φ α ι
ν ό μ εν α  δ ιπ λοϋ π ο γρα φ ώ ν ενώ 
εξα ιτ ίας  τω ν πιέσεων τω ν ομο
γενώ ν που θα ’ επ ισ κεφ το ύν  τ ις  
ημέρες του Πάσχα τη  χώρα μας 
το  εγχείρημα θα παραταθεί μέχρι 
τ ις  τελ ευ τα ίες  ημέρες του Απρι
λίου.

Ο Προκαθήμενος τη ς  Εκκλη
σίας της Ελλάδος αλλά και ο υπεύ
θυνος τη ς  επ ιτροπής γ ια  τη  συλ
λογή υπογραφών Μ ητροπολίτης 
Α γ ίου  Β λασ ίου  κα ι Ν αυπ άκτου 
δ ιαβεβαίω σαν ό τι οι υπογραφές 
τω ν πιστών θα ξεπεράσουν το ν  
αριθμό των 3.000.000, όπως έχει 
αποκαλύψει πριν από ένα μήνα 
η «Α», καθώς μέχρι την 31 Δ εκεμ
βρ ίου  2000 τα  δ ελ τά ρ ια  με τ ις  
υπογραφές έφτασαν τα  2.568.108. 
«Ο αρ ιθμός τω ν υπογραφών έχε ι 
ξεπ ερ ά σ ε ιτα  3.000.000 και μέχρι 
το  τέλ ο ς  Απριλίου θα είνα ι ακό
μα περισσότερες» τόνισε ο Μητρο
π ολ ίτης  Ν αυπάκτου Ιερόθεος.

Ο Αρχιεπίσκοπος από τη  δική 
το υ  π λευρά , αφ ού  π ρώ τα  επι- 
σκέφθηκε την αίθουσα όπου γ ίνε
τα ι η ηλεκτρο ν ική  επ εξερ γα σ ία  
τω ν στοιχείων, ευχαρίστησε εκεί
νους  που π ερνούν τα  σ το ιχ ε ία  
σ το υ ς  η λεκτρ ο ν ικο ύ ς  υπ ολογ ι
σ τές ώστε να ελεγχθούν οι διπλο- 
ϋπ ογραφ ές κα ι ζήτησε να γ ίν ε ι 
π ροσεκτική και π ο ιοτική εργα
σία. «Βλέπω ότι καθημερινά περ
ν ά τε  π ερ ισ σ ότερ α  από 2.000 
δελτάρια σ το υς  ηλεκτρο ν ικούς 
υπολογιστές, γεγονός που σημαί
ν ε ι ό τ ι σε ενάμιση μήνα η η λ ε 
κτρον ική  επ εξεργασ ία  θα έχει 
ολοκληρωθεί» επισήμανε ο Αρχιε
π ίσκοπος Χριστόδουλος.

Στη σ υνέχεια  ο Π ροκαθήμε
νος τη ς  Ελλαδικής Εκκλησίας και

με αφ ορμή τη ν  τυπ ική λήξη  τη ς  
συλλογής υπογραφών, τη ν  25η 
Μαρτίου, ευχαρίστησε όλους τους 
Έ λληνες  γ ια  τη ν  π ισ τότητά  το υ ς  
να υπογράψουν τα  ε ιδ ικά  δ ελ τά 
ρ ια ώ στε να μπει σε εφαρμογή 
το  άρθρο 44 του Συντάγματος 
γ ια  τη  δ ιεν έρ γ ε ια  δ η μ ο ψ η φ ί
σματος αλλά έσ τε ιλε  το  δικό του  
μήνυμα στην κυβέρνηση και σε 
όλους το υ ς  βουλευτές το υ  Ελλη
νικού Κοινοβουλίου.

«Έχουμε αποφασίσει να μην 
παραδώσουμε στη Βουλή αλλά

ΓΙΑΝΝΕΝΑ

και στην κυβέρνηση τα στοιχεία 
όσων υπέγραψαν αλλά θα δώσου
με μόνο τον τελικό αριθμό» τόν ι
σε και πρόσθεσε με νόημα: «Το 
κάνουμε για να αποφύγουμε κάθε 
μελλοντική  ενδ εχόμενη  π ερ ι
πέτεια. Α υτός είνα ι και ο λόγος 
που θα δώ σουμε μόνο το ν  τ ε λ ι
κό αριθμό».

Ο Αρχιεπ ίσκοπος δεν παρέ- 
λ ε ιψ ε  να  σ η μ ε ιώ σ ε ι ό τ ι η δ ια 
σταύρωση τω ν σ το ιχείω ν έγ ιν ε  
αρχικά σε κάθε ενορία, στη συνέ
χε ια  σ τις  Μ ητροπόλεις και ακο

λ ο υ θ ε ί η δ ιασταύρω ση σ το ιχε ί
ων στην Ιερά  Σύνοδο κα ι κ α τέ 
λ η ξ ε : «Το η θ ικό  κα ι π ο λ ιτ ικό  
βάρος τω ν υπ ογραφώ ν ε ίνα ι 
εκείνο  που θα διαμορφώσει τις  
εξελίξεις».

Ο Μ ητρο π ο λ ίτη ς  Ιερόθεος 
από τη  δική το υ  π λευρά ανακοί
νωσε ό τ ι έπ ειτα  από π ιέσεις ομο
γενώ ν το  εγχε ίρη μα  θα π αρατα
θε ί μέχρι και το  τέλος Απριλίου 
ενώ π αρατήρησε ό τ ι σε 25.075 
έντυπα έχουν βρεθεί περί τα  40 
με διπλοϋπογραφές.

Αιχμές από ιον Θεόκλητο
ΙΔΙΑΙΤΕΡΑ επικριτικός γ ια  τον Αρχιεπίσκοπο Αθη

νών Χριστόδουλο, υπήρξε χθ ες  ο Μ ητροπ ολίτης 
Ιωαννίνων Θεόκλητος, ανακοινώ νοντας το  αποτέ
λεσμα τη ς  σ υλλογής υπογραφώ ν στα Ιωάννινα, 
όπου 26.000 Γ ιανν ιώ τες είπαν «ναι» στο θέμα  τη ς  
ανα γρα φ ής το υ  θρ ησ κεύ μ ατο ς  σ τις  τα υ τό τη τες .

Ο κ. Θεόκλητος αφού υπενθύμισε ό τ ι τον  περα
σμένο Ο κτώ βριο είχε π ροτείνει στην Ιεραρχία να 
σ ταματήσ ει η συλλογή υπογραφών «διαισθανόμε
νος τα  α δ ιέξοδα  που έμ ελλε  να έρθουν αλλά δεν 
εισ ακούσ τηκε» , έρ ιξ ε  «βολές» κατά  το υ  Α ρχ ιεπ ι
σκόπου λέγοντας:

«Η ποιμαίνουσα εκκλησία πρέπει να είνα ι απαλ
λαγμένη από σκόπιμα διλήμματα και μεταφυσικές 
φοβίες δ ιά τω ν  οποίων καλλιεργείται ένας Γδιόμορ
φος και επ ιθετικός φανατισμός. Οι αποκλίσεις από 
τη ν  αυθεντική βίωση του  μυστηρίου τη ς  ενανθρω- 
πίσεω.ς του  Θεού ανοίγουν διάπλατα τη ς  πόρτες».

«Η Εκκλησία», συνέχισε, «οφείλει να σταθεί υπεύ

θυνα απούσα από κάθε έννοια δ ικαιισμού και φλυα
ρ ίας τα  οποία κούρασαν το υς  ανθρώπους και δεν 
το υ ς  επ ιτρέπ ουν την  ακοή το υ  δ ιακρ ιτικού  λόγου 
του  Θεού της.

Ας ετοιμάσουμε άγιους και μάρτυρες και όχι οπα
δούς και ο Θ εός ας φυλάξει κλήρο και λαό από θρη
σκευτικές υστερίες και φοβίες από τον ιδιότυπο θρη
σκευτικό ρατσισμό και εθνοφυλετισμό, από την υστε
ρόβουλη και αυτόκλητη προσπάθεια επ ιβολής και 
απ οδοχής νέω ν σω τήρω ν τη ς  Εκκλησ ίας και του  
έθνους».

Ερω τηθείς από το υ ς  δημοσ ιογράφους γ ια  την 
επίσκεψη του  Πάπα στην Αθήνα, ο Μ ητροπολίτης 
Ιωαννίνων είπε:

«Στον 20ό αιώνα δεν μπορείς να αρνείσαι σε 
κάποιον το δικαίωμα να προσκυνήσει σ’ έναν τόπο 
τον οποίο και αυτός σαν εσένα θεωρεί άγιο.

Εγιναν, ωστόσο, λάθη χειρισμού στο θέμα από 
πλευράς Εκκλησίας».
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Πρό&τιμα μέχρι 
400.000 δρχ. για 
εκπρόθεσμη δήλωση 
διακοπής εργασιών 
στις εφορίες

ΑΠΟ ΚΟΣΚΙΝΟ θα περνούν οι φ ορο
λογούμενοι που υποβάλλουν εκπρόθεσμη 
δήλωση διακοπής εργασιών, ενώ θα τους 
επιβάλονται πρόστιμα μέχρι 400.000 δραχ
μών.

Οπως δ ιευ κρ ιν ίζετα ι σε εγκύκλ ιο  του  
υφυπουργού Ο ικονομικών Απ. Φωτιάδη, η 
δήλωση ορ ισ τικής παύσης τω ν εργασ ιώ ν 
υποβάλλεται σε δ ιάστημα 10 ημερών, εάν 
πρόκειτα ι γ ια  φυσικά πρόσωπα και εντός 
30 ημερών, όταν π ρόκε ιτα ι γ ια  επ ιχειρή
σεις. Τα πρόστιμα που προβλέπονται γ ια  
τη ν  εκπ ρόθεσ μη υποβολή τη ς  σ χετ ική ς  
δήλωσης, κυμα ίνοντα ι από 40.000 δραχ
μές μέχρι και 400.000 δραχμές, τα  οποία 
περιορίζονται κατά 1/3, σε περιπτώσεις διοι
κητικής επίλυσης διαφοράς.

Για τ ις  εκπ ρόθεσ μες δ ιακοπ ές ερ γ α 
σιών που πραγματοποιήθηκαν πριν από τ ις  
11-9-1997, επ ιβάλλοντα ι τα  παλα ιό πρό
στιμα.

Στην εγκύκλιο τον ίζετα ι ό τ ι εάν ο ι σχε
τ ικ ές  δηλώσεις υποβληθούν μετά  από ένα 
χρόνο, από τη  διακοπή τω ν εργασιών, θα 
πρέπει να δ ιενερ γε ίτα ι φορολογικός έλεγ 
χος, προκειμένου να διαπιστώνεται η εκπλή
ρωση ή μη τω ν φορολογικών υποχρεώσε
ων, όπως η απόδοση του ΦΠΑ, φόρου μισθω
τώ ν υπηρεσιών κ.λπ., αλλά και ο πραγμα
τ ικός  χρόνος διακοπής τω ν εργασιών.

Γ ια τη  διαπίστωση του  χρόνου δ ιακο
πής τω ν εργασιών θα ελέγχετα ι η έκδοση 
κα ι η λήψη τιμολογίω ν, ο ι εγγρ α φ ές  στα 
βιβλία, η υποβολή των φορολογικών δηλώ
σεων και η μη άσκηση τη ς  δραστηρ ιότητας 
από τον επ αγγελματία  κατά  το  συγκεκρ ι
μένο διάστημα, μέσω των λογαριασμών της 
ΔΕΗ, το  μ ισ θω τηρ ίου  σ υμβολα ίου  κ.λπ.

Με την ολοκλήρωση του ελέγχου οι εφο
ριακοί υπάλληλοι θα προβαίνουν σε εκπρό
θεσμη διακοπή τω ν εργασ ιώ ν και θα επι
βάλουν το  πρόστιμο που αντιστο ιχεί.

Τέλος, δ ιευκρ ιν ίζετα ι ό τ ι δεν θα γ ίνετα ι 
διακοπή τω ν εργασιώ ν σε όσους δεν προ
σκομίζουν τα  βιβλία γ ια  έλεγχο, όπως επί
σης κα ι σε όσους ενώ υποστηρ ίζουν ό τ ι 
έκαναν διακοπή τω ν εργασιών τους, συνέ
χ ιζαν να υποβάλουν έστω  κα ι μηδ εν ικές  
φορολογικές δηλώσεις.

Η νέα τεχνολογία 
στο υπουργείο 
Οικονομικών

ΕΚΔΗΛΩΣΗ σχετικά  με τη ν  ενημέρω 
ση των στελεχώ ν του  υπουργείου Οικονο
μικών γ ια  την εισαγω γή τω ν ηλεκτρονικώ ν 
υπηρεσιών στις δραστηριότητες του υπουρ
γείου Οικονομικών, πραγματοποιείται σήμε
ρα στο αμφ ιθέατρο τη ς  Γ ενικής Γ ραμμα- 
τε ία ς  Πληροφοριακών Συστημάτων.

Στόχος τη ς  εκδήλωσης στην οποία θα 
μ ιλήσ ει ο υφυπουργός Ο ικονομικώ ν Απ. 
Φωτιάδης, είναι η ανταλλαγή απόψεων γ ια  
την επέκταση τη ς  χρήσης τη ς  νέας τεχνο 
λογίας και σε άλλες υπηρεσίες.

Ο Γ.Δ. ΔΕΝ ΑΚΟΛΟΥΘΗΣΕ ΤΗΝ ΑΝΟΔΟ ΤΩΝ ΔΙΕΘΝΩΝ ΑΓΟΡΩΝ

Μουδιασμένη και 
αδύναμη η Σοφοκλέους

Οι μετοχές με τη μεγαλύτερη  
ενδοσυνεδριακή διακύμανση

1
ΜΕΤΟΧΗ
FIERATE ΑΝΕΖΟΥΛΑΚΗ ΑΦΟΙ

Ημερήσια
22,84

Μέγιστη τιμή
4

Χαμηλότερη
3,18

Χθεσινό κλείσιμο
3,94

2 STABILTON Α.Ε. (ΚΑ) 21,72 1,48 1,19 1,42
3 ΕΛΛΑΤΕΞ ΙΥΝΘΕΤΙΚΑΙΙΝΕΣ Α.Ε. 20,53 2,9 2,36 2,82
4 ΔΟΥΛΟΣ Κ. Α.Ε. (ΚΑ) 19,95 4,08 3,34 4,08
5 ΚΛΩΣΤΗΡΙΑ ΚΟΡΙΝΘΟΥ-ΚΟΡ-ΦΙΛ 19,83 5,1 4,18 4,9
6 ΒΑΛΚΑΝ ΕΞΠΟΡΤ (ΚΑ) 19,47 0,62 0,51 0,61
7 ΚΛΩΣΤΗΡΙΑ ΝΑΟΥΣΗΣ Α.Ε. (ΚΑ) 19,41 4,86 4 4,86
8 ΜΑΞΙΜ-ΠΕΡΤΣΙΝΙΔΗΣ Α.Ε. (ΚΑ) 19,41 2,43 2 2,4
9 ΚΛΩΝΑΤΕΞ ΑΒΕΝΤΤΕ (ΠΑ) 19,1 4,36 3,6 4,36

10 ΚΛΩΝΑΤΕΞ ΑΒΕΝΤΤΕ (ΚΑ) 19,08 6,2 5,12 6,2
11 ΑΘΗΝΑΪΚΕΣ ΣΥΜΜΕΤΟΧΕΣ ΚΕΦΑΛ. 18,93 3,18 2,63 3,14
12 ΕΤΜΑ Α.Ε. ΤΕΧΝ. ΜΕΤΑΞΗΣ (KO) 18,7 3,86 3,2 3,78
13 ΛΟΥΡΟΣ Α.Ε. ΒΙΟΜ. ΚΑΙ ΕΜΠΟΡΙΑ 18,59 8,82 7,32 8,82
14 ΤΑΣΟΓΛΟΥ ΣΠ. Α.Ε. DELONGHI 17,82 1,65 1,38 1,62
15 ΚΕΡΑΝΗΣ ΣΥΜΜΕΤΟΧΩΝ Α.Ε. (Κ) 17,37 1,94 1,63 1,94
16 ΣΙΓΑΛΑΣ ATE (KO) 17,14 3,42 2,88 3,38
17 ΓΙΑΝΝΟΥΣΗΣ ΓΙΑΝΝΗΣ (KO) 16,73 14,38 12,16 14,16
18 ΕΥΡΩΠΑΪΚΗ ΤΕΧΝΙΚΗ Α.Ε. (KO) 16,24 2,93 2,49 2,88
19 STABILTON Α.Ε. (ΠΑ) 16,18 1,47 1,25 1,47
20 ΕΤΜΑ Α.Ε. ΤΕΧΝ. ΜΕΤΑΞΗΣ (ΠΟ) 15,83 3 2,56 2,98
21 ELMEC SPORT ABETE (KO) 15,55 2,01 1,72 1,99
22 ΜΠΑΛΑΦΑΣ ΚΑΤΑΣΚΕΥΕΣ ΣΥΜ/Χ 14,83 4,2 3,62 4,16
23 ΜΠΕΝΡΟΥΜΠΗ X. ΚΑΙ ΥΙΟΣ Α.Ε. (Π) 14,56 6,78 5,86 6,4
24 ΛΑΙΟΣ ΠΛΑΣΤΙΚΑ ΑΒΕΕ (Κ) 14,42 5,5 4,76 5,36
25 ΤΡΙΑ ΑΛΦΑ (ΠΟ) 14,41 48,52 42 45,5
26 ΚΟΥΜΠΑΣ ΑΝΩΝΥΜΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑΣ 13,93 4,76 4,14 4,7
27 ΛΕΒΕΝΤΕΡΗΣ Ν. Α.Ε. (Κ) 13,9 3 2,61 2,85
28 ΜΕΤΑΛΛΟΠΛΑΣΤΙΚΗ ΑΓΡΙΝΙΟΥ Α. 13,33 3,2 2,8 3,16
29 ΕΥΡΩΠΑΪΚΗ ΠΙΣΤΗ Α.Ε. (ΠΟ) 13,03 3,76 3,3 3,66
30 ΤΖΙΡΑΚΙΑΝ Λ. ΠΡΟΦΙΛ ΣΩΛΗΝ. Α. 12,77 3,5 3,08 3,16

ΠΗΓΗ: EUROXX ΑΧΕ *Οι τιμές είναι σε ευρώ=340,75 δρχ.

ευρικές διακυμάνσεις 
και επενδυτική 

διστακτικότητα σκιάζουν τη 
ροή των εξελίξεω ν στη 
Σοφοκλέους που δείχνει 
μουδιασμένη και αδύναμη 
να ακολουθήσει την 
ανοδική αντίδραση των 
μεγάλων διεθνών αγορών. 
Παρά το  γεγονός ότι η τάση 
της χρηματιστηριακής 
αγοράς παραμένει ασαφής, 
αρκετές από τις... 
δακτυλοδεικτούμενες 
μετοχές επανήλθαν 
αιφνιδίως και δυναμικά στο 
προσκήνιο, παίρνοντας μια 
ιδιότυπη ρεβάνς έναντι των 
ποικιλότροπων επικρίσεων 
που έχουν διατυπωθεί.

Ρεπορτάζ:
ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΚΟΚΚΟΡΗΣ

Ο ΓΕΝΙΚΟΣ Δείκτης, αν και στην 
αρχή της χθεσινής συνεδρίασης, πέρα
σε σε θετικό έδαφος, στη συνέχεια 
δεν μπόρεσε να διατηρηθεί στην κερ- 
δοφόρο ζώνη και στο τέλος υποχώ
ρησε κατά 0,80% κλείνοντας στις 
3.057,89 μονάδες. Τα βαριά χαρτιά 
δεν μπόρεσαν να περοσελκύσουν ικα
νό αγοραστικό ενδιαφέρον και ως εκ 
τούτου ακολούθησαν φθίνουσα πορεία, 
στη συντριπτική τους πλειονότητα.

Δεν συνέβη το ίδιο με μια σειρά 
τίτλων της μικρομεσαίας κεφαλαιο
ποίησης, που είτε τέθηκαν προ ημε
ρών σε καθεστώς επιτήρησης είτε σχε
τίζονται με τη συνεχιζόμενη δικαστι
κή διερεύνηση της υπόθεσης-φού- 
σκες. Οι εν λόγω μετοχές πραγματο
ποίησαν ένα εντυπωσιακό, ενδοσυ- 
νεδρακό ριμπάουντ και αφού απαγκι
στρώθηκαν από τα επίπεδα του λίμιτ 
ντάουν έφτασαν στην περιοχή του 
λίμιτ απ ή κοντά σ’ αυτήν.

Αιχμή του δόρατος για τη ραγδαία 
αντιστροφή των δεδομένων, αποτέ- 
λεσε η κίνηση των μετοχών του πολυ
συζητημένου ομίλου Λαναρά, που 
συμπαρέσυρε σε ανοδικό άλμα τον 
κλωστοϋφαντουργικό κλάδο. Είναι 
χαρακτηριστικό ότι ενώ ο Δείκτης των 
κλωστών παρουσίαζε απώλειες 4,5%, 
τελικά βρέθηκε να κλείνει με κέρδη 
της τάξεως του 4,63%.

Η ισχυρή μεταβλητότητα στις 30 
μετοχές με τη μεγαλύτερη ενδοσυ- 
νεδριακή διακύμανση είχε ποσοστι
αίο εύρος από 12,77% έως και 22,84%. 
Κορυφαία της σχετικής κατάταξης η 
Φιερατέξ, που κινήθηκε από το ενδο- 
συνεδριακό χαμηλό των 3,18 ευρώ

(-11,17%) μέχρι το υψηλό των 4 ευρώ 
(+11,7% για να κλείσει στα 3,94 ευρώ 
με άνοδο 10,06%. Γ ια τη  8180111011
(πρώην ΜΑΚ-ΚΛΩ) η ημερήσια δια
κύμανση ήταν 21,72%, για την «Ελλα- 
τέξ» 20,53%, ενώ για την πρόσφατα 
υπαχθείσα σε καθεστώς επιτήρησης,

τη «Δούδος», η ενδοσυνεδριακή δια
κύμανση έφτασε στο 19,95%. Από το 
λίμιτ ντάουν των 3,34% ευρώ, όπου 
είχε βρεθεί, εκτινάχτηκε κι έκλεισε στο 
+7,94% (4,08 ευρώ).

Η ισχυρή αντίδραση αρκετών μετσ 
χών συνοδεύτηκε και από αξιοσημεί

ωτο όγκο συναλλαγών, αν και είναι 
μάλλον δύσκολο να διευκρινιστεί κάτω 
από ποιες συνθήκες πυροδοτήθηκε η 
αυξημένη ζήτηση. Εκτός και αν οι επεν
δυτές διακρίβωσαν ταυτόχρονα ότι 
πρόκειται για δελεαστικές ευκαιρίες 
και έσπευσαν να τοποθετηθούν άμε
σα... Κατά τα  φαινόμενα, το γύρισμα 
σε συγκεκριμένα επίμαχα χαρτιά υπο
δηλώνει μια έμμεση μορφή απάντη
σης στα όσα έχουν διαδραματισθεί 
τις τελευταίες μέρες με φόντο τις επι
τηρούμενες μετοχές και τους περι
φερειακούς τίτλους με σαθρά οικο
νομικά μεγέθη.

Ανεξαρτήτως αυτών, παράγοντες 
της χρηματιστηριακής αγοράς επι
σημαίνουν ότι η Σοφοκλέους δεν μπό
ρεσε να ακολουθήσει τις  ανοδικές 
τάσεις που επικράτησαν στις κυριό- 
τερες ξένες κεφαλαιαγορές, καθώς 
το κυριότερο τμήμα των επενδυτών 
έδειξε απρόθυμο να τοποθετηθεί. Ο 
καθαρός συναλλακτικός τζίρος έμει- » 
νε καθηλωμένος στα επίπεδα των 50 
δ ια δραχμών (147 εκατομμύρια ευρώ). 
Μετά τα προχθεσινά κέρδη, ο τηλε
πικοινωνιακός κλάδος υποχώρησε 
χθες κατά 1,2%, ενώ απώλειες 0,36% 
είχαν οι τράπεζες.

Επί συνόλου 359 τίτλων που κινή
θηκαν οι 233 σημείωσαν πτώση, 100 
είχαν άνοδο και οι υπόλοιποι 26 έμει
ναν σε σταθερές τιμές.

ΔΕΙΚΤΕΣ ΧΘΕΣΙΝΟ
ΚΛΕΙΣΙΜΟ

ΜΕΤΑΒΟΛΗ
%

ΓΕΝ. ΔΕΙΚΤΗΣ ΚΥΡΙΑΣ ΑΓΟΡΑΣ 3.057,89 -0,80
ΓΕΝ. ΔΕΙΚΤΗΣ ΠΑΡ/ΛΗΣ ΑΓΟΡΑΣ 330 -0,81
FTSE - ASE 20 1.763,09 -0,69
FTSE MID 40 368,98 -0,59
ΤΡΑΠΕΖΩΝ 6.556,68 -0,36
ΑΣΦΑΛΕΙΩΝ 1.425,12 -1,22
ΒΑΣΙΚΩΝ ΜΕΤΑΛΛΩΝ 983,49 -0,20
ΕΙΔΩΝ-ΛΥΣΕΩΝ ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΚΗΣ 1.060,82 -1,06
ΕΚΔΟΣΕΩΝ ΚΑΙ ΕΚΤΥΠΩΣΕΩΝ 991,95 0,59
ΕΠΕΝΔΥΣΕΩΝ 1.165,02 -1,40
ΣΥΜΜΕΤΟΧΩΝ 3.397,84 -0,21
ΚΑΤΑΣΚΕΥΩΝ 1.438,23 -0,50
ΚΛΩΣΤΟΫΦΑΝΤΟΥΡΓΙΑΣ 1.155,28 4,63
ΛΙΑΝΙΚΟΥ ΕΜΠΟΡΙΟΥ 1.094,75 -0,95
ΜΗ MET. ΟΡΥΚΤΩΝ ΚΑΙ ΤΣΙΜΕΝΤΩΝ 1.023,57 -0,36
ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΚΗΣ 1.074,27 -1,70
ΤΗΛΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΩΝ 986,72 -1,20
ΤΡΟΦΙΜΩΝ ΚΑΙ ΠΟΤΩΝ 894,73 -2,19
ΧΟΝΔΡΙΚΟΥ ΕΜΠΟΡΙΟΥ 963,34 -0,59
ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΩΝ 1.895,29 -0,79
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ΑΠΑΙΤΟΥΝΤΑΙ ΤΑΧΥΤΕΡΕΣ ΜΕΤΑΡΡΥΘΜΙΣΕΙΣ ΣΤΗΝ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ ΤΟΝΙΖΕΙ Ο Γ. ΑΛΟΓΟΣΚΟΥΦΗΣ

Στην Ελλάδα τα
σκήπτρα της ανεργίας

Τ
αχύτερες και μεγαλύτερες σε 
έκταση μεταρρυθμίσεις στην 

ελληνική οικονομία, προκειμένου να 
καλυφθούν ο χαμένος χρόνος και το 
χάσμα που τη χωρίζει από τις 
ευρωπαϊκές οικονομίες, προτείνει ο 
βουλευτής της Νέας Δημοκρατίας 
Γιώργος Αλογοσκούφης σε κείμενο 
θέσεων με αφορμή το συνέδριο του 
κόμματος της αξιωματικής 
αντιπολίτευσης.

Ρεπορτάζ: ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΤΣΙΠΟΥΡΑΣ

ΟΛΕΣ οι ευρωπαϊκές οικονομίες 
βρίσκονται σε προχωρημένη φάση 
ταχείας προσαρμογής, με εξαίρεση 
την Ελλάδα που έχει καθυστερήσει 
επικίνδυνα, με αποκορύφωμα τα σημα
ντικά προβλήματα στα συστήματα 
εκπαίδευσης και υγείας, όπου δίνεται 
η νέα μάχη του ανταγωνισμού και τη 
συρρίκνωση της ανεργίας, τομέας 
στον οποίο η Ελλάδα πήρε τα  σκή
πτρα από τις υπόλοιπες χώρες.

Ο Γ. Αλογοσκούφης επισημαίνει 
ότι το πρόβλημα της ελληνικής οικο
νομίας είναι κατά βάση πολιτικό, ενώ 
η οικονομική πολιτική που ακολουθή
θηκε ήταν κατά βάση εισπρακτική με 
άμεσο αποτέλεσμα την επιδείνωση 
της αγοραστικής δύναμης των φορο
λογούμενων, αφού οι κρατικές δαπά
νες όχι μόνο δεν σημείωσαν πτώση 
αλλά αυξήθηκαν ως ποσοστό του ΑΕΠ.

Οι συνολικές δαπάνες της γενι
κής κυβέρνησης, όπως χαρακτηρι
στικά αναφέρει, εξακολουθούν να 
απορροφούν το 47% του ΑΕΠ και σχε
δόν το μισό εισόδημα της Ελλάδας το 
διαχειρίζεται η κυβέρνηση, γεγονός 
απαράδεκτο για μία σύγχρονη οικο
νομία την εποχή της παγκοσμιοποίη
σης. Κατά την άποψη του βουλευτή 
Επικράτειας της Νέας Δημοκρατίας

Ο Γ. Αλογοσκούφης.

οι βασικές προτεραιότητες του κόμ
ματός του πρέπει να κινούνται στους 
εξής πέντε βασικούς άξονες:
•  Επανίδρυση της δημόσιας διοίκη
σης:

Η δημόσια διοίκηση χρειάζεται 
αξιοκρατία σε όλα τα επίπεδα, καθώς 
και σχετική ανεξαρτησία από την εκά- 
στοτε κυβέρνηση. Κλειδί είναι η κατα
πολέμηση του κομματισμού και των 
διακρίσεων των δημοσίων υπαλλήλων 
σε «ημέτερους» και μη, ενώ σημαντι
κό στοιχείο αποτελεί η διαρκής εκπαί
δευση και επιμόρφωση, καθώς και η

βελτίωση της υλικοτεχνικής υποδο
μής-
•  Ριζική μεταρρύθμιση του συστήμα
τος παιδείας: Η παιδεία αποτελεί την 
ατμομηχανή της ανάπτυξης και το 
σημαντικότερο μηχανισμό αναδιανο
μής του εισοδήματος. Η παιδεία, όπως 
αναφέρει, χρειάζεται μία μεγάλη μεταρ
ρύθμιση, που θα αναγνωρίσει τόσο 
την κοινωνική όσο και την οικονομική 
της σημασία, ενώ οι αλλαγές θα έχουν 
την κοινωνική συναίνεση με ορίζοντα 
μακροπρόθεσμο.
•Αναμόρφωση του συστήματος υγεί
ας και κοινωνικής ασφάλισης: Πολιτι
κά και κοινωνικά είνα ι ίσως το  πιο 
δύσκολο εγχείρημα, αλλά επιτέλους 
πρέπει να αρχίσει και να προχωρήσει, 
έστω και πιο αργούς ρυθμούς.
•  Νέα αναπτυξιακή πολιτική: Η ενί
σχυση των μικρομεσαίων επιχειρή
σεων, που αποτελούν τη «ραχοκοκα- 
λιά» της οικονομίας, η προώθηση του 
ανταγωνισμού, η φορολογική μεταρ
ρύθμιση, η συγκράτηση των δημοσίων 
δαπανών, η εξυγίανση των δημοσίων 
επιχειρήσεων και οργανισμών, η κατάρ
γηση των κρατικών μονοπωλίων και η

άρση των εμποδίων στην ίδρυση νέων 
επιχειρήσεων είναι απαραίτητες προ
ϋποθέσεις για μία δυναμική πορεία 
ανάπτυξης.
•  Νέα πολιτική για τη μείωση των εισο
δηματικών και περιφερειακών ανισο
τήτων: Η νέα αυτή πολιτική απαιτεί το 
συντονισμό της φορολογικής πολιτι
κής, της πολπικής κινήτρων, της εκπαι
δευτικής πολιτικής, καθώς και ολο
κληρωμένες αναπτυξιακές παρεμβά
σεις στην ελληνική περιφέρεια.

Ο κ. Αλογοσκούφης αναφέρει επί
σης ότι τα μεγάλα έργα υποδομής δεν 
αρκεί να προχωρούν, αλλά είναι απα
ραίτητο να ολοκληρώνονται έγκαιρα, 
να μην υπάρχουν υπερβάσεις προϋ
πολογισμών, να διασφαλίζεται η ποι
ότητα και να ενισχυθεί ο ρόλος της 
συγχρηματοδότη σης.

Τέλος, επισημαίνει ότι στον τομέα 
της προετοιμασίας των Ολυμπιακών 
Αγώνων οι καθυστερήσεις είναι μεγά
λες και επικίνδυνες, με άμεση επί
πτωση να πληρώσουμε ακριβά τους 
αγώνες. Τόσο ακριβά που να υπερ- 
καλύψουμε τα  πιθανά οφέλη από τη 
διοργάνωσή τους.

Ν.Δ.: Να μειωθούν ουσιαστικά 
οι ελάχιστες τ ιμ ές  αγροτικών προϊόντων

ΤΗΝ ΟΥΣΙΑΣΤΙΚΗ μείωση των ελάχιστων τιμών, με τις 
οποίες υπολογίζεται το ελάχιστο εισόδημα των αγροτών, 
ζητεί από τον υπουργό Οικονομικών, ο βουλευτής της Ν.Δ. 
και υπεύθυνος του τομέα Ανάπτυξης Αθανάσιος Νάκος. Σε 
σχετική του δήλωση ο κ. Νάκος τονίζει ότι η κυβέρνηση δεν 
κατανοεί τη δραματική κατάσταση που επικρατεί στον αγρο
τικό κόσμο της χώρας, λόγω της αύξησης του κόστους παρα
γωγής και της μείωσης των τιμών αγροτικών προϊόντων.

Οι νέες τιμές των προϊόντων και των ενοικίων, βάσει των 
οποίων θα προσδιοριστεί το τεκμαρτό φορολογητέο εισό
δημα των αγροτών είναι περίπου ίδιες με τις περσινές, σε

μερικές μάλιστα περιπτώσεις παρατηρούνται και αυξήσεις 
τονίζει ο κ. Νάκος.

Με τον τρόπο αυτό, οι προεκλογικές υποσχέσεις, τόσο 
για φοροελαφρύνσεις όσο και άρση των περιφερειακών ανι
σοτήτων, θυσιάζονται γ ι’ άλλη μια φορά, στην ανάγκη να 
διατηρηθεί το αδηφάγο κομματικό κράτος που απαιτεί όλο 
και περισσότερους φόρους. Τέλος ο κ. Νάκος καλεί τον 
υπουργό Οικονομικών να αποσύρει αμέσως τους πίνακες 
με τις τιμές και να τηρήσει τις προεκλογικές δεσμεύσεις του 
πρωθυπουργού, προβαίνοντας σε ουσιαστικές μειώσεις 
τιμών.

Καθημερινές πτήσεις από τη Θεσσαλονίκη στο Αμστερνταμ
A ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΑΕΡΟΠΟΡΙΚΗ ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΑ Α.Ε. 

^  ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ
Η «ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΑΕΡΟΠΟΡΙΚΗ ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΑ Α.Ε.» (ΕΑΒ) προκηρύσ

σει δημόσιο διαγωνισμό με σφραγισμένες προσφορές για την αγορά 
ενός: Φορητού Συστήματος NDI μη καταστροφικού ελέγχου με Διννο- 
ρεύματα (EDDY CURENT). Οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να λάβουν τη 
Διακήρυξη με τις σχετικές προδιαγραφές του Διαγωνισμού από τα γρα
φεία της ΕΑΒ (Μεσογείων 2-4,1 ος όροφος έως τις 14.00) μέχρι την 24- 
4-2001. Αριθ. Διαγωνισμού: RFQ No 7710. Πληροφορίες δίδονται στο 
τηλέφωνο 0262-52630.

A
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΑΕΡΟΠΟΡΙΚΗ ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΑ Α.Ε. 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ
Η «ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΑΕΡΟΠΟΡΙΚΗ ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΑ Α.Ε.» (ΕΑΒ) προκηρύσ

σει δημόσιο διαγωνισμό με σφραγισμένες προσφορές για την αγορά 
ενός: SPRAY BOOTH. Οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να λάβουν τη Δια
κήρυξη με τις σχετικές προδιαγραφές του Διαγωνισμού από τα γρα
φεία της ΕΑΒ (Μεσογείων 2-4,1 ος όροφος έως τις 14.00) μέχρι την 1 - 
5-2001. Αριθ. Διαγωνισμού: RFQ No 7709. Πληροφορίες δίδονται στο 
τηλέφωνο 0262-52630.

ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΕΣ πτήσεις από τη Θεσσαλονίκη με προορισμό το Αμστερνταμ ξεκίνη
σε ήδη η «Transavia Airlines», που είναι θυγατρική της αεροπορικής εταιρείας KLM.

Η αναχώρηση από τη «νύμφη του Βορρά» γίνεται στις 06.45 το πρωί και η άφιξη στο 
Αμστερνταμ στις 08.55.

Η πτήση της επιστροφής αναχωρεί από την ολλανδική πόλη στις 19.20 (τοπική ώρα) 
και φθάνει στο αεροδρόμιο «Μακεδονία» στις 23.30 το βράδυ.

Το δρομολόγιο εκτελείται με αεροσκάφος τύπου «Μπόινγκ 737-300», χωρητικότητας 
149 ατόμων στην οικονομική θέση. Η υποδοχή της πρώτης πτήσης της «Transavia» έγινε 
στην Αθήνα. «Το νέο δρομολόγιο αποτελεί την τρίτη τακτική πτήση της εταιρείας από και 
προς την Ελλάδα μετά το Ηράκλειο και τη Ρόδο», είπε ο αντιπρόεδρος της «Transavia», 
G. Helming. «Εξετάζουμε το ενδεχόμενο να διοργανωθεί στη Θεσσαλονίκη τον επόμενο 
χρόνο το Φεστιβάλ Ολλανδίας», ανακοίνωσε ο εκπρόσωπος της ολλανδικής πρεσβείας κ. 
Βέρφλουντ.

Νέοδ.σ. των βιομηχάνων πλαστικών
ΣΥΓΚΡΟΤΗΘΗΚΕ σε σώμα το νέο διοικητικό συμβούλιο του Συνδέσμου Βιομηχανιών 

Πλαστικών Ελλάδος (που εξελέγη στις αρχαιρεσίες της 21ης Μαρτίου 2001), το οποίο έχει 
ως εξής: Πρόεδρος επανεξελέγη ο Χρηστός Παναγιωτόπουλος, αντιπρόεδροι οι Εμμ. 
Δερμιτζάκης και Στυλ. Τσαγκαράκης, γεν. γραμματέας ο Κωνσταντίνος Χαραλαμπίδης, 
ταμίας ο Βεν. Οικονομίδης, αναπληρωτής γενικός γραμματέας ο Χρ. Μέλλιος, σύμβου
λοι όι Ιωάννης Κρίκης, Ιωάννης Ρούπας, Σταμ. Φράγγος.

Τετάρτη 28 Μαρτίου 2001

Μείωση τιμών 
της Cosmote σε 
όλα τα πακέτα

Η COSMOTE μειώνει τις τιμές σε όλα τα πακέ
τα COSMOKAPTA με συσκευή. Ετσι, τα νέα πακέ
τα διαμορφώνονται ως εξής:
• MOTOROLA Τ180, τώρα 29.000 δρχ. με αρχι
κό χρόνο ομιλίας 6.000 δρχ.
• SIEMENS Α35, τώρα 34.900 δρχ. με αρχικό χρό
νο ομιλίας 6.000 δρχ.
•  ERICSSON Τ10, τώρα 44.900 δρχ. με αρχικό 
χρόνο ομιλίας 10.000 δρχ.
• NOKIA 3310, τώρα 76.900 δρχ. με αρχικό χρό
νο ομιλίας 6.000 δρχ.

Ολες οι παραπάνω τιμές περιλαμβάνουν το 
Φόρο Προστιθέμενης Αξίας.

Το Πακέτο Σύνδεσης COSMOKAPTA (χωρίς 
συσκευή) διατίθεται στην τιμή των 6.900 δρχ. με 
4.000 δρχ. αρχικό χρόνο ομιλίας και εξακολου
θεί να είναι το πιο οικονομικό της αγοράς.

Σημειώνεται ότι η COSMOKAPTA προσφέ
ρει κατ’ αποκλειστικότητα δωρεάν αναγνώριση 
κλήσεων, καθώς και 12μηνη ισχύ σε όλα τα πακέ
τα  και τις κάρτες ανανέωσης χρόνου. Επίσης, η 
COSMOKAPTA προσφέρει υπηρεσία περιαγω- 
γής Roaming για εισερχόμενες κλήσεις και μηνύ
ματα, αυτόματα, χωρίς καμία διαδικασία, τόσο 
στους παλιούς όσο και στους νέους κατόχους 
της.

Με στόχο πάντα την εξυπηρέτηση των πελα
τών της, η COSMOTE έχει φροντίσει ώστε οι κάρ
τες ανανέωσης χρόνο ομιλίας της COSMOKAPTA 
(2.500, 5.000 και 10.000) να πωλούνται και στο 
πιο απομακρυσμένο σημείο της Ελλάδας. Εκτός 
από τα εξουσιοδοτημένα καταστήματα πώλησης, 
ο χρήστης της COSMOKAPTA μπορεί να προ
μηθευτεί κάρτες ανανέωσης από περίπτερα, κατα
στήματα ψιλικών, ταχυδρομεία ακόμη και σούπερ 
μάρκετ.

Υπενθυμίζεται ότι γ ια  όλα τα  πακέτα 
COSMOKAPTA, η COSMOTE διαθέτει ενιαία χρέ- 
ωση κλήσης με 2,3 δρχ. ανά δευτερόλεπτο. Η χρέ- 
ωση κλήσης γίνεται ανά δευτερόλεπτο, χωρίς 
ώρες αιχμής, χωρίς κρυφές χρεώσεις και χωρίς 
πάγιο τέλος για κάθε κλήση.

Ειδικά «σημειώματα» 
της Εθνικής Τράπεζας

Η ΕΘΝΙΚΗ Τράπεζα της Ελλάδος, στην προ- 
σπάθειά της για ταχεία ενημέρωση των επενδυ
τών, κυρίως του εξωτερικού, αλλά και του εσω
τερικού, προχωρεί στη δημοσιοποίηση σημειω
μάτων (flash) που αφορούν τρέχοντα θέματα της 
ευρωζώνης.

Τα σημειώματα αυτά θα αφορούν ad hoc θέμα
τα και θα παρουσιάζονται στην αγγλική γλώσσα 
στο Internet (http://www.hbg.gr/publications/euro- 
flash/home.html) με τον τίτλο Euro Area Flash.

Το πρώτο σημείωμα Euro Area Flash ανα- 
φέρεται στην πιθανότητα άμεσης μείωσης των 
επιτοκίων παρέμβασης της Ευρωπαϊκής Κεντρι
κής Τράπεζας (ΕΚΤ). Σύμφωνα με τις εκτιμήσεις 
της Εθνικής Τράπεζας αναμένεται μείωση των 
εν λόγω επιτοκίων κατά 25 μονάδες βάσης αύριο 
την Πέμπτη 29 Μαρτίου με στόχο την αντιμετώ
πιση επικείμενης επιβράδυνσης του ρυθμού ανά
πτυξης στην ευρωζώνη. Επιπρόσθετα, προβλέ- 
πεται ότι, με βάση τη σημερινή συγκυρία, η Ευρω
παϊκή Κεντρική Τράπεζα θα προβεί σε δύο ακό
μη μειώσεις περίπου των 25 μονάδων βάσης πριν 
από το τέλος του τρίτου τριμήνου 2001, πιθανό
τατα τον Ιούνιο και τον Σεπτέμβριο.

Αλλαγή στο ΙΟΒΕ
ΕΠΙΣΤΗΜΟΝΙΚΟΣ διευθυντής του ΙΟΒΕ ανέ

λαβε ο Παν. Πολίτης μέχρι πρόσφατα αναπλη
ρωτής διευθυντής του ιδρύματος.

Ο κ. Παν. Πολίτης είναι οικονομολόγος και 
έχει ασχοληθεί με θέματα βραχυχρονίων προ
βλέψεων και ερευνών συγκυρίας, με ζητήματα 
οικονομικής πολιτικής, βιομηχανίας και οικονομι
κών της εργασίας.

http://www.hbg.gr/publications/euro-flash/home.html
http://www.hbg.gr/publications/euro-flash/home.html
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ΜΕΓΑΛΑ προβλήματα στις κλω

στοϋφαντουργικές βιομηχανίες έχει 
προκαλέσει η υποβάθμιση του ελλη
νικού βαμβακιού τα  τελευταία χρό
νια. Την επισήμανση αυτή έκαναν 
στον υπουργό Γεωργίας Γ. Ανω- 
μερίτη οι εκπρόσωποι του Συνδέ
σμου Ελλήνων Βιομηχάνων Κλω
στοϋφαντουργιών, ζητώντας του τη 
λήψη μέτρων για την αναβάθμιση 
της ποιότητας του προϊόντος.

Συγκεκριμένα, οι κλωστοϋφα- 
ντουργοί τόνισαν ότι στο εξής θα 
πρέπει να δρομολογηθούν δράσεις 
που θα στοχεύουν στην παραγωγή 
ποιοτικού ανταγωνιστικού τυπο
ποιημένου βάμβακος.

Σαν πρώτο μέτρο αυτής τη ς  
πορείας προς την τυποποίηση, οι 
κλωστοϋφαντουργοί προτείνουν 
ομαδοποίηση ομοειδών ποικιλιών 
βαμβακόσπορου που καλλιεργείται

στη χώρα, σημειώνοντας ότι στην 
Ελλάδα, μέχρι το  1990, η καλή ποι
ότητα του βαμβακιού στηριζόταν 
στη δυνατότητα παραγωγής λεπτόι- 
νων βαμβακιών, τα  οποία για όλη 
την ελληνική επ ικράτεια ήταν 4-5 
ποικιλίες βαμβακόσπορου.

Τα τελευταία χρόνια με τ ις  πολ
λές διαφορετικές ποικιλίες που σχε
δόν ανεξέλεγκτα εισήχθησαν στην 
καλλιέργεια αλλοιώθηκε έντονα το

προαναφερόμενο χαρακτηριστικό.
Τέλος, οι κλωστοϋφαντουργοί

τόνισαν στον υπουργό Γεωργίας 
ότι η αναβάθμιση της ποιότητας του 
προϊόντος είναι μονόδρομος και εκ 
του λόγου ότι οι ανάγκες από τις  
νέες τεχνολογίες των μηχανημάτων 
όπου έχουν επενδύσει οι βιομηχα
νίες απαιτούν τυποποιημένα προϊ
όντα βάμβακος και ποιοτικά αντα
γωνιστικά.

ΕΛΠΙΔΕΣ ΓΙΑ ΚΑΛΥΤΕΡΕΣ ΠΩΛΗΣΕΙΣ ΛΟΓΩ ΠΑΣΧΑ

Δύσκολες μέρες για 
το λιανικό εμπόριο

Μειώθηκαν οι πωλήσεις ρούχων και παπουτσιών το Φεβρουάριο.

Μ — Μ  μέρες κρίσης διέρχεται 
Λ .  Λ .  η ελληνική αγορά, 

καθώς στην πλειονότητά 
τους οι εμπορικές 
επ ιχειρήσεις, σχεδόν σε 
όλους τους κλάδους του 
λιανικού εμπορίου, 
παρουσιάζουν σημαντικά 
μειωμένες πωλήσεις. 
ΩΣΤΟΣΟ, οι εκπρόσωποι του 

εμπορικού κόσμου ελπίζουν σε ανά
καμψη των πωλήσεων, το  προσεχές 
διάστημα, εν όψει και της εορτα
στικής περιόδου του Πάσχα, οπό
τε  και εκτιμάτα ι ότι θα αυξηθεί η 
αγοραστική κίνηση.

Η ύφεση που επ ικρατεί στην 
αγορά επιβεβαιώνεται και από την 
μελέτη οικονομικής συγκυρίας του 
Ινστιτούτου Οικονομικών Βιομη
χανικών Ερευνών (ΙΟΒΕ) γ ια  το 
μήνα Φεβρουάριο, καθώς ο δείκτης 
επιχειρηματικών προσδοκιών κατρα
κύλησε σε χαμηλότερα επίπεδα απ’ 
αυτά του αντίστοιχου περσινού μήνα. 

Από την έρευνα προέκυψε ακό

μη, ότι υπάρχουν μετριοπαθείς εκτι
μήσεις γ ια τ ις  πωλήσεις, οι οποίες 
βρίσκονται σε κατώτερα επίπεδα 
για την εποχή, ενώ τα  αποθέματα 
παραμένουν υψηλά. Επίσης, μετριο
παθείς παραμένουν οι προβλέψεις 
για το ύψος των παραγγελιών, καθώς 
και γ ια  το ν  αριθμό τω ν απασχο- 
λουμένω ν το  π ροσεχές δίμηνο.

Σημαντική υποχώρηση των πωλή
σεων τον Φεβρουάριο, παρουσιά
στηκε στον κλάδο ένδυσης και υπό
δησης.

Το 45% των επιχειρήσεων θεω
ρεί μειωμένες τ ις  πωλήσεις, παρά 
το γεγονός ότι ο Φεβρουάριος ήταν 
μήνας εκπτώσεων, γεγονός που 
πιστοποιεί την ύφεση μακράς διάρ

κειας που διέρχεται η αγορά.
Ανάλογη είναι και η εικόνα στα 

είδη οικιακού εξοπλισμού, καθώς 
το 36% των επιχειρήσεων είχε χαμη
λά επίπεδα πωλήσεων για την επο
χή. Τα αποθέματα ήταν υψηλά, ενώ 
δεν αναμένονται μεταβολές στον 
αριθμό των απασχολουμένων.

Ακόμη και στον κλάδο των πολυ
καταστημάτων οι εκτιμήσεις και οι 
προβλέψεις είναι ιδιαίτερα μετριο
παθείς, με τ ις  πωλήσεις να είνα ι 
κατώ τερες των κανονικών και οι 
προβλέψεις για το ύψος των παραγ
γελιών και την απασχόληση να είναι 
συγκρατημένες.

Στασιμότητα καταγράφηκε και 
στα τρόφιμοπστά-καπνό τον Φεβρου
άριο, ενώ οριακή βελτίωση αποτυ
πώθηκε στον κλάδο των οχημάτων 
και ανταλλακτικών.

Στο λοιπό λιανικό εμπόριο ο δεί
κτης επιχειρηματικών προσδοκιών 
κατέγραψε άνοδο, με τα  επίπεδα 
των πωλήσεων να βρίσκονται σε 
κανονικά επίπεδα.

Ηλεκτρονικό σύστημα κρατικών προμηθειών
Η ΑΝΑΠΤΥΞΗ συστήματος ηλε

κτρονικών κρατικών προμηθειών 
αποτελεί προτεραιότητα του υπουρ
γείου Ανάπτυξης, καθώς εκτιμά- 
τα ι ότι θα αλλάξει το  τοπίο στις κρα
τ ικ ές  προμήθειες, εξαλείφ οντας 
σημαντικά προβλήματα και μειώ
νοντας δραστικά τους χρόνους που 
απαιτούνται γ ια  την ολοκλήρωση 
των προμηθειών.

Οπως επισήμανε ο γενικός γραμ
ματέας Εμπορίου Δημήτρης Μάρ- 
δας, μιλώντας σε ημερίδα της Ελλη
νικής Εταιρείας Διοίκησης Επι
χειρήσεων με θέμα τ ις  ηλεκτρονι
κές προμήθειες, η ηλεκτρονικο- 
ποίηση των διαδικασιών της προ
κήρυξης ενός διαγωνισμού, τη ς  
κατάθεσης των προσφορών, της 
επιλογής και της κατακύρωσηςτου 
αναδόχου και της παρακολούθη
σης εν γένει του έργου, θα δώσει 
λύση στα όποια προβλήματα καθυ

στερήσεων και εκτέλεσης των κρα
τικών προμηθειών που υφίστανται 
σήμερα.

Στο πλαίσιο της συγκεκριμένης 
πολιτικής, τόνισε ο κ. Μάρδας, θα

πραγματοποιηθούν κατά τη διάρ
κεια  του  τρ έχο ντος  έτο υς  τρ ε ις  
πιλοτικές, εικονικές κρατικές προ
μ ήθ ε ιες  με ηλεκτρο ν ικό  τρόπο, 
καθώς ήδη έχει προκηρυχθεί η μελέ
τη  του  έργου την προηγούμενη 
εβδομάδα.

Ο γενικός γραμματέας Εμπο
ρίου αναφέρθηκε γενικότερα στα 
έρ γα  το υ  επ ιχε ιρ ησ ια κο ύ  π ρο
γράμματος της «κοινωνίας της πλη
ροφορίας» -που ανήκει και η ανά- 
ιρ υ ξη  συστήματος ηλεκτρονικών 
κρατικών προμηθειών- αναφέρο- 
ντας:

-  Την επέκταση υπαρχόντων 
υποδομών από συλλογικούς φορείς 
που προσφέρουν ήδη υπηρεσίες 
ηλεκτρονικού εμπορίου.

-  Τη λειτουργία ηλεκτρονικού 
ελέγχου και ηλεκτρονικής κατάθε
σης σήματος.

-  Την ανάπτυξη συστήματος

πρόσβασης σε οικονομικές πλη
ροφορίες που διαχειρίζεται η Γενι
κή Γραμματεία Εμπορίου.

-  Την προσαρμογή των πλη
ροφοριακών συστημάτων στο ευρώ.

Ως προς το  επιχειρησιακό πρό
γραμμα της «Ανταγωνιστικότητας 
και Ανάπτυξης» του υπουργείου 
Ανάπτυξης, με χρηματοδότηση 
από την Ευρωπαϊκή Ενωση ύψους 
1,97 τρισ. ευρώ, ο κ. Μάρδας ανα
φ έρθηκε σε συγκεκρ ιμένα έργα 
αρμοδιότητας της Γ ενικής Γ ραμ- 
ματείας Εμπορίου και κυρίως στην 
ηλεκτρονική οργάνωση και τήρη
ση Μητρώου Ανωνύμων Εταιρει
ών, το  οποίο πρόκειται να υλοποι
ηθεί σε συνεργασία με τ ις  Νομαρ
χιακές Αυτοδιοικήσεις, τα  Επιμε
λητήρια και τ ις  αρμόδιες δικαστι
κές αρχές και στο Μητρώο Προ
μηθευτών για τ ις  κρατικές προμή
θειες. , . .
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ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ

Σε βαρύ κλίμα 
το 8ο Οικονομικό 
Φόρουμ

ΣΕ ΚΛΙΜΑ απαισιοδοξίας, έντονων ανησυχιών 
και υπό τη σκιά της νέας κρίσης που συγκλονίζει 
τα Βαλκάνια, θα γίνει το 8ο Φόρουμ Θεσσαλονί
κης, στις 2 και 3 Απριλίου, από το Σύνδεσμο Βιο
μηχανιών Βορείου Ελλάδος και το Ελληνοαμερι- 
κανικό Εμπορικό Επιμελητήριο. Αντικείμενο θα 
είναι η πορεία των χωρών της Νοτιοανατολικής 
Ευρώπης προς την Ε.Ε., ενώ μεταξύ των ομιλη
τών θα είναι ο πρωθυπουργός, Κ. Σημίτης και ο 
αρχηγός της αξιωματικής αντιπολίτευσης, Κ. Καρα
μανλής.

Ιδιαίτερα προβληματισμένος ο πρόεδρος του 
ΣΒΒΕ, κ. Τακάς, μετέφερε την απαισιοδοξία των 
επιχειρηματιών σε συνέντευξη Τύπου με τον πρό
εδρο της επιτροπής Βορείου Ελλάδος του Ελλη- 
νοαμερικανικού Εμπορικού Επιμελητηρίου, Λ. Κοί- 
δη, για την παρουσίαση του φόρουμ. «Δεν θα ανε
χθούν οι επιχειρηματίες να γίνουν έρμαιο κάθε ομά
δας οργανωμένων ή μη οργανωμένων συμφερό
ντων», τόνισε ο κ. Τακάς και συμπλήρωσε: «Δεν 
πρέπει να ανοίξουμε άλλη μια πληγή στα Βαλκά
νια ούτε μπορούμε να διαχωρίσουμε την οικονο
μική ανάπτυξη από τα πολιτικά προβλήματα και τις 
στρατιωτικές συρράξεις».

Την έναρξη του φόρουμ θα κάνει ο υπουργός 
Μακεδονίας-Θράκης, Γ. Πασχαλίδης. Θα ακολου
θήσει ο απολογισμός της οικονομικής συνεργα
σίας στη Νοτιοανατολική Ευρώπη από τους προ
έδρους του ΣΒΒΕ, Β. Τακά και του Ελληνοαμερι- 
κανικού Επιμελητηρίου Κ. Παπαγιαννακόπουλου. 
Ο συντονιστής του Συμφώνου Σταθερότητας, Μπό- 
ντο Χόμπαχ, θα αναφερθεί στην πρόοδο του συμ
φώνου για την ανάπτυξη της περιοχής. Ο ΥΠΕΘΟ, 
Γ. Παπαντωνίου, ο αντιπρόεδρος και υπουργός 
Εξωτερικών Οικονομικών Σχέσεων της ΟΔΓ, Μιρο- 
λιούμπ Λάμπους, καθώς και οι υπουργοί Οικονο
μικών της Αλβανίας, Α. Ανιέλι, της Κύπρου, Τ. Κλη- 
ρίδης και της πΓΔΜ Μπεσνίκ Φετάι θα παρου
σιάσουν τις  πρόσφατες οικονομικές εξελίξεις των 
χωρών τους. Οι υπουργοί Εξωτερικών της Αλβα
νίας, της πΓ ΔΜ και της ΟΔΓ θα αναφερθούν στην 
αναγκαιότητα της πολιτικής σταθερότητας για την 
ευρωπαϊκή σύγκλιση, ενώ αίσθηση προκάλεσε η 
απουσία για ακόμη μια φορά από το φόρουμ του 
υπουργού Εξωτερικών, Γ. Παπανδρέου.

Και στην Κρήτη το 
Financial Planning 
της «Interamerican»

ΕΠΕΚΤΕΙΝΕΤΑΙ και στην Κρήτη η πρωτοπο
ριακή υπηρεσία «Financial Planning» του Ομίλου 
«Interamerican».

Κεντρικός στόχος του Ομίλου, μέσω του νέου 
προγράμματος, είναι η άριστη εξυπηρέτηση του 
πελάτη από εξειδικευμένους financial planners, 
με σκοπό την παροχή ποιοτικών συμβουλών και τη 
σφαιρική κάλυψη όλων των χρηματοασφαλιστικών 
του αναγκών.

Η υπηρεσία αυτή, που έχει προσφερθεί στην 
Αθήνα από το Σεπτέμβριο του 1994, σε 10.000 
πελάτες, βασίζεται σε διεθνή δεδομένα και ακο
λουθεί τα πρότυπα που έχουν θεσμοθετηθεί στις 
ΗΠΑ από το 1970.

Η «Virgin» στο Ιντερνετ
Η «VIRGIN Atlantic Airways» ανακοίνωσε χθες 

ότι θα είναι η πρώτη αεροπορική εταιρεία που θα 
προσφέρει πρόσβαση στο Internet και δυνατότη
τα  ηλεκτρονικού ταχυδρομείου (e-mail) σε όλές 
τις υπερατλαντικές πτήσεις μέχρι το τέλος του τρέ
χοντος έτους.

Οι επιβάτες όλων των θέσεων θα έχουν, πλέ
ον, τη δυνατότητα να «σερφάρουν» στο Internet 
και να αλληλογραφούν μέσω e-mail από το φορη
τό Η/Υ τους ή να στέλνουν μηνύματα διαμέσου της 
οθόνης που βρίσκεται στην πλάτη του μπροστινού 
καθίσματος. Το σύστημα Tenzing χρησιμοποιεί τον 
υπάρχοντα δορυφορικό εξοπλισμό του αεροπλά
νου για επικοινωνία με τη γη με έναν διακομιστή 
που βρίσκεται στο αεροσκάφος και μεταδίδει όλες 
τις πληροφορίες μέσω ενός τοπικού δικτύου (LAN).


